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در صفحه »سبک زندگی« می خوانیم:
  »کفش« و معانی متفاوت و واقعی آن در رویا
  غذاهای ممنوع پس از حمله قلبی کدامند؟

  داستان کوتاه: مشمباهای  مشکی  
  6 قدم طلایی برای درمان »فراموشی«

و ...

با روی کار آمدن »دونالد ترامپ« و شیوه های جنگ 
طلبانه او، آمریکا و دار و دسته آدمخوارشان حالا بیش 
از پیش در دنیا منزوی شده اند. اگر سال ها پیش، 
آمریکایی ها هرچه به سازمان ملل می بردند، چشم 
بسته تصویب می شد، حالا مدتی است که قطع نامه 
های غربی ها یکی پس از دیگری زمین می خورد. کار 
به جایی رسیده است که زبان به »تهدید« برای جمع 
آوری آرا باز می کنند اما با این وجود ظاهرا دیگر قرار 

نیست آمریکا »کد خدا«ی جهان باشد.

شکستی تازه در سازمان ملل
با رد قطعنامه ضدفلسطینی، مجمع عمومی سازمان 
ملل متحد پنج شنبه به صحنه شکستی بزرگ برای 
آمریکا بدل شد. »نیکی هیلی« نماینده آمریکا هفته 
گذشته پیش نویس قطعنامه ای را به مجمع عمومی 
سازمان ملل ارائه کرد که با محکوم کردن مقاومت 
مردم فلسطین و متهم کردن حماس به تروریسم، به 
دنبال تشدید فشار بر فلسطینی ها بود. وی در روزهای 
بارها جامعه بین الملل را به دو بخش حامی  اخیر 
تروریسم تقسیم کرده و گفته  تروریسم و مخالف 
بود کسانی که از این قطعنامه حمایت نکنند، نشان 

می دهند که »حامی تروریسم« هستند. 

نماینده ایران چه گفت؟
ایران،  از جمله  نمایندگان چند کشور  آن  از  پس 
این  مورد  در  موضع خود  و  پرداخته  به سخنرانی 
قطعنامه را اعلام کردند. نماینده ایران در نشست 

پیشنهادی  قطعنامه  ملل  سازمان  عمومی  مجمع 
آمریکا را »فریب آمیز« خواند و گفت این قطعنامه 
اشغالگری  دهه  چند  یعنی  مساله  اصلی«  »ریشه 
رژیم صهیونیستی و سرکوب بی رحمانه فلسطینی ها 
را نادیده گرفته است. نماینده ایران گفت ایران این 
قطعنامه را رد می کند و به آن رأی منفی می دهد 
منفی  رأی  آن  به  می خواهد  هم  اعضا  دیگر  از  و 
را یک جنبش مشروع مقاومت  او حماس  بدهند. 
خواند که به نمایندگی از مردم فلسطین با اشغالگری 
صهیونیست ها مبارزه می کند و این امر تحت قوانین 

بین الملل هم مشروع است. 
پس از آن کشورهای عربی هم اعلام کردند مخالف 
قطعنامه پیشنهادی آمریکا هستند و به آن رأی منفی 
می دهند. عربستان سعودی با وجود اعلام مخالفت 
با این قطعنامه، از حماس خواست شلیک راکت به 

سمت مناطق اشغالی را متوقف کند.

تهدید پس از شکست
پس از سخنرانی ها، قطعنامه پیشنهادی آمریکا به 
رأی گذاشته شد. نتیجه رأی گیری به این ترتیب 
و ۳۳  رأی منفی  رأی مثبت، ۵۷  اعلام شد: ۸۷ 

رأی ممتنع. از آنجا که برای تصویب قطعنامه به دو 
سوم آرا نیاز بود، این قطعنامه رد شد و آمریکا و 
رژیم صهیونیستی در تصویب آن ناکام ماندند. این 
تمام  برای صهیونیست ها سنگین  آنقدر  شکست 
شد که »دنی دانون« نماینده رژیم صهیونیستی 
متحد روی  ملل  اعضای سازمان  علیه  توهین  به 
آورد. وی در سخنرانی  خود، با عصبانیت خطاب به 
کشورهایی که به این قطعنامه رأی منفی داده اند، 
گفت: »باید از خود شرمسار باشید. رأی امروز رنگ 

واقعی شما را نشان داد.«
رد قطعنامه پیشنهادی آمریکا در حالی اتفاق افتاد 
که هیلی پیش از این جلسه به کشورهای مخالف 
قطعنامه را تهدید کرده و گفته بود رأی منفی به این 
پیش نویس برای این کشورها »تبعات« خواهد داشت.

پس از رد این قطعنامه، ایرلند پیش نویس قطعنامه 
پایان  لزوم  بر  آن  در  که  کرد  ارائه  را  دیگری 
اشغالگری و شهرک سازی توسط صهیونیست ها 
به شکست  هم  قطعنامه  این  است.  تأکید شده 
دیگری برای صهیونیست ها و آمریکا بدل شد و تنها 
۵ عضو از جمله آمریکا و رژیم صهیونیستی به آن 

رأی منفی دادند.

گزارش »دنیای هوادار« از ناکامی دوباره آمریکا در جامعه بین المللی؛

تهدید به »تبعات« رای منفی هم کارساز نبود!

کل اروپا به اندازه ایران
دانشگاه ندارد!

2

»دنیای هوادار« از وعده مسئولان
گزارش می دهد؛

پیگیری رفع مشکل
فاضلاب کانال  سهرابیه

3
»دنیای هوادار« از همکاری مجدد

مدیری و قاسمخانی گزارش می دهد؛

»هیولا« ؛ ناجی
سریال های ایرانی؟

4
باج خواهي یا توطئه؟

دوباره پرسپولیس فروشي شد!؟
8

امام جمعه کرج: 

دشمن به دنبال نفوذ 
در  دانشگاه هاست

گزارش »دنیای هوادار« از ناکامی دوباره آمریکا در جامعه بین المللی؛2

تهدید به »تبعات« رای منفی هم کارساز نبود!
1

سرمقاله

بی تو با لمُپَن مآبانه ترین ادبیات ممکن چه کنم...
مسئول و روشنفکر ندارد

از همه »نا امیدیم«!
از وقتی »آن مرد با کاپشن بهاری« 
مخاطبین تلویزیون را با مناظره های 
این  به  خود  رحمانه  بی  و  آسا  رعد 
جعبه جادویی میخکوب می کرد و 
این  از  ملی  رسانه  کاران  اندر  دست 
سفره پهن شده، نهایت استفاده را در 
بردند،  مخاطب  جذب  از  درآمدزایی 
نوعی از ادبیات سخیف و البته چرک 

وارد جامعه ما شد که سال هاست قابل جبران نبوده است. ادبیاتی 
که با هیچ آب بارانی شسته نمی شود و وقتی در سطوح بالای یک 
مملکت این چنین رایج باشد، چه انتظاری باید از دیگر اقشار یک 
جامعه داشت؟ جامعه ای که »متاسفانه« قرار است با روشنفکران و 
صاحب منسبانش شناخته شود و در میان افکار عمومی، رسوخ کند.
ادبیاتی که به درستی روی آن نام »لمپنیزم« گذاشته شده و پیروان 
خواسته و ناخواسته زیادی نیز پیدا کرده است. اساسا »روشنفکری« 
باید با پدیده ای مثل لمپنیزم مبارزه و آن را کنار بزند، اما ماجرا از 
جایی دردناک می شود که قشر روشنفکر جامعه نیز هر از گاهی 
دست به دامان این ادبیات می شود. قشری که رسانه و تلویزیون 
در اختیارش است و انتظار می رود از این فرصت به دست آمده در 
جهت سرکوب این ادبیات بهره گیرد اما ماجرا کاملا وارونه، و بیراه 

نیست اگر تایید کنیم که از انسان »هرچیزی« بر می آید.
اینکه یک طرف دعوای لمپن مآبانه در رسانه ای، کاراکتر با سواد 
و فرهیخته ای مثل »مسعود فراستی« باشد، شاید اوایل مقداری 
عجیب به نظر می رسید،  اما حالا در ماجراهای اخیر، همه از این 
مساله متعجب شدند که فراستی آن قدر به »آرش ظلی پور« نتاخته 
و خرق عادت کرده است. مسعود فراستی را اهالی سینما به خوبی 
می شناسند. آدم با سوادی است که به سبب ادبیات تند و تیزش 
خون خیلی ها را در شیشه کرده است. هرچند ناگفته نماند که 
این ادبیات تند و تیز، گاهی به فحاشی کشیده می شد و مصداق 
بارز »لمپنیزم« در رسانه بود. مثل ماجرای ناسزایی که به »عباس 
کیارستمی« یا »کمال تبریزی« و یا حتی »مسعود کیمیایی« برای 
فیلم جرم گفته بود. یا همین اواخر در برنامه ای در آپارات، از الفاظ 
رکیک استفاده کرده که البته آن الفاظ هم باز در راستای نقد تند و 
تیز یک »فیلم یا جریان سینمایی« بودند و صرفا در مورد شخصیت 

افراد بیان نشده اند.
به هر روی، اینکه در تلویزیونی که بیننده میلیونی دارد از ادبیاتی 
استفاده شود که نه تنها در شان مردم نباشد بلکه به نمایندگی 
از طبقه مهمی در اجتماع، آن طبقه را به ورطه بکشاند به هیچ 
وجه صورت خوشایندی ندارد. امیدواری فقط در این نیست که 
همه چیز را »سیاه« نبینیم. گاهی مردم از »ادبیات« مسئولان و 

روشنفکرانشان نا امید و سرخورده می شوند ...

مهدی تیموری

»دنیای هوادار«  ضمن محکوم نمودن حمله تروریستی 
15 آذرماه در چابهار و تسلیت به بازماندگان شهیدان 
این حادثه اعلام می دارد، به علت کمبود، گرانی و 
کیفیت پایین کاغذ از امروز تا اطلاع ثانوی فقط در 
روزهای زوج منتشر خواهد شد. به امید آنکه بحران 

جدی کاغذ روزی به پایان برسد ...

وقتی آغوشت مامنی باشد برای پهن پیکرترین کشتی های قاره پیما
وقتی یگانه بندری باشی که به آبهای آزاد راه داری

وقتی نزدیکترین راه دسترسی مردمان شش کشور به آبهای آزاد باشی
وقتی چهار فصلت همیشه بهار باشد

آنوقت می شوی یکی یک دانه

می شوی منحصر به فرد
طوری می شور که از دوست محمد و ابراهیم خان تا گلد اسمیت و 

اعراب مسقط چشمشان دنبالت می افتد تا عروس حجله شان باشی
طوری می شود که نامت در سازمان ملل می شود جنوبی ترین کریدور 

اتصال شرق و غرب
همین می شود که حسودها چشم دیدنت را نداشته باشند 

همین می شود که مردمانت مظلوم بمانند
همین می شود که عملیات انتحاری چشمان ساکنانت را اشکبار کند

همین می شود که پانزده آذر برسد و خون مردمانت بر خاک بریزد
راستی پانزده آذر هشتاد و چهار را یادت هست؟ روزی که جمعی 

خبرنگار با شوق به سویت پر کشیدند و در آغوشت خاموش شدند
گویی این روز در طالعت حال خوشی ندارد

چهاربهار کشور چهار فصل غمت مرساد 

»مهدی تاج«، رئیس فدراسیون فوتبال ایران، یکی از 
مشمولین قانون منع به کارگیری بازنشستگان که تا 
به حال نه تنها استعفا نداده، بلکه در اولین روز اجرای 
این قانون نیز به محل کار خود نرفته است! زلزله های این قانون، 
دست راست وی یعنی »محمد رضا ساکت« را از سمت دبیر کلی 
فدراسیون به خانه فرستاد، اما کماکان »تاج و تخت« جناب رئیس 

لرزشی را احساس نکرده ....

مهرداد تیموری

15 آذر؛ گویی این روز در طالعت حال خوشی ندارد
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جشن بزرگ صعود 
خداوند منان را شاکریم که به ما عزت و فرصت داد تا در شبی زیبا جشن صعود و غرور 
آفرینی جوانان رعنای فوتبال اسلامشهر را در کنار هم و در محیطی صمیمانه با بزرگان 
عرصه سیاست و ورزش برگزار نماییم. با تشریف فرمایی قدوم مبارک خودزینت بخش 

این جشن بزرگ باشید.

زمان: روز شنبه 97/9/17 ساعت 19
مکان: اسلامشهر، نرسیده به میدان نماز، مجموعه تالارهای باغ زندگی

خداحافظی
مهدی شیری
باپیکانی ها

استوکس به 
تراکتورسازی 

برنمی  گردد

تمرینات 
نساجی 10 روز 

تعطیل  شد

مدیرعامل  
پرسپولیس 
استعفا داد

حالا که تقریبا نیمی از آذرماه را پشت سر گذاشتیم 
وقت شمردن جوچه ها رسیده. جوجه هایی که همه 
با دهان باز منتظر تغذیه هایشان هستند. اینکه چند 
جوجه داریم یا چه جوجه هایی داریم یک روزه هم قابل 
بررسی است. اما چگونگی خوراک دادن به این جوجه 
ها نیاز به کارگروه جوجه شناسی دارد. جوجه هایی که 
مدیرند، جوجه هایی که در بلاد کفر مشغول تحصیلند، 
جوجه هایی که در بلاد کفر هستند اما مشغول تحصیل 

نیستند، جوجه هایی که در مدارس خاص در حال 
آماده شدن برای رسیدن به سه گروه قبلی هستند. و 

انواع مختلف دیگر جوجه
همانطور که پیداست شناخت خوراک مناسب گروه 
های متنوع جوجه ها بسیار زمانبرتر از ایام کوتاه آخر 
پاییز است که بالتبع کار مسولین یا بهتر بگویم والدین 
این جوجه های گرامی را با دشواری روبرو می کند. 
هرچند راهکارهایی مانند وام های کلان، تسهیلات 
ویژه، بهره مندی از رانت های خیلی خیلی خاص و 
امثالهم از پیش تعیین شده اما انتظار ما از مسولین 
مربوطه این است که روشهای بهتر و مستمری را در 
نظر بگیرند که هم جوجه های گرامی دچار استرس 
نشوند و هم عموم مردم خیلی در جریان امور قرار 
نگیرند تا مزاحم جوجه های عزیز و والدینشان نشوند. 

به عبارتی نه سیخ بسوزد نه کباب خام بماند.

***
یک  یا  یک حقوقدان،  موفق،  پزشک  یک  از  وقتی 
مهندس کاربلد پرسیدم چرا معلم نشدید پاسخشان 

این بود
با رتبه بالایی که در دروس داشتم چرا باید به سراغ 

معلمی می رفتم که نه درامدی داشت و نه پرستیژی
اینجا فهمیدم که اشکالات سیستم آموزشی علاوه بر 
نحوه آموزش و کذا کذا در واضح ترین بخش آموزش 
یعنی نتیجه گیری آن برای انتقال افراد به دانشگاه است. 
جایی که نه پزشکان نه حقوقدانان و نه مهندسان تعیین 

کننده نیستند.
به طوریکه سطح رتبه مورد نیاز برای معلم شدن آنقدر 
نازل است که افراد نخبه رغبت گرایش به آن را ندارند.

و تنها این خود جامعه آموزشی است که میل به معلم 
شدن را در نخبه های جامعه اش افزون نمی کند

جوجه را آخر پاییز می شمرند
طنز  اجتماعی

علی  ساجدی

»دنیای هوادار« از سایه شوم »تعلیق« بر سر فوتبال ایران گزارش می دهد؛

بازی »تاج«  و »تخت«  
فدراسیون   نشینان

پس از جدایی محمدرضا ساکت؛
ابراهیم شکوری سرپرست دبیرکل فدراسیون شد

سردبیر - هفته پانزدهم لیگ جزیره با تساوی 2-2 
اولدترافورد  منچستریونایتد و آرسنال در ورزشگاه 
به پایان رسید. دیداری پر هیجان و البته سراسر از 
گاف های سریالی بازیکنان. نکات حائز اهمیت زیادی 
را می توان از این دیدار استخراج کرد. دیداری که 

برای هر دو تیم، به ویژه شاگردان مورینیو اهمیت 
بسزایی به جهت خروج از بحران داشت. یونایتد پس 
از شکست در دربی منچستر و سه تساوی پشت سر 
هم - کریستال پالاس، ساوتهمپتون و آرسنال- چهار 
هفته متوالی است که بدون کسب سه امتیاز سپری 

هواداران  برای  هرچیزی  از  بیش  این  و  کند  می 
پرشمار این تیم پرافتخار و محبوب آزار دهنده است. 
از طرفی، فصل جاری از همه ابعاد ضعیف ترین فصل 

مورینیو در منچستریونایتد بوده است ...
 ادامه در صفحه 8

گزارش »دنیای هوادار« وضعیت اسفناک شیاطین سرخ )1(؛
یونایتد و مورینیو ؛  سال مبارزره  با »سندرم فصل سوم«!

E شهید محمود ایل بیگی )روزنامه نگار( در کنار رهبر معظم انقلاب
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خبر

آیت الله سید محمدمهدی حسینی  همدانی در 
خطبه های نماز جمعه این هفته کرج با اشاره 
این جریان  لوایح FATF، اظهار کرد: در  به 
نقش دانشجویان در جامعه برای روشنگری 

بسیار  تأثیرگذار است.
القا  اینگونه  غرب زده ها   کرد:  تصریح  وی 
می کنند که مشکلات جامعه با عقب نشینی و 
نشستن پای میز مذاکره با غرب حل خواهد 
شد که اینگونه نیست و به این افراد اعلام 
می کنیم که  تلاش بیهوده نکنند زیرا ملت 
ایران در مقابل آنها ایستادگی می کند و هرگز 

تسلیم خواسته های آنها نخواهد شد.
امام جمعه کرج افزود: اگر در رابطه با غرب 
گرفتاری  سالیان طولانی  باید  کنیم  اشتباه 
اقتصادی،  آنها در جنگ  زیرا  تحمل کنیم، 
و  اطلاعات  جز کسب  هدفی  کنوانسیون ها 

تامین منافع خود ندارند.
اینکه نمایندگان ملت  در  با تاکید بر  وی 
مورد CFT فراموش نکنند که هر رأی که 
داده می شود در مقابل ملت و خدا مسئولند، 
گفت: نمایندگان مجلس نقش تاریخی خود 
مدنظر   FATF لوایح  تصویب  مورد  در  را 
را  که کشور  باشند  مراقب  و  باشند  داشته 
دچار خودتحریمی نکرده و به کشور خسارت 

تحمیل نکنند.

جنبش  اینکه  بیان  با  همدانی  حسینی  
دانشجویی باید در چنین مواردی با بصیرت 
تمام وارد شود و اطلاع رسانی و مطالبه گری 
کند، تصریح کرد: رئیس جمهور می گوید 
FATF خوب باشد یا بد زیرساخت و لازمه 
ارتباط مالی با بانک های جهانی است نباید 
این   مورد  در  بیهوده  اجازه دهیم جنجال 
لوایح راه بیفتد و ما به تصویب این لوایح 
چهارگانه نیاز داریم و باید با پولشویی مبارزه 
لوایح  تصویب  و  شفافیت  آن  راه  و  کنیم 

مرتبط با FATF است.
وی ادامه داد: سؤال من این است که آیا با 
لوایح برای ما شفافیت درست  این  تصویب 
درست  شفافیت  دشمن  برای  با  می شود 
باشد لایحه  ما  برای  اگر شفافیت  می شود؟ 
در مجلس  در سال ۸6  پولشویی  با  مبارزه 
تصویب شده و به تأیید شورای نگهبان رسیده 
و آیین نامه اجرایی آن تدوین و ابلاغ شده است 
و اگر از ناحیه دولت برای این موضوع کاری قرار 
است انجام شود قانون لازم برای آن وجود دارد 

و احتیاج به پیوستن به FATF نیست.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در ادامه با 
تبریک روز دانشجو، بر نقش تأثیرگذار این 
قشر در جریان اجتماعی کشور تاکید کرد 
حال  در  همیشه  دانشجو  داشت:  اظهار  و 

مطالبه گری و مبارزه با فساد است و یکی از 
مراکز مورد طمع دشمن دانشگاه است که به 
صورت هدفمند دنبال نفوذ و گرفتن کارکرد 

موثر دانشگاه هستند.
حسینی همدانی با بیان اینکه حضرت امام)ره( 
اولین هشدار مربوط به نفوذ در دانشگاه را 
جریانات  از  امروز  دانشگاه ها  گفت:  دادند، 
فاسد و مفسد مطالبه گری می کنند، دشمن 
سعی می کند با برنامه و ابزار مخالف فرهنگ 
دانشجوی انقلابی را در دانشگاه تضعیف و 
تخریب کرده و به دنبال ترویج اباحه گری در 

همه حوزه ها از جمله حوزه علمی هستند.
وی خاطرنشان کرد: سکولار شدن در دانشگاه 
برای ضربه زدن بر پیکره این افراد مطالبه گر و 
عدالت خواه است، دانشجویان باید در میدان 
و  بوده  خالی  میدان  که  نگذارند  و  باشند 

نفوذی های اجانب نقش آفرینی کنند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با تاکید بر 
اینکه جنبش دانشجویی باید بصیرت سیاسی 
و دانش خود را بالا ببرد و در مقابل انحرافات، 
گفتمان انقلابی گری را توسعه و گسترش دهد 
و با نفوذ فرهنگی دشمن مقابله کند، گفت: 
جنبش دانشجویی نمی تواند در مقابل تمدن 

بزرگ اسلامی بی تفاوت باشد.
با  باید  دانشجویی  جنبش  داد:  ادامه  وی 

افزایش بصیرت در دام حرکت های انحرافی 
نیفتاده و عامل دست بیگانگان نشود و  حضور 
از  بین المللی  و  سیاسی  مهم  جریانات  در 

دانشجویان مورد توقع است.
حسینی همدانی در ادامه سخنان خود با اشاره 
به عدم اجرای تعهدات از سوی اروپا در زمان 
مناسب گفت: هفت ماه است تعهدات داده 
شده اجرایی نشده و ناچار هستند برای عدم 

اجرای تعهدات دنبال جنجال سازی باشند.
وی افزود: آنان عدم اجرای تعهدات را به هم 
پاسکاری می کنند و برای ایران هزینه سازی 
کنند و جدیدا هم ادعای تروریست بودن ایران 
را مطرح می کنند که این موارد اتهام زنی است 
بنابراین راه نجات از این خباثت ها این است 
که دستگاه دیپلماسی مقابله به مثل کند و 
انقلابی عمل کرده و از دیپلماسی زنده و پویا 

بهره گیری کند.

مسمومیت 26 مهمان یک عروسی
در تبریز با گاز منو اکسید کربن

سی مهمان یک عروسی به علت گازگرفتی در تالار دچار 
مسمومیت شدند.

 رئیس مرکز اورژانس پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث دانشگاه 
علوم پزشکی تبریز در باره جزییات این حادثه  گفت: به دنبال 
مسمومیت میهمانان  یک تالار عروسی در تبریز، 26 نفر دچار 
مسمومیت با گاز منو اکسید کربن شده  و به همین علت شش 

دستگاه آمبولانس و اتوبوس آمبولانس به محل اعزام شدند.
فرزاد رحمانی افزود: 20 نفر از مسمومان توسط اورژانس به 
بیمارستان های الغدیر، شهید محلاتی، عالی نسب و سینای 
تبریز منتقل شدند. شش نفر از مسموم شدگان  این حادثه 
نیز در محل درمان و مابقی افراد که علایم جزیی داشتند به 

فضای آزاد هدایت شدند.

ثبت نام کنکور ارشد 98 آغاز شد
آزمون  در  نام  ثبت  گفت:  سنجش  سازمان  عالی  مشاور 
کارشناسی ارشد ناپیوسته سال ۱۳۹۸ و بیست و چهارمین 
دوره المپیاد علمی- دانشجویی کشور از دیروز جمعه ۱6 آذر 

آغاز شد.
تمامی  افزود:  توکلی  حسین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
متقاضیان شرکت در آزمون کارشناسی ارشد ناپیوسته سال 
۱۳۹۸ در تمامی دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی دولتی و 
غیر دولتی از جمله دانشگاه آزاد اسلامی و بیست و چهارمین 
المپیاد علمی- دانشجویی کشور می توانند با در نظر داشتن 
راهنمای  دفترچه  در  مندرج  اختصاصی  و  عمومی  شرایط 

شرکت در آزمون از ۱6 آذر در این آزمون ثبت نام کنند.
آموزشی و ۱26 کد رشته  نام در 6 گروه  ثبت  وی گفت: 
انجام می گیرد. هزینه ثبت نام ۴۵0 هزار ریال )۴۵ هزار 
تومان( است که افراد باید با کارت های شبکه بانکی شتاب 

که پرداخت الکترونیک آن فعال است آن را پرداخت کنند.
ارشد  کارشناسی  آزمون  برای  ثبت نام  شد:  یادآور  توکلی 
ناپیوسته سال ۱۳۹۸ از روز جمعه ۱6 آذر آغاز می شود و در 
روز یکشنبه 2۵ آذر ۹۷ پایان می پذیرد. ثبت نام منحصراً به 
صورت اینترنتی و از طریق پایگاه اطلاع رسانی این سازمان 

به نشانی: www.sanjesh.org انجام خواهد پذیرفت.
مشاور عالی سازمان سنجش خاطرنشان کرد: شرایط عمومی 
و اختصاصی، مقررات وظیفه عمومی، مقررات مربوط به ضوابط 
ثبت نام اتباع غیرایرانی و توضیحات مربوط به سهمیه رزمندگان و 

ایثارگران در دفترچه راهنمای شرکت در آزمون درج شده است.
وی افزود: افرادی که دارای شرایط اعلام شده باشند می توانند 

حداکثر در دو رشته امتحانی متقاضی ثبت نام شوند.

اخبار

پزشکیان در جمع دانشجویان دانشگاه های کیش:

کل اروپا به اندازه ایران دانشگاه ندارد!

نایب رییس مجلس، با بیان اینکه 2۸00 دانشگاه در کشور 
ندارد، گفت:  این میزان دانشگاه  اروپا  تمام  وجود دارد که 
در این دانشگاه ها رشته هایی آموزش داده می شود که در 

جامعه کارآیی ندارد.

سراسر  در  هدف  بی  های  دانشگاه  احداث  از  انتقاد 
کشور

وی با تأکید بر لزوم تناسب بین رشته های دانشگاهی و بازار 
کار، افزود: »علمی را باید آموزش داده و رشته ای را باید 
تقویت کرد که زمانی که دانشجو فارغ التحصیل می شود 

بتواند در آن رشته فعالیت کاری داشته باشد. «
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی، 
با انتقاد از احداث دانشگاه های بی هدف در سراسر کشور، ادامه 
داد: »متاسفانه در هر منطقه ای دانشگاه های فراوانی احداث 

شده و به ایجاد دانشگاه های بی هدف افتخار می شود.«

2800 دانشگاه در کشور وجود دارد 
وی با بیان اینکه 2۸00 دانشگاه در کشور وجود دارد که 
تمام اروپا این میزان دانشگاه ندارد، اظهار داشت: در این 
دانشگاه ها رشته هایی آموزش داده می شود که در جامعه 
معنا است که  بی  تناسب  بدون  توسعه  لذا  ندارد،  کارآیی 

متاسفانه ما به این بی معنا بودن افتخار می کنیم. 
جامعه  نیازهای  با  متناسب  ما  افزود:»سیاست  پزشکیان 
دانشمندان  و  علما  ها،  دانشگاه  در حالی که  است،  نبوده 

باید بر اساس نیاز جامعه تربیت شوند.«

آینده کشور توسط جوانان ساخته می شود
وی با بیان اینکه آینده کشور توسط جوانان ساخته می شود، 
ادامه داد:»باید علم، مهارت و انگیزه را به جوانان منتقل کرد 
تا فردا بتوانند از این طریق مشکلات و گره های جامعه را باز 
کنند، البته هیچ مشکلی وجود ندارد که نتوان برای آن راه 

حلی یافت.«
این نماینده مردم در مجلس دهم، با بیان اینکه در شرایط 
تحریم ها تنها یک راهکار برای حل مشکلات وجود دارد 
حل  برای  دانشگاهیان  دانشمندان  بوده  این  راهکار  آن  و 
به  باید  علم  کرد:»با  تأکید  دهند،  ارائه  حل  راه  مشکلات 
مهارت دست یافت و سپس این مهارت را می توان در جمع 

خرج کرده و از آن برای پیشرفت کشور بهره برد.«
نایب رییس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هنر ما این 
است که از هیچ مشاور خارجی استفاده نمی کنیم، تصریح 
کرد: این هنر نیست، چراکه باید از عقل و تجربه دیگران 
استفاده کرد تا بتوان کار مطلوبی را انجام داد و برای کشور 

علم و ثروت تولید کرد.

اخبار

برج ایفل 
تعطیل می شود !

مقام های فرانسوی روز پنجشنبه گفتند 
مسئولان در این کشور قصد دارند ده ها 
موزه و اماکن گردشگری از جمله برج ایفل 
و موزه لوور را روز شنبه از بیم اعتراضات 
وزیر  ریستر«،  »فرانک  کنند.  تعطیل 
یک  با  در گفت وگویی  فرانسه  فرهنگ 
را  تهدید  رادیویی گفت: »وقتی  شبکه 
می  دانیم نمی توانیم خطر کنیم.« ریستر 
همچنین ادعا کرد عاملان آشوب قصد 
دارند تظاهرات های روز شنبه در پاریس 
فرانسه  فرهنگ  وزیر  کنند.  منحرف  را 
اپرا و  گفت موزه لوور، موزه اورسی، دو 
قصر بزرگ جزو اماکنی هستند که روز 
شنبه تعطیل خواهند بود. در شرایطی 
پاریس  شنبه  روز  می رود  انتظار  که 
به  تظاهرات گسترده معترضان  صحنه 
فرانسه  دولت  اقتصادی  سیاست های 
تدابیر  حکومتی  مسئولان  باشد، 
اعتراضات  سرکوب  برای  گسترده ای 
فیلیپ«  »ادوارد  دیده اند.  تدارک 
نخست وزیر فرانسه دیروز گفته بود روز 
شنبه 6۵ هزار نیروی امنیتی در سراسر 

این کشور مستقر خواهند شد.

بازدید سرزده وزیر صنعت از 
شرکت واگن سازی پارس

رضـا رحمانـی وزیـر صنعت، معـدن و 
تجارت، در ادامه سـفر یکـروزه خود به 
اراک بصـورت سـرزده از شـرکت واگن 

سـازی پارس بازدیـد کرد.
در ایـن بازدیـد کـه نماینـدگان مردم 
اسـلامی  شـورای  مجلـس  در  اراک 
نیـز وزیـر صنعـت، معـدن و تجـارت 
و هیئـت همـراه ایشـان را همراهـی 
ایـن  تولیـد  از خطـوط  کردنـد  مـی 
شـرکت بازدیـد کـرده و در دیـداری 
صمیمـی بـا کارگـران خـط تولیـد بر 
تولیـدات ایرانـی و ممنوعیـت واردات 

تاکیـد کردنـد.
»محمدرضـا مختـاری«، مدیـر عامل 
شـرکت واگـن سـازی پـارس، نیز در 
جریـان ایـن بازدیـد خبـر از امضـای 
قرارداد سـاخت 66 واگن مسـافربری 
بیـن شـرکت مسـافربری رجـا و این 
و  داده  ریلـی  مادرتخصصـی  واحـد 
ارزش ریالـی ایـن قـرارداد بـرای هر 
واگـن هـای مسـافربری در  از  یـک 
ایـن قـرارداد را بیـش از 62 میلیـارد 

ریـال بـرآورد کرد.

تامین 8.6 میلیارد یورو ارز برای 
واردات از سامانه نیما در 4ماه

از  هـوادار«،  »دنیـای  گـزارش  بـه 
اسـلامی  جمهـوری  مرکـزی  بانـک 
ایـران، محصـولات برقـی، الکترونیکی 
و مخابراتـی بـا ۳۵۳ میلیـون و ۱00 
هـزار یورو و ماشـین آلات، تجهیزات و 
قطعات خودروسـازان بـا 20۵ میلیون 
هـای  رتبـه  در  یـورو  هـزار   ۱00 و 
نخسـت و دوم تامیـن ارز سـامانه نیما 

قـرار دارنـد.
همچنیـن گروه هـای کالایی لاسـتیک، 
پلاسـتیک و مواد و محصولات شیمیایی 
و سـلولزی بـا ۱۳2 میلیـون و ۱00 هزار 
یـورو، تجهیـزات حمـل و نقـل بـا 6۷۷ 
میلیـون یـورو، صنایـع معدنـی بـا ۴۳۵ 
میلیـون یورو، کشـاورزی با 2۵۳ میلیون 
یـورو، محصـولات غذایـی، آشـامیدنی و 
دخانی با 2۵۴ میلیون یورو، پتروشـیمی 
و گاز مایـع بـا ۱۷۹ میلیـون یـورو، مواد 
معدنـی بـا ۱۳۸ میلیـون یورو، نسـاجی، 
چـرم و پوشـاک بـا ۱۱۳ میلیـون یـورو 
و سـایر مـوارد بـا ۹66 میلیـون یـورو، از 
محـل ارز حاصـل از صـادرات در نیمـا 

تامین ارز شـده اسـت.

وجود بیش از 8۰ هزار 
پروژه نیمه تمام در کشور

و  شهری  توسعه  و  عمران  معاون 
از  بیش  گفت:  کشور  وزیر  روستایی 
کشور  در  نیمه تمام  پروژه  هزار   ۸0

وجود دارد.
، مهدی  هوادار«  »دنیای  گزارش   به 
جمالی نژاد در حاشیه نشست تخصصی 
شهرداران و افتتاح سامانه جامع شهری، 
در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: بیش 
کشور  در  نیمه تمام  پروژه  هزار  از ۸0 
وجود دارد که یقینا این پروژه ها هزاران 
میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد تا به پایان 
برسد و یکی از راهبردهایی که وزارت 
کشور در حال پیگیری آن است، تسریع 
و تسهیل واگذاری این پروژه ها به بخش  
غیردولتی  دستگاه های  و  خصوصی 

است.
بخش   اینکه  بیان  با  مسئول  این 
خصوصی بسیار راحت تر از بخش دولتی 
می تواند این پروژه ها را به اتمام برساند، 
استان  در  حاضر  حال  در  داد:  ادامه 
زنجان بیش از ۱200 پروژه نیمه تمام 
برای  پروژه   6۳ فقط  که  دارد  وجود 

واگذاری آماده شده است.

23 مورد آبگرفتگی در سطح شهر 
قزوین رفع شد

گفت:  امینی  مهدی 
سیلاب  مهار  عملیات 
های معابر شهر و رفع 
آبگرفتگی ها با حضور 
۱۵0 نیرو از عصر روز 
گذشته تا ساعت چهار 

بامداد ادامه داشت.
آبگرفتکی  افزود:  وی 
به  قزوین  شهر  های 
ویژه در قسمت جنوبی 

شهر و کوچه های خیابان های تبریز، منتظری، مولوی، سپه و... 
بود که به دلیل گرفتگی چاه های کوچه ها و حجم بالای آب به 

وجود آمد.
این مسئول ادامه داد: 6 دستگاه پمپ سیار خود مکش چهار اینچ، 
2۸ دستگاه پمپ های کف کش معمولی و سه دستگاه پمپ 

فرقونی در این عملیات حضور داشته است.

افتتاح سه بخش جدید پیشرفته
در بیمارستان ولی عصر تبریز

»دنیای  گزارش  به 
حضور  با  هوادار«، 
محلی  مسوولان 
بخش های آنژوگرافی؛ 
و  آندوسکوپی 
و  کولونوسکوپی  
درمان   IVF بخش 
نازایی بیمارستان ولی 
لحظات  تبریز  عصر 

قبل راه اندازی شد.
برای راه اندازی این بخش ها که با مدرن ترین و به روزترین 
دستگاه های پزشکی تجهیز شده افزون بر ۱6 میلیارد تومان 
هزینه شده است. بیمارستان ولی عصر تبریز بزرگترین و مدرن 
ترین بیمارستان بخش خصوصی در تبریز است که علاوه بر 
بیماران محلی به بیماران منطقه و بیماران کشورهای همجوار 

خدمات پزسکی و درمانی ارائه می دهد .

برگزاری جشن نابینایان
 در یزد

جشن برزگ نابینایان، 
هفته  مناسب  به 
حضور  با  معلولان 
از  نفر  از 200  بیش 
نابینایان و کم بینایان 

در یزد برگزار شد.
»دنیای  گزارش  به 
هوادار« ، رییس جامعه 
نابینایان استان یزد در 
این مراسم با اشاره به 

اینکه در حال حاضر حدود ۷ هزار در استان به نحوي دچار نا 
بینایي و کم بینایی هستند گفت:  از این تعدد ۳00 نفر عضو 

جامعه نابینایان استان هستند 
کبیري کمک به رفع نیازهاي نابینایان را از مهمترین اهداف این 
جامعه اعلام کرد و افزود: کمک به اشتغال و تهیه مسکن نا بینایان 

از مهمترین اهداف این انجمن است.

اخبار

کوتاه در باب قانون صدور چک
حسن جهانشاهلو - قانون صدور چک مجددا مورد اصلاح قانونگذار 
قرار گرفت. شرایط بد اقتصادي قانونگذار را وادار به اتخاذ موضع 
احساسي کرده و این بسیار مضر است و وضعیت اقتصادي کشور را 
بدتر خواهد کرد. با اصلاح و تغییر احساسي قانون تعداد چک هاي 
برگشتي کم نخواهد شد و تنها راه چاره این مشکل بهبود وضعیت 

اقتصادي و اعتماد  مجدد به بازار است.
با مطالعه ضمنی  قانون اصلاحی چک به ویژه ماده ۹ آن به نظر 
می رسد چکی که با شرایط این قانون، گواهینامه  عدم پرداخت  برای 
آن صادر شده باشد؛ یعنی  در گواهینامه عدم پرداخت ،»کد رهگیری« 
قید شده باشد و مهر و امضای بانک منقوش باشد، همانند آراء داوری 
یا آراء اداره کار با درخواست دارنده قانونی که نام و مشخصاتش در 
گواهینامه قید شده و یا توسط وکیلش  بدون پرداخت هزینه دادرسی 
)فقط هزینه دادرسی دعاوی غیر مالی( و  بدون رسیدگی ماهوی 
قابلیت صدور اجراییه  علیه صاحب حساب و صادر کننده چک صرفا 
برای مطالبه  وجه چک و حق الوکاله وکیل را دارد. البته چک هایی که 
شرایط ماده ۹ اصلاحی را داشته باشند مثلا مشروط یا بابت تضمین 
صادر نشده و  نیز به علت دستور عدم پرداخت گواهینامه عدم پرداخت  
صادر نشده باشد. بطور خلاصه شرایط چک های قابلیت صدور اجراییه 
در دادگاه عبارتست از:  ۱- چک هایی که در گواهینامه عدم پرداخت 
آن »کد رهگیری«  قید شده باشد.   2- صرفا علیه صاحب حساب و 
صادر کننده  چک قابلیت صدور اجراییه  وجود دارد و علیه ضامن و 
ظهر نویس قابلیت صدور اجرا ندارد و اگر کسی دنبال محکومیت آن 
ها باشد نیاز به طرح دعوی دارد.  ۳- صرفا وجه چک و حق الوکاله 
وکیل قابلیت مطالبه دارد و خسارت تاخیر قابلیت صدور اجراییه ندارد 
و بنظر برای خسارت مذکور مطابق ماده ۵22 قانون باید دادخواست 
داد.  ۴- چک بابت تضمین یا مشروط صادر نشده و نیز به علت دستور 

عدم پرداخت،گواهینامه عدم پرداخت صادر نشده باشد.

امضای توافقنامه ایجاد منطقه آزاد 
تجاری با ایران در نشست اوراسیا

در نشست شورای عالی اقتصادی اوراسیا رؤسای جمهوری روسیه، 
قزاقستان، بلاروس، ارمنستان و قرقیزستان ۱۱ سند همکاری امضا 
کردند.همچنین در این نشست توافقنامه ایجاد منطقه آزاد تجاری 
بین اتحادیه اقتصادی اوراسیا و ایران که در تاریخ ۱۷ می سال 
جاری آماده شد، تصویب گردید. به غیر از این توافقنامه ایجاد 
بازارهای واحد انرژی از جمله نفت و محصولات نفتی، برنامه 
اصلی این اتحادیه برای سال 20۱۹، اجرای بندهای برنامه شورای 
عالی اقتصادی اوراسیا که در تاریخ ۸ می سال 20۱۵ بررسی 
شد، گزارش کمیسیون اقتصادی اوراسیا درباره رقالب در بازارهای 
خارجی و مبارزه با نقض قوانین رقابتی در سال 20۱۷، توسعه 
همکاری اعضای اتحادیه در بخش آزمایش فضا و ارائه خدمات 
ماهواره ای، نتایج آزمایش بخش حسابداری ارگان های اتحادیه 
برای سال 20۱۷ و بودجه این سازمان برای سال 20۱۹، توافقنامه 
مربوط به مسائل قضایی، توافقنامه درباره مدیریت اتحادیه اوراسیا 

و توافقنامه  توسعه اتحادیه اقتصادی اوراسیا به امضا رسید.

یادداشت

تابش: برای پیروزی روحانی
سنگ تمام گذاشتیم

محمدرضا تابش گفت: اصلاح طلبان همه بضاعت و توانایی خود را 
برای موفقیت آقای روحانی در طبق اخلاص قرار دادند حال ممکن 

است در برخی موارد انتقاداتی داشته باشند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »جدایی حساب اصلاح طلبان از دولت 
بی معرفتی بود« این را محمدرضا باهنر می گوید. او عنوان می کند: 
»در دولت فعلی هرچه حمایت از آقای روحانی وجود دارد از سوی 
اصولگرایان است و اصلاح طلبان تنها زیرآب دولت را می زنند و 

موضوع عبور از روحانی را مطرح می کنند.«
محمدرضا تابش نائب رئیس اول فراکسیون امید در واکنش به 
اظهارات محمدرضا باهنر گفت: به هیچ عنوان صحبت از عبور 
از روحانی وجود ندارد. اصلاح طلبان چه در انتخابات سال ۹2 و 
چه در زمان انتخابات ۹6 برای پیروزی آقای روحانی سنگ تمام 
گذاشتند. در واقع اصلاح طلبان همه بضاعت و توانایی خود را برای 
موفقیت آقای روحانی در طبق اخلاص قرار دادند حال ممکن 
است در برخی موارد انتقاداتی داشته باشند این چه منافاتی دارد 

که برخی آن را عبور از روحانی تعبیر می کنند؟
تابش ادامه داد: در هر روندی ممکن است انتقاداتی وجود داشته 
باشد که این انتقادات و مطالبات می تواند به پیشرفت کمک کند 
بنابراین هیچگاه مسئله عبور از روحانی از سوی اصلاح طلبان 

مطرح نبوده است.
این نماینده اصلاح طلب مجلس در پاسخ به این سوال که اگر 
عبور از روحانی هیچگاه مدنظر اصلاح طلبان نبوده است چرا 
اصولگرایان این موضوع را عنوان می کنند؟ گفت: من نمی دانم چرا 
چنین مباحثی را مطرح می کنند باید این سوال را از آنها پرسید اما 

شاید برای آینده سیاسی خود برنامه ای دارند.

قیمت خودرو با چند شرط
 افزایش می یابد

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در 
گروه خودروسازی سایپا قرار بر این است خودروهای به مانند تیبا 
و پراید و در گروه خودرو سازی ایران خودرو، گروه خودروهای به 
مانند سمند و پژو با سه شرط افزایش قیمت داشته باشیم، ادامه 
داد: شرط اول این است که محاسبه دقیقی از افزایش هزینه ها 
و قطعات از سوی دستگاه های نظارتی انجام شود و به یک عدد 

قطعی در این زمینه برسند.
حمیدرضا فولادگر با بیان اینکه با این ۳ شرط افرایش قیمت ها 
را شاهد خواهیم بود، اظهار داشت: قرار بر این  است قیمت 
اما  تعیین شود  بازار  از طریق حاشیه  نیز  رقابتی  خودروهای 
شرط این افزایش قیمت خودروهای رقابتی نیز این است که 
توزیع  و فروش نقدی آنها مستمر باشد تا قیمت حاشیه  بازار 

نیز کاهش پیدا کند.

اخبار
در خطبه های نماز جمعه؛

امام جمعه کرج: دشمن به دنبال نفوذ در  دانشگاه هاست

سرهنگ نادر رحمانی در گفت گویی در مورد آخرین وضعیت جوی جاده های کشور گفت: در اکثر محورهای استان آذربایجان شرقی، محورهای 
خلخال، اسالم، اردبیل وسراب در استان اردبیل، محورهای شهمیرزا- کیاسر در استان سمنان، ارتفاعات محورهای هراز و کندوان در استان 
مازندران بارش برف گزارش شده است. وی با اشاره به بارش باران در اکثر محورهای استان گیلان و مازندران اظهار کرد: همچنین در محورهای 

خدابنده - همدان و خدابنده - ابهر در استان زنجان و محورهای بندرعباس- لنگه در استان هرمزگان نیز بارش باران گزارش شده است.

جاده های هشت استان برفی و بارانی

حسنی با بیان اینکه سال گذشته برای واردات 
بی رویه برنج وزیر جهاد کشاورزی را استیضاح 
کردیم ولی کل کمیسیون را برای جمع آوری 
امضاء نتوانستم قانع کنم، افزود: خوشبختانه 

امضای زیادی جمع آوری کردم و تا دقیقه 
نود هم پیش رفتم که یکی از نمایندگان شهر 

ما آمد و از وزیر کشاورزی دفاع کرد.
وی با بیان اینکه در نهایت وزیر با اختلاف 
رای کم توانست رای اعتماد مجدد بگیرد 
گفت: با این آزادسازی برنج، واردات بی رویه 
برنج و گندم هر 2۳ نفر عضو کمیسیون 
کشاورزی نامه استیضاح وی را امضا کردند 
و با این امضا یعنی وزیر کشاورزی صددرصد 

استیضاح کمیسیون را دارد.
عضو کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی 
گفت: تولید داخل 2میلیون و ۴00 هزار تن 
بین  که  است  معنی  بدان  این  و  باشد  می 

ششصد تا هفتصد تن می توانیم وارد کنیم.

استیضاح وزیر کشاورزی
 رسما کلید خورد

به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی 
نژاد روز جمعه در حاشیه بازدید از چند طرح 
قزوین  شهری در جمع خبرنگاران گفت: 
شهری تاریخی است که در کنار اقدامات 

عمرانی و توسعه ای، رویکرد و نگاه مجموعه 
مدیریتی آن حفاظت محور است.

وی اضافه کرد: حفاظت محور به آن معنا 
که نگهداری از میراث فاخر گذشتگان را 
در دستور کار خود دارد و اجرای برخی از 
طرح های عمرانی در راستای احیای این 

نگاه بوده است.
وی اضافه کرد: وظیفه معاونت عمران و 
توسعه امور شهری وزارت کشور حمایت 
از چنین نگاه ها و رویکردهایی است که 
نیازمند همکاری و هم  این راه  البته در 
افزایی برخی از دستگاه های اجرایی نظیر 
میراث فرهنگی راه و شهرسازی و آب و 

منطقه ای هستیم.

اجرای 70 طرح عمرانی در شهرداری قزوین 
ارزشمند است
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

شهری

تجمع معلولان برای بازگشایی 
نرده های چهارراه ولیعصر

عصر دوشنبه ۱2 آذر تعدادی از معلولان به مناسبت روز معلول 
با حضور در چهارراه ولیعصر خواهان بازگشایی نرده های چهارراه 

ولیعصر برای تردد روان تر معلولان شدند.
»زینب صادقی«،  ایسنا،  از  نقل  به  گزارش »دنیای هوادار«  به 
عضو انجمن باور با بیان این که تعداد زیادی از معلولان ویلچرنشین 
نتوانستند به دلیل مشکلات در حمل و نقل به اینجا بیایند، گفت: 
معلولان به دلیل عدم مناسب بودن وسائل حمل و نقل عمومی تنها 
می توانند از ون های شهرداری استفاده کنند، اما این در حالی است که 
باید این ون ها را از ۴۸ ساعت قبل رزرو کرد و ممکن است در ساعت 
مقرر نیز برای حمل و نقل معلولان حاضر نشوند و به همین دلیل 

تعداد زیادی از معلولان نتوانستند به این رویداد بیایند.
صادقی گفت: متاسف هستیم که اعضا شورای شهر با وجود آن که 
می دانستند امروز در این محل حضور داریم اما نیامدند. قرار بود 
به مناسبت ۱2 آذرماه نرده های چهارراه ولیعصر برای تردد روان تر 
معلولان باز شود و ما از کسی از اعضا شورا دعوت نکردیم اما انتظار 
داشتیم بعد از سال ها رایزنی برای بازگشایی نرده های چهارراه ولیعصر 
حداقل تعدادی از اعضا شورا حضور داشته باشند که کم لطفی کردند.
پیش تر فخاری؛ عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی  از اصحاب 
رسانه دعوت کرده بود که دراین رخداد حضور داشته باشند، اما 
خودش حضور نیافت و یکی دیگر از اعضا عضو کمیسیون، »حجت 
بزرگ ترین مشکل  معلولان گفت:  با حضور در جمع  نظری«  
معلولان در تهران عدم مناسب سازی معابر است و این سبب شده 

که معلولان نتوانند در سطح جامعه حضور داشته باشند.
او با بیان این که چهارراه ولیعصر یک مکان مناسب برای تردد 
معلولان است، گفت: معلولان نمی توانند از این معبر اصلی به دلیل 
مشکلاتی که وجود دارد استفاده کنند، چرا که نه آسانسوری در 
زیرگذر وجود دارد و نه نرده های کشیده شده در اطراف چهارراه 

اجازه تردد به معلولان می دهد که باید فکری کرد.
نظری اظهار کرد: حتما باید اتفاقی خوب در این چهارراه بیفتد تا مشکل 

بخشی از مردم حل شود و نباید بخشی از جامعه را به کناری برانیم.
جای  به  را  انسان محوری  جدید  شهری  مدیریت  افزود:  او 
خودرومحوری سرلوحه فعالیت های خود قرار داده است. متاسفانه با 
وجود آن که این مهم اولویت  شهرداری است، اما تعدادی زیادی از 

افراد این مهم را جزو اولویت خود قرار ندادند.

درخواست مالی برخی هنرمندان برای 
پیوستن به کمپین »نه به پلاستیک«!

رئیس کمیته سلامت شورای شهر از درخواست برخی هنرمندان 
برای دریافت پول برای پیوستن به کمپین تهران بدون پلاستیک 

گلایه کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از همشهری، ناهید خداکرمی 
شهر  شورای  در  پلاستیک  به  نه  کمپین  راه اندازی  به  اشاره  با 
شورای  سلامت  کمیته  گذشته  سال  آذرماه  در  گفت:  تهران 
شهر در راستای اجرای مصوبه سال ۱۳۸۸ شورا کمپین تهران 
بدون پلاستیک را ایجاد کرد. وی اظهار کرد: متاسفانه با وجود 
خطرات زیست محیطی پلاستیک و همچنین مصوبه شورای شهر 
در خصوص کاهش مصرف پلاستیک در تهران نه تنها کمیته 
برنامه ریزی این مصوبه شکل نگرفته بود، بلکه هیچ گام عملیاتی 

نیز در خصوص اجرای این مصوبه برداشته نشده بود.
رئیس کمیته سلامت شورای شهر با بیان این که زمانی که به 
اجرای این مصوبه تصمیم گرفتیم از همه ارگان های ذیربط از جمله 
اتحادیه ها، اصناف، فروشگاه های زنجیره ای و ... درخواست کردیم تا 
به این کمپین ملحق شوند، افزود: هدف ما این بود که مردم مصرف 
پلاستیک را کاهش دهند و از سوی دیگر از رهاسازی پلاستیک در 

محیط زیست جلوگیری شود.

هفت مدرسه سبز در شمال شرق تهران!

شهردار منطقه چهار تهران از انتخاب ۷ مدرسه به عنوان دوستدار 
محیط زیست خبر داد و گفت: براساس شاخصه های زیست محیطی 

هفت مدرسه منطقه چهار به عنوان مدرسه سبز انتخاب شدند.
از شهرنوشت، سیدعلیرضا  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
حسینی دراین باره گفت: مدارس سبز  به مدرسه ای اطلاق می شود 
که تمامی اعضا آن به آموزش مهارت های زیست محیطی پرداخته 
و در تأسیس مدرسه هم تمامی ضوابط و استانداردهای محیط 

زیستی وجود داشته باشد.
حسینی در ادامه توضیح داد: در این راستا مدارس و آموزش و 
پرورش می توانند نقش به سزایی در بهبود پایداری زیست محیطی 
ایفا کنند؛ بنابراین هر تغییر و تحول زیربنایی در توسعه و تعالی 
از  اجتماعی و فرهنگی جامعه در گرو مدارسی خواهد بود که 

مؤلفه های نرم افزاری و سخت افزاری متناسب برخوردار باشند.
شهردار منطقه ۴ گفت: در این منطقه تا کنون ۷ مدرسه به عنوان 
مدرسه سبز یا دوستدار محیط زیست شناسایی شده و برنامه های 
محیط زیستی در آنها انجام می شود که طبق برنامه ریزی های مدون 

در این زمینه این تعداد رو به افزایش خواهد رفت.

اخبار

به گزارش »دنیای هوادار«، در کمیسیون معماری، شهرسازی و بافت های فرسوده شورای اسلامی شهر کرج، طرح مناسب سازی فضاهای شهری برای جانبازان و معلولان جسمی و 
حرکتی به تصویب رسید و آماده ارائه به صحن علنی شورای شهر است. بر این اساس و با استناد به قوانین و لوایح و مصوبات موجود، شهرداری ها موظف خواهند بود از تاریخ تصویب این 
طرح از صدور پروانه احداث و یا پایان کار برای آن تعداد از ساختمان ها و اماکن عمومی و معابری که استانداردهای تخصصی مربوط به معلولان را رعایت نکرده باشند خودداری کنند.

طرح مناسب سازي فضاهاي شهري کرج در آستانه تصویب

نوشت عکس 

p تنها راهِ باقیمانده برای حل مشکل ترافیک
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از گاردین، در برخی شهرهای 
مادرید، تردد خودروهای آلاینده به طورِ کامل محدود شد. تنها 
خودروهایی که با میزان آلایندگی صفر دارای گواهینامه معاینه 

فنی هستند قادر به عبور و مرورِ آزادانه در شهر خواهند بود.

آسیب به حیات اجتماعی با تبدیل شتابزده روستاها به شهر
مدیرکل تقسیمات وزارت کشور گفت: شتاب 
بدترین  شهر  به  روستاها  تبدیل  در  زدگی 
آسیب را در آینده به حیات اجتماعی و نظام 

تصمیم گیری  می زند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، جلالی 
در حاشیه بررسی وضعیت سه روستا و دهستان 
به شهر  تبدیل شدن  برای  اسدآباد  چهاردولی 
در جمع خبرنگاران اظهار کرد: بررسی میدانی 
وانجام کار کارشناسی در زمینه وضعیت اجتماعی 
روستاهایی که در آستانه تبدیل شدن به شهر 

هستند از سیاست های اصلی وزارت کشور است.
وی با بیان اینکه هدف از تقسیمات صرفا تبدیل 

روستا به شهر نیست، افزود: تبدیل وضعیت یک 
ابزار برای توسعه بیشتر بوده و در صورتی که 
کارشناسان وزارت کشور تشخیص بدهند این 

کار انجام خواهد شد.
جلالی تصریح کرد: در غیر این صورت به طور 
قطع دولت به دنبال تبدیل روستاها به شهر 
نیست چرا که این کار در آینده خسارت جبران 

ناپذیری به حیات اجتماعی روستاها می زند.
وی از تدوین و اجرای طرح نظام درجه بندی 
افزایش  جای  به  آنها   به  توجه  و  روستاها 
شهرهای جدید خبر داد و یادآور شد: دولت در 
این طرح روستاهایی که جمعیت بالایی دارند و 

دارای پتانسیل ها و ظرفیت های بالقوه هستند را 
ویژه کمک می کند.

جلالی تصریح کرد: نباید طوری برخورد کنیم 
که بعد از چند سال روستاییان از انجام این کار 
پشیمان و وضعیت بدتر و موجب فرار روستائیان 

به کلان شهرها شود.
نماینده مردم اسدآباد در مجلس شورای اسلامی 
هم از نهایی شدن تبدیل روستاهای چنار سفلی 
،مزرعه بید و جنت آباد به شهر خبر داد و تصریح 
کرد: نامه نگاریها و مکاتبات اولیه انجام شده و 
این آخرین بررسی میدانی کارشناسان وزارت 

کشور است.

شدن  تبدیل  از  همچنین  رنجبرزاده  اکبر 
دهستان چهادولی با 2۷ روستا و ۱۱ هزار نفر 
جمعیت به بخش خبر داد و اظهار کرد:طرح 
کار  دستور  در  هم  منطقه  این  مطالعاتی 

کارشناسان وزارت کشور قرار دارد.
گفتنی است؛ روستای چنار سفلی با ۵ هزار نفر 
جمعیت ، و روستاهای جنت آباد و مزرعه بید 
با جمعیت چهار هزار نفر از روستاهایی است که 

قرار است به شهر تبدیل شود.
شهرستان اسدآباد  دارای دو بخش مرکزی و 
پیرسلمان و دو شهر اسدآباد و آجین با جمعیت 

بیش از ۱00 هزار نفر است.

گفت:  البرز  استان  آگاهی  پلیس  سرپرست 
و  جعل  با  مبارزه  اداره  ماموران  تلاش  با 
کلاهبرداری پلیس آگاهی استان، 2 نفر جاعل 
زمین خوار که با جعل اسناد زمین های دولتی 
و تقسیم آنها به قطعات 200 متری اقدام به 
فروش آنها به قیمت غیر واقعی به مبلغ ۵ 
میلیارد تومان کرده بودند شناسایی و دستگیر 

شدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ محمد 
از  تعدادی  شکایت  پی  در  گفت:  نادربیگی 
شهروندان شهرجدیدهشتگرد، مبنی بر معامله 
قطعات زیادی ملک با اسناد جعلی، پیگیری 
موضوع در دستور کار پلیس آگاهی استان البرز 

قرار گرفت.
وی افزود: در بررسی های تکمیلی از شکات 
محرز شد که آنها اقدام به خرید قطعات زیادی 
زمین که در مالکیت شخصی به نام »ح« بود 

در یک بنگاه معاملات ملکی کرده و مالک دفتر 
املاک، با تهیه نقشه تفکیک قطعات و نصب 
آن و جلب اعتماد خریداران، اقدام به فروش 
به قیمت هر قطعه ۵0  قطعات 200متری 

میلیون تومان به مشتریان خود کرده است.
با  املاک  افزود: صاحبان  انتظامی  مقام  این 
ارائه اسناد دولتی به مشتریان خود وعده داده 
بودند که ظرف مهلت یک ماه، اسناد ملک های 
فروخته شده تحویل آنها خواهد شد اما پس از 
گذشت حدود یک ماه هیچ اقدامی از سوی 

فروشندگان صورت نگرفت.
سرهنگ نادربیگی افزود: ماموران به سرعت 
وارد عمل شده و با انجام تحقیقات میدانی و 
استعلام از سازمان های عمران و شهرداری شهر 
جدید هشتگرد مطلع شدند که تمامی املاک 
فوق پلاک ثبتی مشخصی داشته و هیچ مجوز 
و یا نقشه ای از شهرداری تحویل فروشندگان 

نشده است و متهمان باجعل نامه مراجع قانونی 
و تغییر مشخصات آن به نام »ح« به عنوان 
مالک اقدام به تهیه نقشه، برابر اصل در دفتر 
اسناد رسمی، اقدام به فروش ۱20 قطعه زمین 

به شهروندان می کردند.
افزود:  البرز  استان  آگاهی  پلیس  سرپرست 
در بررسی های بعدی ماموران محرز شد که 
اعضای این باند پس از ارتکاب به عمل مجرمانه 
خود متواری شده اند که با اقدامات اطلاعاتی 

با جعل و کلاهبرداری  اداره مبارزه  ماموران 
پلیس آگاهی استان شناسایی و در یک اقدام 
غافلگیرانه 2 نفر از متهمان دستگیر و پس از 
انتقال به پلیس آگاهی به جرم خود اعتراف 

کردند.
به گفته سرهنگ نادربیگی ، درمجموع ۱2نفر 
به  رسیدگی  ضمن  و  شناسایی  شکات  از 
شکایت آنها ، متهمان نیز با قرار وثیقه مناسب 

روانه زندان شدند.

مدیر دفتر تسهیل گری و توسعه محلی محلات 
سهرابیه و اخترآباد در بازدید رئیس کمیسیون 
معماری، شهرسازی و بافت های فرسوده شهری 
سهرابیه  روباز  کانال  به  کرج،  شهر  شورای 
به عنوان یکی از معضلات اساسی این محله 
اشاره کرد که بوی بد و مشکلاتِ بهداشتی 
ناشی از آن امانِ ساکنان را بریده است. مهرداد 
فیروزبخت؛ مدیر منطقه ۱2 شهرداری کرج در 
خصوص این موضوع گفت: فاضلاب مهدی آباد 
متاسفانه به این محله هدایت می شود که طی 
مکاتباتی با فرماندار درخواستِ تامین اعتبار 
برای رفع این مشکل در شورای برنامه ریزی 

استان مطرح شده است. 
به گزارش »دنیای هوادار«،  احد رسولی؛ رئیس 
بافت های  و  شهرسازی  معماری،  کمیسیون 
فرسوده شورای شهر کرج با بیان اینکه بازدید 
مستمر از دفاتر تسهیل گری محلات همراه با 
مدیران شهری سبب ارتقای خدمت رسانی به 
شهروندان می شود، گفت: بناست با حضور در 
دفاتر توسعه محلی یا تسهیل گری در حوزه 
بافت فرسوده جهت یکپارچه سازی اطلاعات و 
در مرحله بعدی پیگیری اقداماتِ مناسب، بازه 
زمانی برای اقدامات اجرایی مستمر تعیین شود.

همزمان  توجه  لزوم  بر  تاکید  با  ادامه  در  او 
حوزه های  با  همراه  اجتماعی  حوزه های  به 
عمرانی، تصریح کرد: علی رغم اینکه اقدامات 
اما  است  ملموس تر  عموم  دیدِ  در  عمرانی 
تقویتِ ظرفیت های اجتماعی اقدامی بلندمدت 
خواهد  اجتماعی  سرمایه های  افزایش  برای 

بود. رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
شورای اسلامی شهر کرج همچنین در پایان 
بر مشارکت بخش خصوصی در احیای بافت 

فرسوده نیز تاکید ویژه داشت.
دفتر  مدیر  عزیزی  فاطمه  بازدید  این  در   
تسهیل گری و توسعه محلی محلات سهرابیه و 
اخترآباد به ارائه اقدامات و عملکرد این دفتر که 
از تیرماه امسال فعالیت خود را آغاز کرده است، 
و ۱2 شهرداری  مناطق ۴  مدیران  پرداخت. 
کرج و معاونان شهرسازی این مناطق نیز در 

این بازدید حضور داشتند.
فاطمه عزیزی؛ مدیر دفتر تسهیل گری و توسعه 
محلی محلات سهرابیه و اخترآباد ضمن ارائه 
عملکرد این دفتر که از تیرماه امسال فعالیت 
خود را در محله سهرابیه  آغاز کرده است گفت: 
هدف اصلی ما از فعالیت در این حوزه، مشارکت 

دادن مردم در روند احیای بافت فرسوده همراه 
با مدیران شهری است.

با بیان اینکه در توسعه جوامع محلی دو  او 
قرار  نظر  مد  دارایی مبنا  و  نیازمبنا  رویکرد 
مواقع  غالب  در  اول  رویکرد  گفت:  می گیرد 
سبب بروز مشکلاتی شده است به این ترتیب ما 
رویکرد دارایی مبنا را پیش گرفته ایم و ظرفیت ها 

و دارایی های محلات مذکور را احصا کرده ایم.
عزیزی با بیان اینکه کارشناسان شهرسازی، 
اقتصادی  کارشناس  مددکاری،  حقوقی، 
فعالیت  مشغول  دفتر  این  در  اجتماعی  و 
هستند گفت: سعی کرده ایم افراد تاثیرگذار و 
سرمایه های اجتماعی محلات را نیز در کنار 
برداشت های فیزیکی و کالبدی شناسایی کنیم. 
پرسش نامه ای نیز در میان اهالی توزیع شده 
است تا سطح تاب آوری اجتماعی این محلات 

شناسایی شود.
مدیر دفتر تسهیل گری و توسعه محلی سهرابیه 
و اخترآباد نیز گفت: خانواده های آسیب دیده 
محلات شناسایی شده و هدف، اتصال آن ها به 
نهادهای متولی جهت برخورداری از خدمات و 

امکانات است.
او با اشاره به بحث تمام شماری جهت دست یابی 
به آمار دقیق جمعیت و ترکیب قومیتی محلات 
گفت: بافت قومیتیِ غالب سهرابیه، زنجان و 
آذربایجان شرقی است هرچند اقوام لرستانی، 
کردستانی و شمالی نیز در این محلات ساکن 

هستند اما با تراکم جمعیتیِ بسیار کم تر.
ظرفیت های  شناسایی  به  هم چنین  عزیزی 
و  کارآفرینان  تولیدی،  کارگاه های  اقتصادی، 
و  توسعه  مستعد  اراضی  مالکیت  شناسایی 

مواردی از این دست اشاره کرد.
او در پایان به کانال روباز سهرابیه به عنوان یکی 
از معضلات اساسی این محله نیز اشاره کرد که 
بوی بد و مشکلات ناشی از آن امانِ ساکنان را 

بریده است.
مهرداد فیروزبخت؛ مدیر منطقه ۱2 شهرداری 
کرج در خصوص این موضوع گفت: فاضلاب 
هدایت  محله  این  به  متاسفانه  مهدی آباد 
می شود که طی مکاتباتی با فرماندار درخواستِ 
تامین اعتبار برای رفع این مشکل در شورای 
برنامه ریزی استان مطرح شده است. هم چنین 
مقرر شد در جلسه  بعدی مسئولان سازمان آب 
و فاضلاب البرز نیز حضور داشته باشند تا این 

معضل از محله  سهرابیه رخت بندد.

»دنیای هوادار« از وعده مسئولان گزارش می دهد؛

پیگیری رفع مشکل فاضلاب کانال سهرابیه

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری 
تهران از اجرا برنامه های آموزشی فرهنگی 
سلامت محور در حوزه پیشگیری از ایدز 
خبر داد و گفت: اتوبوس ایدز با همکاری 
عمومی  اماکن  در  ایدز  تحقیقات  مرکز 

پرتردد پایتخت مستقر شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط 
عمومی معاونت امور اجتماعی و فرهنگی 
شهرداری تهران، ولی الله شجاع پوریان ایدز 
را نه فقط یک بیماری بلکه مسئله جهانی 
مورد توجه تمامی سازمان های فرهنگی و 
پیشگیری  افزود:  و  دانست  دنیا  اجتماعی 
از ابتلا به ایدز و حمایت از آسیب دیدگان 
که  است  توجهی  قابل  موارد  از  اجتماعی 
باید بیش از پیش به آن توجه کرد. چه بسا 
بی توجهی به این موضوع سبب گسترش 
جامعه،  سطح  در  بیماری  این  افزون  روز 
و همچنین  اجتماعی  نگرانی های  افزایش 
تحمیل هزینه های سنگین بر نظام بهداشت 

و درمان خواهد شد.
او ارتقای سطح آگاهی جامعه و تغییر نگرش 
اجتماعی را از مهم ترین راهکارهای پیشگیری 
تاکید کرد:  این پدیده برشمرد و  و کنترل 
در این میان استفاده از ظرفیت حداکثری 
بسیار  غیردولتی  و  دولتی  سازمان های 

تاثیرگذار خواهد بود.
شجاع پوریان، شعار روز جهانی ایدز در سال 
۱۳۹۷ را »برای آگاهی از سلامتی خود،  من 
عنوان  می دهم«،  وی  آی  اچ  آزمایش  هم 
کرد و با اشاره به روزشمار هفته پیشگیری 
از ایدز، گفت: پنجشنبه ۸ آذر به عنوان روز 

مادران  زنان،  در  وی  آی  اچ  از  »پیشگیری 
روز  عنوان  به  آذر   ۹ جمعه  کودکان«،  و 
هنرمندان«،  و  ورزشکاران  »خبرنگاران، 
شنبه ۱0 آذر به عنوان روز »سیاست گذاران 
و مسئولین«، یکشنبه ۱۱ آذر به عنوان روز 
»دانشجویان و جوانان«، دوشنبه ۱2 آذر به 
عنوان روز »افراد در معرض ابتلا، مبتلایان 
و خانواده آنان، کارکنان بهداشتی درمانی«، 
سه شنبه ۱۳ آذر به عنوان روز »پژوهشگران، 
اندیشمندان و اساتید دانشگاه« و چهارشنبه 
۱۴آذر »روحانیون، طلاب و رهبران مذهبی« 

نام گذاری شده است.

»نمایشگاه روبان قرمز«
در ایستگاه های مترو

روبان  »نمایشگاه  برپایی  از  پوریان  شجاع 
قرمز« خبر داد و گفت: نصب پوستر دیواری 

مترو  ایستگاه های  در  منتخب  طرح   20
توسط معاونت اجتماعی و فرهنگی شرکت 
بهرهبرداری مترو با همکاری مؤسسه چترا 
سازی  حساس  و  و  اطلاع رسانی  راستا  در 
شهروندان به پیشگیری از بیماری ایدز انجام 

شده است.
او خاطرنشان کرد: در حوزه اطلاع رسانی، با 
نصب پوستر و پخش کلیپ های آشنایی و 
پیشگیری از ایدز در فضاهای تبلیغات شهری 
و شرکت  ارزش ها  احیا  انجمن  با همکاری 

بهره برداری مترو اقدام شد.
معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری 
همکاری  با  داریم  بنا  افزود:  تهران 
اداره های سلامت مناطق بیست و دوگانه 
فعال  غیردولتی  و  دولتی  سازمان های  و 
جهت  در  ایدز  از  پیشگیری  حوزه  در 
آگاهی  افزایش  و  جامعه  حساس سازی 

شهروندان در خصوص پیشگیری و کنترل 
بیماری ایدز گام برداریم.

آموزش پیشگیری از ایدز به شهروندان 
در خانه های سلامت محلات

او از اجرا برنامه ای با عنوان موبایل کلینیک 
خبر داد و گفت: اتوبوس ایدز برای انجام تست 
سریع ابتلا به ایدز ویژه شهروندان با همکاری 
انجمن احیای ارزشها و مناطق 6 و ۷ و ۱6 در 
اماکن عمومی و پرتردد از جمله میدان امام 
ترمینال  و  هنرمندان  بوستان  )ع(،  حسین 

جنوب مستقر شد.
شجاع پوریان با اشاره به برنامه های مناطق 22 
گانه درهفته پیشگیری از ایدز گفت: حداقل 
آموزشی در طول هفته در هر  کارگاه  یک 
محله )خانه سلامت، مدارس یا ...( با هدف 
آشنایی شهروندان با روش های ابتلا، انتقال 
و پیشگیری بیماری ایدز توسط کارشناسان 
پایگاه های  و  مراکز  همکاری  با  متخصص 
آگاه سازی  و  آموزش  راستای  در  بهداشتی 

شهروندان برگزار شد.

پویش ایدز
در بوستان های منتخب شهر تهران

او از برپایی پویش ایدز در بوستان های منتخب 
ایستگاه های  گفت:  و  داد  خبر  تهران  شهر 
مشاوره، آشنایی و پیشگیری از بیماری ایدز 
با حضور کارشناسان مجرب با همکاری مرکز 
تحقیقات ایدز و مناطق 6 و ۹ و ۱2 و ۱6 
المهدی،  لاله،  بوستان های  در  و 22  و ۱۸ 

هرندی، بعثت، الغدیر، چیتگر برپا شد.

استقرار اتوبوس ایدز در اماکن عمومی و پرتردد پایتخت

برج پیزا صاف تر شده است!
مهندسان موفق شده اند طی 2۸ سال برج پیزا را ۴۵ سانتی متر 
کار  زمین  زیر  لوله هایی  منظور  این  برای  آنها  کنند.  صاف تر 
گذاشته اند. برج کج پیزا از 2۸ سال قبل تاکنون حدود ۴۵ سانتی متر 

صاف تر شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دیلی میل، به گفته مهندسان 
سال ها طول می کشد تا این بنای تاریخی ایتالیایی صاف تر شود اما 
هیچ گاه به طور کامل صاف نخواهد شد. در همین راستا مهندسان با 
احتیاط زمین را حفر کرده و لوله هایی زیر زمین کار گذاشته اند تا از کج 
شدن و ویرانی آن جلوگیری کنند. این برج از ژانویه ۱۹۹0 میلادی 
به مدت ۱۱ سال به دلایل ایمنی عمومی تعطیل بود. رابرت سلا 
مدیر فنی سازمان OPA که مسئولیت نگه داری برج را برعهده داشت، 
می گوید: با کمک این سیستم ما توانستیم نیم درجه از کج شدن 
برج کم تر کنیم. برج همچنان در حال صاف شدن است و سال های 
زیادی طول می کشد تا این روند متوقف شود. نظریه های مختلف نشان 

می دهد این برج ۵۷ متری پس از ساخت، در خاک فرو رفته است.
دلیل این روند نیز طراحی نامناسب بود. به عبارت دیگر فونداسیون 
برج فقط ۳ متر عمق داشت و روی خاک ضعیف و بی ثبات بنا شده 
بود. به هر حال از سال ۱۹۹0 میلادی مهندسان فعالیت نجات برج 

را به مدت ۱۱ سال ادامه دادند.
به گفته نانزینت اسکوگیا از دانشگاه پیزا تا سال 200۱ برج حدود ۴۱ 
سانتی متر صاف تر شد.  از 200۱ تاکنون این روند ادامه داشته و برج  
۴ سانتی متر صاف تر شده است. مهندسان برای درک حرکت این برج 
۱۴۵00 تنی گاهی اوقات هر ساعت اندازه گیری هایی انجام می دادند.

لوکزامبورگ؛ اولین کشور با حمل و 
نقل عمومی رایگان

به زودی لوکزامبورگ اولین کشور در جهان خواهد بود که تمام 
وسایل نقلیه عمومی آن رایگان می شود. مقامات لوکزامبورگ تصمیم 
گرفتند از تابستان سال آینده، استفاده از وسایل نقلیه عمومی را 

مجانی کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اسپاتنیک، از این پس شهروندان 
لوکزامبورگ می توانند بدون پرداخت هرگونه مبلغی از وسایل نقلیه 
عمومی استفاده کنند. جمعیت پایتخت لوکزامبورگ ۱۱0 هزار نفر و 
جمعیت کشور به طور کلی کمی بیش از 600 هزار نفر است. افزون بر 
آن روزانه 200 هزار نفر برای کار از فرانسه، بلژیک و آلمان به لوکزامبورگ 
می روند که این امر باعث بروز مشکلات در جاده ها و ترافیک سنگین در 
شهر می شود. تابستان سال جاری رفت و آمد با وسایل نقلیه برای افراد 
زیر 20 سال مجانی شد. همچنین قرار است در رابطه با رایگان شدن 

بلیط های درجه یک و دو قطارها نیز تصمیم گیری شود.

زباله های مرطوب به سوخت
تبدیل می شود

محققان دانشگاه ایلینویز توانستند زباله های زیستی مرطوب مانند 
فضولات دام ها و ضایعات مواد غذایی را به نوعی سوخت سازگار با 

دیزل تبدیل کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ساینس دیلی، صنایع فراوری 
مواد غذایی و دامپروری در آمریکا سالانه ۷۹ میلیون تن زباله 
زیستی مرطوب تولید می کنند. یکی از مهم ترین دشواری های تولید 
انرژی از این زباله ها خارج کردن آب از آن ها است. انرژی مورد نیاز 
برای این فرایند خشک کردن، تقریبا به اندازه انرژی حاصل از این 
زباله ها است. محققان به منظور رفع این مشکل از فرایندی موسوم 
به مایع سازی هیدروترمال استفاده می کنند که در آن آب به عنوان 
واسطی برای تبدیل زباله به نوعی روغن زیستی به کار گرفته می شود، 
سپس این روغن خام، تقطیر شده و به سوخت پایدار قابل استفاده 
تبدیل می شود. محققان این فرایند تقطیر را با فرایندی موسوم به 
استریاسیون ترکیب کردند تا بتوانند روغن تقطیر شده را بهینه سازی 

کرده و به سوختی با قابلیت سازگاری با دیزل تبدیل کنند.
محققان راکتورهایی را به صورت آزمایشی ساختند که امکان 
بهینه سازی روغن تقطیرشده را فراهم می کنند. هریک از این 
راکتورها قادر است روزانه یک تن زباله زیستی را فرآوری کرده و 

۱۱۳.۵ لیتر روغن خام زیستی تولید کند.

ساخت شهرهای مجازی جدید
با کمک هوش مصنوعی

آموزش سیستم های هوش  با  دارند  آمریکایی سعی  پژوهشگران 
دهند.  کاهش  را  مجازی  شهرهای  ساخت  هزینه های  مصنوعی، 
هنرمندان برای تاثیرگذار بودن جهان مجازی باید ساختمان، صخره، 
درخت و اشیای دیگر را در آن قرار دهند. ایجاد و قرار دادن سریع این 
اشیا، به زمان و هزینه زیادی نیاز دارد اما پژوهشگران شرکت آمریکایی 
»انویدیا« )Nvidia( با آموزش شبکه های عصبی در ویدئوی واقعی، 
سیستم های هوش مصنوعی را برای تولید و توضیح شهرهای مجازی 

آماده کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، شبکه های عصبی برخلاف الگوریتم های 
هوش مصنوعی قدیمی که باید با دستورالعمل های خاصی برنامه ریزی 
می شدند، بیشتر به مغزهای ارگانیک شباهت دارند که یادگیری آنها به 
مرور زمان و براساس تجربه صورت می گیرد. این تجربه را می توان مانند 
یک مجموعه بزرگ داده به سیستم تزریق کرد و سپس قوانین را برای 
تولید مفاهیم به کار برد. در سال های اخیر، از اینگونه سیستم ها برای 
به کار بردن سبک ها یا ویدئوهای هنری گوناگون استفاده شده است.

از گوشه و کنار جهان

فروش 120 قطعه زمین خیالی
به شهروندان هشتگرد!
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

هنری

تیم  که  وقتی  از   - محمدحسین سیفی 
دو نفره »مهران مدیری« و »پیمان قاسم 
و  صدا  نه  شدند،  جدا  یکدیگر  از  خانی« 
سیمای ما روز های موفقی را سپری می کرد 
و نه این دو هنرمند خوش قریحه توانستند 
داشته  درخشش  اوجشان  روزهای  مانند 
این  آخرین همکاری  از  اغراق،  بی  باشند. 
دو نفر بیش از ده سال می گذرد. روزهای 
خاطر  بر  هنوز  چهره«  هزار  »مرد  خوش 
مخاطبین تلویزیون نقش بسته است جایی 
که تیم دو نفره مهران و پیمان، توانستند 
اتفاقاتی  و  »مسعود شصتچی«  کاراکتر  با 
از ماندگارترین  افتاد، یکی  برایش می  که 
سریال های تلویزیون را به نمایش بگذارند. 
تا پیش از »مرد هزار چهره«، سریال های 
از  همگی  استثنا  بدون  مدیری  مهران 
تلویزیون پخش می شدند و به قول معروف 
بود که  بودند. زمانی  »خیابان خلوت کن« 
حتی  برره«،  های  »شب  سریال  پخش  با 
سوپر مارکت ها ساعت نه شب که می شد، 
با سردی جوابت را می دادند تا زودتر بروی 
و آن ها ادامه ماجراهای کیانوش در برره را 
چین«،  »نقطه  »پاورچین«،  کنند.  دنبال 
دو  های  همکاری  دیگر  و...  مظفر«  »باغ 
که  بودند  کارگردان  و  نویسنده  این  نفره 
جزو پر مخاطب ترین سریال های تلویزیون 

محسوب می شوند و هروقت که بازپخش آن 
از »آی فیلم« یا... پخش می شود، کماکان پر 

مخاطب است !
اما ده سال پیش که به یک باره شروع قطع 
همکاری این دو نفر کلید خورد، همه چیز بهم 
ریخت. مدیری چند سالی را در نمایش خانگی 
سپری کرد و قاسمخانی در تلویزیون و سینما 
ادامه داد. اگر بگوییم ده سال است که تلویزیون 
نتوانسته سریالی پر بیننده مانند سریال های 
حاصل همکاری این دو نفر بسازد، دروغ نگفته 
»پایتخت«،  مانند  هایی  سریال  بودند  ایم. 
»ساختمان پزشکان« و... که در جذب مخاطب 
موفق عمل کردند، اما قطعا بر این حرف بنده 
صحه خواهید گذاشت که »شب های برره« و 

»پاورچین«، یک چیز دیگر بودند.
مهران مدیری در سال های اول جدایی از 
قاسمخانی، »مرد دو هزار چهره« و »قهوه 
تلخ« را ساخت. شاید مرد دو هزار چهره به 
خوبی قسمت اول آن نبود، اما »قهوه تلخ« که 
در نمایش خانگی عرضه می شد، به موفقیت 
عجیب و غریب و چشم گیری دست یافت 
و ثابت کرد که مهران مدیری چندان هم با 
دوری قاسمخانی قدرتش را از دست نداده 
اوجش  دوران  های  کمدی  تواند  می  است 
را تکرار کند. هر چند بزرگترین افسوس این 
است که این سریال در تلویزیون پخش نمی 

شد. پس از »قهوه تلخ» و »شوخی کردم« 
اما، دوران افت مدیری آغاز شد. »ویلای من«، 
»در حاشیه« و »عطسه« سه سریال ضعیف 
کارنامه مهران مدیری بودند که در سال های 
اخیر ساخته شدند و طرفداران او را بیش از 
پیش دلتنگ پیمان قاسمخانی کردند. ناگفته 
نماند که مهران مدیری با »دورهمی«، دوباره 
توانست مخاطبان خود را دلگرم به روزهای 

خوش  پیش رو کند.
توان  می  جرأت  به  اما  قاسمخانی  پیمان 
بیشتر  مدیری  مهران  جدایی  از  که  گفت 
»ساختمان  سریال  جز  به  او  خورد.  ضربه 
پزشکان« و دو فیلم »ورود آقایان ممنوع« 
چندان  سینما،  در  پطرزبورگ«  »سن  و 
نکرد.  خلق  گذشته  مانند  دلچسبی  آثار 
اولین  اخیر،  های  سال  در  که  قاسمخانی 
نیز جلوی دوربین  را  فیلم سینمایی خود 
برد، خیلی با اقبال مخاطبین همراه نشد و 
می توان به عنوان کار اول، تنها یک تجربه 

معمولی به حسابش آورد.
اما حالا که دوباره قرار است این دو را کنار هم 
ببینیم، قطعا باید منتظر اتفاقای جذابی باشیم. 
»هیولا« نام سریالی است که طراح آن پیمان 
قاسمخانی است و قرار است مهران مدیری 
آن را جلوی دوربین ببرد. چه خبری بهتر از 
این ؟ درست است که قاسمخانی سرپرست 

نویسندگان اثر نیست، اما قطعا »هیولا« به 
این  نفره  عنوان نقطه آغاز دوباره رابطه دو 
تلویزیون  نام  خوش  نویسنده  و  کارگردان 
ایران است. می توانیم به روزهای خوش آینده 
امیدوار باشیم که باز دستمان را روی دلمان 
بگذاریم و از ته دل بخندیم. در این سریال قرار 
است علاوه بر خود مهران مدیری، »فرهاد 
اصلانی«، »شبنم مقدمی«، »سیما تیرانداز«، 
»محمد بحرانی«، »گوهر خیر اندیش«، »نیما 

شعبان نژاد« و... نقش آفرینی کنند.
بازگشتند.  هیولا  با  قاسمخانی  و  مدیری 
را  رابطه آن ها  قرار است هم  هیولایی که 
نجات بدهد، و هم درد کم تماشاگری سریال 
ها و برنامه های تلویزیون و نمایش خانگی 
را. هیولایی که به قول »مهران مدیری«، می 
تواند یک شاهکار باشد و از حالا انتظارات را 

برای تماشای آن بالا برده است.

فیلم جدید بهمن قبادی کارگردان ایرانی به تهیه کنندگی مارتین اسکورسیزی در استانبول و نیویورک فیلمبرداری خواهد شد. به گزارش »دنیای هوادار«، فیلمبرداری فیلم 
جدید بهمن قبادی کارگردان سرشناس ایرانی به نام »Let The Dogs Go Home« که تهیه کنندگی آن را مارتین اسکورسیزی کارگردان شاخص آمریکایی و دارنده 

جایزه اسکار و لیدیا دین پیلچر بر عهده دارند از ماه فوریه 20۱۹ در نیویورک و استانبول آغاز خواهد شد. 

فیلم جدید بهمن قبادی با تهیه کنندگی مارتین اسکورسیزی ساخته خواهد شد

فرج الله حیدری در گذشت؛
آرام و در خفا

با  فیلمبردار  هر  ایران،  در 
سابقه ای را معمولا با یک فیلم 
الله  »فرج  شناسند.  می  خاص 
حیدری«، نیز این قاعده مستثنی 
نبود. از لحاظ شناخته شدن از در 
حیطه جذب مخاطب، بی شک 
همگان نام او را با فیلم »تاراج« 
می  قادری«  »ایرج  ساخته 

شناسند. اما اگر بخواهیم تکنیکی به قضیه نگاه کنیم، بهترین 
فیلم او »پارک وی« ساخته »فریدون جیرانی« است. اما اتفاقی 
که افتاده این است که این فیلمبردار شهیر ایرانی، نه برای تاراج 
و نه برای پارک وی و نه برای هیچ فیلم دیگرش هیچ گاه موفق 
به کسب جایزه رسمی نشد. و حالا فرج حیدری فوت کرده 
است. کاملا بی سر و صدا در انزوا درست مانند توجه سینماگران 

به او در دوران اوج کارش.
فرج الله حیدری در سال ۱۳۳۵ در تهران متولد شد. او دارای 
مدرک تحصیلی دیپلم ریاضی بود و فعالیت خود در سینما 
را با دستیاری فیلمبرداری فیلم »کوچه مردها« ساخته سعید 
مطلبی در سال ۱۳۴۹ آغاز کرد. او تاکنون مدیر فیلمبرداری 
اثر   20 به  نزدیک  فیلمبردار  و  سینمایی  فیلم   ۳0 از  بیش  
سینمایی بوده است. مشارکت در فیلمبرداری »ناصرالدین شاه 
آکتور سینما« و »بایکوت« از ساخته های محسن مخلمباف، 
فیلمبرداری سام و نرگس و می خواهم زنده بمانم به کارگردانی 
ایرج قادری و روز شیطان به کارگردانی بهروز افخمی از جمله 
کارهای مرحوم حیدری بوده است. همکاری با فیلم های قاعده 
بازی احمدرضا معتمدی و پارک وی فریدون جیرانی در سال 

۸۵ از آخرین کارهای این فیلمبردار است. 
حیدری در بیشتر فیلمهای ایرج قادری یا به عنوان فیلمبردار 
حضور داشت و یا دستیار فیلمبردار بود. از اولین  کسانی هم که 
به او اعتماد کرد و فیلمبرداری آثارش را به او سپرد همین آقای 
قادری بود. در حقیقت آشنایی این دو هم در استدیو عصر جدید 
رخ داد و آقای قادری پس از صحبت کردن با او متوجه توانایی 
و استعدادش شد و تا همین چند وقت پیش به جز چند مورد، 

فیلمبرداری بیشتر آثار قادری را برعهده داشت.
حیدری سه پسر داشت که یکی از آنها را از دست داد و در 
او تغییر کرد و بهم  از همان زمان زندگی  جوانی فوت کرد. 
ریخت و دیگر مانند گذشته حوصله و روحیه کار کردن نداشت. 
شاید یکی از مهم ترین دلایلی که او این سالها کم کار شده بود 
همین باشد. اخرین کار سینمایی حیدری همکاری با موسسه 
پویافیلم در تولید کمدی »شانس عشق تصادف« بود که از 
جمله محصولات پرفروش زمان خود بود.حیدری در سالهای 
کم  از  پیشکسوت  سینماگران  اغلب  مانند  به  عمرش  اخیر 
مهریهای مدیرانی که کمترین وقعی به امثال او نگذاشتند رنج 

فراوان برد و همین کم مهریها او را به سمت انزوا سوق داد.
مراسم تشییع فرج حیدری یکشنبه ۱۸ آذر ماه ساعت ۹ صبح 

از خانه سینما خیابان وصال انجام می شود.

یادداشت

»طاعون«
::  آلبر کامو  ::

کامو  آلبر  اثر  »طاعون«  کتاب 
در سال ۱۹۴۷ به چاپ رسید. 
کامو درباره این کتاب در نامه ای 
می نویسد:  بارت  رولان  به 
»بیگانه«،  رمان  با  مقایسه  »در 
»طاعون« بی گفتگو گذاری است 
جهان  به  انفرادی  سرکشی  از 
اجتماعی، اجتماعی که باید در 
مبارزه هایش شرکت کرد. اگر از 
بیگانه تا طاعون راهی در راستای 
تحول باشد، این تحول در جهان 

همبستگی و مشارکت است.«
»طاعون« روایتگر جامعه ای است که طاعون زده می شود. شهر آرام و 
ساکتی که به ناگاه مورد هجوم موش های ناقل بیماری طاعون قرار 
می گیرد و رفته رفته این سیاهی روی تمام شهر سایه می افکند. ما 
در »طاعون« شاهدِ عینی بازخورد و واکنش های متفاوت هر یک از 

مردم شهر، نسبت به مصیبتی واحد و یکسان هستیم.
در سه گانه ی پوچیِ کامو یعنی کتاب های »بیگانه«، »کالیگولا« 
و »اسطوره سیزیف« نویسنده فقط با مواجهه  با پوچی و پدیده 
انکار سر و کار دارد. در حالی که بعد از آن در سه کتاب دیگر 
او به  یعنی کتاب های »عصیان«، »شهربندان« و »عصیانگر« 
پوچی  این  با  شدن  روبرو  راهکارِ  و  نتیجه  ایجابی،  اندیشه ی 
می پردازد. و در واقع بیشتر تمرکزش بر مسیری است که در راه 

گذر از این انکار طی می کنیم.
کامو در ابتدای کتاب به توصیف شهر ساکت، بی سبزه و بی روحِ 
ارن می پردازد. مردمی که عشق ورزیدن را بلد نیستند و تنها به 
فکر کسب درآمد روزهایشان را سپری می کنند. به همه چیز عادت 

کرده اند و درگیر زندگی روتین وارِ خویش هستند.
این شهر رفته رفته از هجوم موش های طاعون زده پر می شود. و 
مردم را یک به یک بیمار می کند. سرایت طاعون از فردی به فرد 
دیگر به حدی سریع و راحت است که دروازه ی شهر را می بندند، 

بیماران را از خانواده هایشان دور و قرنطینه می کنند.
اما مهم ترین مساله ای که روند مثبتی را در مقابل این مصیبت 
طی می کند، اجتماعی شدنِ مردم و مساله اتحاد است. در واقع 
در ابتدای کتاب شاهد آن بودیم که هر شخص به فکر خودش 
بود. ولی رفته رفته دید مردم، از فردیت فاصله گرفته و جمعی 
می شود. دیگر کسی فقط نگران همسر یا فرزند خود نیست. بلکه 
همه تنها می خواهند به طور کلی مشکلِ طاعون و اصلِ مصیبت 

برطرف شود.
در بخش هایی از داستان شاهد فداکاری هایی هستیم. به طوری که 
حتی شخصیتی مثل رامبر که از ابتدا تنها به فکر فرار از این شهر 
و پیدا کردن خوشبختی شخصی و فردی اش در کنار معشوقه اش 
بود، به یکباره تصمیم می گیرد کنار جمع بماند. در واقع او بدبختی 

همگانی را به خوشبختی شخصی ترجیح می دهد.

معرفی کتاب

دستمزد یک میلیاردی عطاران
و 700 میلیونی محمدزاده؟

فیلم های کمدی،  به  نسبت  اقبال عمومی  افزایش چشمگیر  با 
دستمزد کمدین های مشهور رو به فزونی گذاشته و یکی از بازیگران 
کمدی سینمای ایران دستمزد دویست میلیونی به علاوه درصدی 
از فروش یا رقمی یک میلیاردی را طلب می کند که با توجه به 
ظرفیت این بازیگر ظاهراً معامله ای مقرون به صرفه است. این بازیگر 
این روزها بشدت گزیده کار شده و با توجه به ارزش برند خود، صرفاً 
پیشنهادهایی را می پذیرد که مطمئن باشد فروش بالایی داشته 

باشد و اعتبار برندش به خطر نیافتد.
با نگاهی به ترکیب فیلمهای روی پرده و رقمهای فروش مشخص 
می شود که منظور رضا عطاران است. او که سال گذشته »خانم 
یایا«، »مصادره« و »هزارپا« را بازی کرد، امسال فقط در فیلم جدید 
عبدالرضا کاهانی با نام »آزاد مثل هوا« در کانادا جلوی دوربین رفته 

که همچنان فیلمبرداری آن ادامه دارد.
عطاران که این سالها حسابی پرکار و مدنظر اغلب کمدی سازان 
افزایش  به نظر می رسد  از پرکاری فاصله گرفت.  امسال  بوده، 
انتقادها از کمدی های نازل اخیر سینما موجب شده تا عطاران 
قدری در پذیرش پیشنهادها تجدید نظر کند. البته برخی معتقدند 
چه عطاران و چه دیگر چهره هایی که از قبَِل آنان فیلمها به راحتی 
مرز ۱0 میلیارد را رد می کنند، شایستگی دریافت این میزان 

دستمزد را دارند.
عطاران اخیرا »هزارپا« را در کنار جواد عزتی روی پرده داشت که 
فیلم بیش از ۳۷ میلیارد و 600 میلیون تومان فروخت. اگر این رقم 
را در کنار ارقام فروش دو فیلم دیگر امسال او یعنی »خانم یایا« و 
»مصادره« بگذاریم که مجموعشان حدود ۱۹/۵ میلیارد می شود، 
رقم کل گیشه او به رقم ۵۷ میلیارد می رسد که شگفت انگیز است 
و فارغ از کیفیت آثار، نشان از محبوبیت او نزد عامه سینماروها دارد.

هر چند او در دو فیلم »هزارپا« و »خانم یایا« فروش گیشه را باید 
به ترتیب با چهره هایی چون جواد عزتی و حمیدفرخ نژاد سهیم 
بداند، اما تقریبا اغلب علاقه مندان به سینما و کارشناسان بر سهم 
عمده تر عطاران نسبت به همبازیانش در فروش فیلمها اذعان دارند.

این بازیگر در فیلم هایی که تنها ستاره فیلم بوده، نفروخته اما 
در کنار بازیگران کمدی دیگر می فروشد و به همین دلیل علاوه 
بر سناریو روی ترکیب بازیگران نیز تاکید دارد و در صورتی که 
ترکیب بازیگران نتواند به فروش فیلم منتهی شود، او با دستمزد 

یک میلیاردی نیز حاضر به پذیرش پروژه نیست.
اما در بخشی از مطلب مذکور که ظواهر حکایت از اشاره به نوید 
فیلم های  بالای  فروش  از  »پس  او  شده  گفته  دارد،  محمدزاده 
طلب  میلیون   ۷00 و  برده  بالا  را  دستمزدش  سطح  اخیرش، 
می کند«. منظور از فیلم اخیر، »مغزهای کوچک زنگ زده« است 

که حدود ۱2 میلیارد تاکنون فروخته است.

اخبار

خواننده ی شناخته شده به مناسبت
تولدش  به تلویزیون آمد

سالار عقیلی:   از تجربه ی »بگو کجایی« 
راضی  نیستم

»سالار عقیلی« خواننده موسیقی سنتی به مناسبت تولدش سه شنبه 
شب )۱۳ آذر ماه( به شبکه اول آمد و درباره ی زندگی هنری خود 
توضیحاتی داد، او درباره کنسرت نمایشِ اخیرِ خود، حواشی قطعه ای 
که برای جام جهانی اجرا کرده بود، تحصیلات دانشگاهی و علت رفتن 

سراغ بازیگری تئاتر و دیگر مسایل مربوط به موسیقی سخن گفت.
این خواننده ی نامی درباره تحصیل رشته بازیگری در دانشگاه توضیح 
داد: »رشته من بازیگری تئاتر بود و اساتید بسیار خوبی از جمله 
زنده یاد استاد حمید سمندریان، رویا تیموریان، منیژه محامدی، امیر 
دژاکام و قطب الدین صادقی اساتید من بودند و زمانی که تحصیل 
می کردم بهترین ها در دانشگاه جمع بودند؛ اما قبل از اینکه تئاتر 
بخوانم موسیقی کار می کردم و بعد از آنکه موسیقی برایم جدی شد، 
دیگر بازیگری را ادامه ندادم، من پیش از این هم گفتم که کار درستی 
نیست خواننده بازیگر شود یا بازیگر خواننده شود، چون در این صورت 
ماندگار نمی شود و مردم نمی دانند به او به عنوان بازیگر نگاه کنند یا 

خواننده و همیشه در برزخ است.«
 او ادامه داد: »چند بار به من هم پیشنهاد بازیگری شد و قبول نکردم؛ 
اما همیشه گفته ام اگر کارگردانی پیدا شود که زندگی شخصی سالار 
عقیلی را طبق آنچه که واقعیت است به تصویر بکشد در آن صورت 
در نقش خودم بازی خواهم کرد. در این سال ها چند کار تئاتر هم 

برای بازی پیشنهاد شد.«
این خواننده که اخیرا به اجرای یک کنسرت نمایش پرداخته بود، درباره 
این تجربه گفت: »این کار را به تازگی با آهنگسازی مهیار علیزاده و بازی 
مارال فرجاد و پویا امینی در تالار وحدت و همچنین هتل اسپیناس 
پالاس در سالن 2۵00 نفری اجرا کردیم و با استقبال هم مواجه 
شد؛»بگو کجایی« کار خوبی هم از نظر موسیقایی هم بازیگری بود، 
ما هم راضی بودیم اما آن چیزی که من می خواستم نبود. نمی دانم 
شاید یک کارگردان خیلی قوی باید بیاید این جنس کار را هدایت و 
کارگردانی کند. »بگو کجایی« کار خودم بود و باید از آن دفاع کنم؛ اما 
حقیقت را می گویم. بعد از این شاید کمتر کنسرت نمایش کار کنم و 
به نظرم موسیقی آنقدر شخصیت دارد که به تنهایی مخاطب را سیراب 
کند. به نظرم باید کارگردانی حضور داشته باشد که موسیقی و نمایش را 
تلفیق کند؛ می توانم بگویم از این تجربه هم خوشحالم و هم نیستم؛ چرا 
که باید یک سناریو بر اساس موسیقی ای که اجرا می شود نوشته شود تا 
به هم ربط داشته باشند؛ اکنون کاری درباره مولانا با علی پژوهشگر دارم 

که اگر آن را روی صحنه بیاورم فکر می کنم موفق تر باشد.«
عقیلی درباره کنسرت نمایش سی نیز اظهار کرد: »نشد کار آقای 
همایون شجریان را ببینم اما از دوستان درباره اش پرسیدم. ما در ایران 
همیشه با نظرات متفاوت روبرو هستیم، یک نفر می گوید خوب و یک 
نفر می گوید بد. من تعریف های متفاوت شنیدم اما بیشتر خوبی بود.« 

اخبار

»طلا«  )پرویز شهبازی(
فیلمبرداری فیلم سینمایی »طلا« به کارگردانی 
پرویز شهبازی و تهیه کنندگی رامبد جوان و 
محمد شایسته که اواسط خردادماه در تهران 
تاریخ  در  جلسه   60 از  بعد  بود  شده  آغاز 

2۱ مردادماه سال جاری به پایان رسید.
نگار جواهریان، هومن سیدی، طناز طباطبایی، 
هدی زین العابدین، احترام برومند و مهرداد 

صدیقیان بازیگران اصلی »طلا« هستند
فیلم »طلا« جدیدترین ساخته پرویز شهبازی 
عمیق«،  »نفس  چون  هایی  فیلم  از  بعد 
محسوب  »مالاریا«  و  »دربند«   ،»۱۴ »عیار 
می شود. مدیر فیلمبرداری: پیمان شادمانفر، 
طراح صحنه: امیرحسین قدسی، طراح گریم: 
عباس عباسی، طراح لباس: سارا سمیعی و... 
هستند.  سینمایی  فیلم  این  عوامل  دیگر  از 
پیش بینی می شود این فیلم برای حضور در 

جشنواره ی فیلم فجر آماده شود.

»زندانی ها« )مسعود ده نمکی(
فیلم جدید مسعود ده نمکی که با پایان مراحل 
انتظارات،  برخلاف  است،  نمایش  آماده  فنی، 
دانشجوی  داستان  و  نیست  سیاسی  فیلمی 
برای  دارد  قصد  که  روایت می کند  را  جوانی 
قصر  زندان  زندانی های  روی  پایان نامه اش، 
تحقیق کند تا به تاثیر معنویات بر آنها پی 
ببرد. »اوج«، فیلم را به جشنواره خواهد فرستاد. 
هدایت هاشمی، هومن برق نورد، بهنام تشکر، 
برزو ارجمند و بهاره افشاری، بازیگران این فیلم 
هستند. کارگردان سه گانه »اخراجی ها« زمان 

حال و تاریخ معاصر را بسترِ روایتِ هفتمین اثر 
سینمایی خود انتخاب کرده است. فیلمنامه این 
اثر توسط ده نمکی و تعدادی از فیلم نامه نویسان 
جوان نگاشته شده است و کارگردانی و تهیه 

کنندگی آن به عهده خود ده نمکی است. 

»مشت آخر« )مهدی فخیم زاده(
مهدی فخیم زاده، ۱۴ سال پس از کارگردانی 
فیلمسازی  عرصه  به  دوباره  »هم نفس«، 
کمدی  آخر«  »مشت  بازگشت.  سینمایی 
اکشنی است که فخیم زاده در یک سکانس 
آن، تصادف وحشتناکی کرد و تا مرز بیهوشی 
هوشیاری اش  ضریب  آمدن  پایین  و  کامل 
این فیلم که خود فخیم زاده به  پیش رفت. 
همراه گوهر خیراندیش، احمد نجفی و رامین 
راستاد در آن بازی کرده اند، مترصد حضور در 
جشنواره سی وهفتم است. در این فیلم که یک 
کمدی اکشن اجتماعی و خانوادگی است و نام 
قبلی »مشت در وقت اضافه« را بر خود داشت،  
گوهر خیراندیش، احمد نجفی، رامین راستاد، 
گلناز خالصی، حمیدرضا قلی خانی، سیاوش 
معمارزاده، آتنا مهیاری همراه با خود مهدی 

فخیم زاده به ایفای نقش می پردازند.
علیرضا زرین دست به عنوان مدیر فیلمبرداری، 
لباس، عباس  و  بلوندی طراح صحنه  عباس 
رستگارپور مدیر صدابرداری و محمد گل افشار 
به عنوان طراح گریم با این فیلم همکاری دارند.

»کلوب همسران« )مهدی صباغ زاده(
مهدی صباغ زاده که در سالیان اخیر با چند درام 

و فیلم تاریخی، توفیق چندانی در اقبال مخاطب 
کسب نکرده بود، در تازه ترین فعالیت خود که 
در سکوت خبری صورت گرفت، پس از ۱2 
سال به کمدی بازگشت و »کلوب همسران« 
را ساخت. فیلمی که علی سرتیپی سرمایه گذار 
آن است و در کمال تعجب، کاوه صباغ زاده که 
تنها یک فیلم در کارنامه دارد، به عنوان مشاور 
پدرش در کارگردانی معرفی شده است. در این 
فیلم که به سه مرد پولدار زن ذلیل می پردازد، 
شقایق  حجار،  میترا  شریفی نیا،  محمدرضا 
انصاریان  علی  هدایتی،  محمدرضا  فراهانی، 
»کلوب  می کنند.  بازی  بنفشه خواه  بیژن  و 
همسران« داستان سه مرد متمول و اصطلاحا 
»زن ذلیل« را روایت می کند که برای فرار از 
به همراه یک خواننده  دست همسران شان 
زیرزمینی پاپ به جزیره کیش متواری شده و 
نقشه ربوده شدن خود را می کشند؛ غافل از آن 
که ماجراهایی پر پیچ و خم در انتظارشان است.

»سامورایی در برلین« )مهدی نادری(
نام قبلی فیلم »دبیت« بود که مهدی نادری، 
کارگردان »بدرود بغداد« این روزها در آلمان 
مشغول فیلمبرداری آن است. فیلمی کمدی 
این  در  است.  توجه  آن جالب  گریم های  که 
کار، حمید فرخ نژاد، امیرمهدی ژوله، میرطاهر 
مظلومی، هومن حاجی عبداللهی و میترا حجار 
بازی می کنند. تدوین کمدی »سامورایی در 
برلین« توسط حامد حسینی در حال انجام 
است و سازندگان فیلم تلاش دارند تا آن را به 

جشنواره فجر برسانند. 

»سونامی«  )میلاد صدرعاملی(
نخستین فیلم میلاد صدرعاملی که »برانکو 
ایوانکوویچ« آن را کلید زد. فیلم با محوریت 
نقش  رادان«  »بهرام  و  شده  ساخته  تکواندو 
تکواندوی  تیم ملی  عضو  نژادی«،  »مرتضی 
در  می کند.  بازی  را  لندن  المپیک  در  ایران 
این فیلم »بهرام رادان«، »مهرداد صدیقیان« و 
»محمدرضا غفاری« تمرین های فشرده تکواندو 

را پشت سر گذاشتند.
علاوه بر این بازیگران، علیرضا شجاع نوری، رعنا 
آزادی ور و امیرمهدی ژوله نیز در کار حضور 
دارند. »پرویز شهبازی«، مشاور کارگردان این 
فیلم است. این فیلم سینمایی به چالش های 
رقابتی ورزشکاران می پردازد و محصول موسسه 

فرهنگی هنری سبز میلاد فیلم است.

»شبی که ماه کامل شد« )نرگس آبیار(
نرگس آبیار سه سال پس از »نفس«، امسال 
جشنواره  در  شد«  کامل  ماه  که  »شبی  با 
سی وهفتم حضور دارد؛ فیلمی که نخستین 
حضور »الناز شاکردوست« پس از مصدومیت 
جدی پیش آمده برای اوست. آبیار این فیلم را 

در چابهار جلوی دوربین برده است.
هرچند که به خط داستانی »شبی که ماه کامل 
شد« اشاره واضحی نشده اما گفته می شود این 
فیلم اشاراتی به »عبدالمالک ریگی« دارد که 
این خبر از سوی عوامل فیلم، نه تایید شد و 
نه تکذیب. علاوه بر شاکردوست، هوتن شکیبا 
به همراه چندین هنرمند بومی منطقه چابهار، 

بازیگران این فیلم هستند.

رفته رفته به دهه فجر و جشنواره سینمایی اش نزدیک می شویم و تا تکاپوی دوباره فاصله چندانی باقی نمانده است. کمتر از سه ماه دیگر فیلمسازان 
در بهار سینمای ایران دوباره گرد هم می آیند و سانس پشت سانس فیلم های یکدیگر را تماشا می کنند و طبق عادت این چند سال اخیر، از اکثر آن 
ها لذت نمی برند! اما چه لذت ببریم و چه نبریم، »جشنواره فجر سینمای ایران« مهم ترین اتفاق سینمای یک سال است و به قول معروف، ویترین 
آن سال را تعیین می کند و به مردم نشان می دهد. اگر چه در سال های اخیر، از نظر جذب مخاطب این جشنواره روند سینوسی و نامشخصی را طی 

کرده است، اما مسئولان امیدوارند که امسال برای سینما سال بهتری باشند.
در شماره های گذشته  به بررسی 29 پرداختیم و تعداد اندکی فیلم دیگر از صف معرفی ما جا ماندند. حالا قصد داریم که در قسمت آخر، چندی 
دیگر از فیلم های در راه جشنواره فجر امسال را به شما معرفی کنیم تا بیش از پیش بدانید که کدام فیلم ها را برای تماشا در جشنواره کنار بگذارید.

مهسا تیموری

»دنیای هوادار« از فیلم های احتمالی جشنواره فجر گزارش می دهد )6(

طلا  برای  مشت آخر سامورایی در شبی که ماه کامل شد!

E الناز شاکردوست در نمایی از فیلم »شبی که ماه کامل شد« ساخته نرگس آبیارE طناز طباطبایی در نمایی از فیلم »طلا« ساخته پرویز شهبازی

»دنیای هوادار« از همکاری مجدد مدیری و قاسمخانی گزارش می دهد؛

»هیولا« ؛ ناجی سریال های ایرانی؟

»هیولا« نام سریالی 
است که طراح آن پیمان 

قاسمخانی است و قرار 
است مهران مدیری آن را 

جلوی دوربین ببرد. چه 
خبری بهتر از این؟

پویا حقیقت کیا 
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

آن  روز  تقریبا هر  است که  کفش چیزی 
را می پوشیم پس خواب کفش دیدن اصلا 
چیز عجیبی نیست. اما، در شرایطی خاص 
در خواب مان، اگر که فکر نکنیم این نماد 
ممکن است تصادفی باشد، نمادهایی مانند 
کفش  می توانند بیش از حد برجسته شوند 
و تعبیر و تفاسیر مهم و مبسوطی داشته 
باشند. در این شماره درباره ی تعبیر خواب 
کفش و معنای نهفته در پس آن ها گفته ایم  
تا اینکه بتوانید درک بهتری نسبت به تعبیر 

خواب خود پیدا کنید.

1.خواب کفش کثیف
دیدید،  خواب  را  کثیفی  های  کفش  اگر 
این خواب می تواند به معنی آن باشد که 
و  کرده اند  احاطه  را  شما  زیادی  دشمنان 
آماده ی حمله به شما هستند. آن ها مدتی 
راه های  به  و  کشیده اند  نقشه  علیه تان 
کردن  تبدیل  جهنم  به  برای  مختلفی 
زندگی تان فکر کرده اند، پس مواظب کسانی 
به  خیلی  و  باشید  هستند  اطراف تان  که 
ندهید  اطلاعات  خودتان  درباره ی  کسی 

چون ممکن است نهایتا به دردسر بیفتید.

2. خواب خریدن کفش
این  می  خرید،  کفش  دیدید  خواب  اگر 
خواب می تواند نشانگر تغییراتی باشد که 
قرار است در زندگی تان اتفاق بیفتد. ممکن 
است مجبور به نقل مکان شوید یا شغل 
این  کنید.  عوض  را  خود  کاری  محیط  و 
تغییرات همچنین می توانند به آدم هایی که 
اطراف شما را گرفته اند و روابط موجود در 
زندگی تان نیز مربوط باشند. بعضی از چیزها 
قرار است فرق بکنند، و شما از این تغییرات 
یا ناراحت خواهید شد یا خوشحال و این 

بستگی به شرایط فعلی زندگی تان دارد.

3. پوشیدن کفش های نو
اگر کفش هایی که در خواب به پا می کنید نو 
و واکس زده باشند، در آن صورت این خواب 

نشان از مال و ثروت دارد. ممکن است در 
و جایزه ی خوبی  برنده شوید  یک لاتاری 
نصیب تان شود. در صورتی که در رابطه با 
بسیار خوش شانس هستید،  و جایزه  پول 
پس حتما از این دوره ی خوش اقبالی نهایت 

استفاده را ببرید.

۴. کفش سیاه
اگر کفش هایی که به پا می کنید سیاه رنگ 
تغییر  نشانگر  می تواند  خواب  این  باشند، 
مهمی باشد که در زندگی تان اتفاق افتاده 
است و همه چیز را دگرگون کرده است. این 
تغییر از هیچ به وجود آمده اما به بهترین 
حال  به  تا  که  است  شده  تبدیل  چیزی 

برای تان اتفاق افتاده است.
رویدادی مهم  نشانگر  این خواب می تواند 
نیز باشد که به زودی اتفاق خواهد افتاد، 
و اهمیت بسیار زیادی برای شما دارد. این 
باشد  هشداری  می تواند  همچنین  خواب 
درباره ی دعوایی که ممکن است با پارتنر 
و شریک عشقی خود درباره ی چیزی که 
مدت ها است باعث بروز مشکل در رابطه تان 

شده است داشته باشید.

یک جفت  یا  لنگه  یک  کردن  گم   .5
کفش

نشان  کفش  لنگه  یک  کردن  گم  خواب 
شریک  با  رابطه  در  مشکلاتی  دهنده ی 
درباره ی  است  ممکن  است.  عاطفی تان 
چیزی که اهمیت چندانی ندارد بحث تان 
شود، اما همین چیز کم اهمیت می تواند 
به طرف مقابل تان عمیقا آسیب بزند و او را 

آزرده خاطر سازد.
این خواب می تواند نشان  دهنده ی رابطه با 
کسی باشد که شریک عشقی شما نیست، 
اما یکی از اعضای خانواده یا فردی نزدیک 

به شما است.

6. دزدیده شدن کفش
را  شما  کفش های  دیدید  خواب  در  اگر 

دزدیدند، این خواب می تواند نشانگر زیانی 
خواهد  وارد  شما  به  زندگی  در  که  باشد 
شد، و کاملا نگرش تان را نسبت به زندگی 
عوض خواهد کرد. این زیان می تواند مالی یا 
عاطفی باشد. اما در هر صورت یاد خواهید 
گرفت چگونه به روشی کاملا متفاوت از قبل 

با این گونه مسائل کنار بیایید.

7. خواب کفش زنانه
اگر کفشی که در خواب دیده اید زنانه بود، 
است  ناراحتی  دهنده ی  نشان  خواب  این 
که بعد از ملاقات با کسی برای اولین بار، 
احساس خواهید کرد. این ناراحتی به خودی 
خود نمایان خواهد شد و هیچ دلیل خاصی 
برای تنفر از این شخص ندارید، اما همچنان 

احساس تان نسبت به او ناخوشایند است.

8. کفش پاره و کهنه
اگر کفش هایی که در خواب دیده اید پاره 
نشان دهنده ی  این خواب  بودند،  و کهنه 
سفری در آینده به مقصدی نامعلوم است. 
برنامه  برای سفر چند وقتی  ممکن است 
را  شانس  این  حالا  و  باشید،  کرده  ریزی 
نظری  مورد  مکان  از  که  داشت  خواهید 
که خوابش را دیده اید بعد از مدت ها دیدن 

کنید.

9. خواب کفش گل آلود
گل  دیده اید،  خواب  که  کفش هایی  اگر 
آلوده بودند، این خواب ممکن است نشان 
دهنده ی این باشد که به وضعیت ناجوری 
از  یکی  توسط  که  شد  خواهید  گرفتار 
نزدیکان تان رقم می خورد. این وضعیت برای 
شما دشوار خواهد بود و همین طور برای 
شخص دیگری که در این موضوع درگیر 

است.

10. کفش خیس
اگر کفش های تان در خواب خیس بودند، 
این خواب نشان  دهنده ی دروغ هایی است 
که ممکن است دشمنان تان به شما بگویند. 
این دروغ ها تعمدا برای آسیب زدن به آبروی 
شما و وضعیت شغلی تان در شرکت یا در 

زندگی شخصی تان گفته می شوند.
یا  شایعه اّ  این  از  بود  نخواهید  قادر  شما 
دروغ ها فرار کنید، و این امر برای شما بسیار 
استرس زا خواهد بود. اگر آن ها حقیقتا دروغ 
باشند، در نهایت معلوم خواهند شد. اما اگر 
این داستان ها دروغ نباشند، در آن صورت 
باید درباره ی نزدیک شدن به سایر آدم ها 
بیشتر دقت کنید و حرف ها و اعمال تان را 

فقط برای خودتان نگه دارید.

11. کفش های پر زرق و برق
اگر کفش هایی که در خواب دیده اید براق و پر 
زرق و برق بودند، این خواب نشان دهنده ی 
لذت جسمی است که ممکن است به زودی 
از آن بهره مند شوید. این لذت لزوما درباره ی 
مسئله ای رمانتیک نیست، و حتی می تواند به 
معنی آن باشد که نهایتا وقت بیشتری صرف 
ورزش کردن خواهید کرد و مثلا روزی را در 

چشمه ی آب گرم سپری خواهید کرد.

12. کفش های سفید
اگر خواب کفش سفید دیده اید، این خواب 
ازدواجی  دهنده ی  نشان  می تواند  احتمالا 
باشد که در شرف آن قرار خواهید گرفت. 
این ازدواج لزوما به طور مستقیم به شما 
مربوط نمی شود، و می تواند جشن عروسی 

یکی از نزدیکان تان باشد که در راه است.
ممکن است این شانس را داشته باشید که 
در نظر کسی که خیلی برای تان عزیز است 

محبوب شوید.

توماس ادیسون دو هزار ماده مختلف را برای ساختن رشته لامپ امتحان کرد. هیچ کدام از این مواد رضایت 
بخش نبودند. دستیار ادیسون گله می کرد که:»همه کارمان بیهوده بود و چیزی یاد نگرفتیم.«

ادیسون با اعتماد زیادی گفت:»ما راه درازی را طی کردیم و کلی چیز یاد گرفتیم. اکنون ما می دانیم که دو 
هزار ماده وجود دارد که نمی توانیم در ساختن یک لامپ خوب از آنها استفاده کنیم.«

لامپ رشته ای ادیسون

معرفی جاذبه های گردشگری و
 دیدنی »تهران« )5(

اگر به تهران سفر کردید خیال 
نکنید تهران جای دیدنی ندارد 
یا کم دارد و اگر برنامه سفر چند 
روزه به تهران دارید توصیه می 
کنم چند از این مکان هایی را که 
امروز به شما معرفی می کنیم را 
بروید و از نزدیک ببینید و فقط از 
تهران ترافیک آن را به یاد نداشته 
باشید. همراه ما باشید با معرفی 

بهترین مکان های دیدنی تهران که ارزش یک بار بازدید را دارند.
1- خانه موزه مقدم

موزه مقدم محل زندگی خاندان احتساب الملک، یکی از درباریان 
صاحب منصب سلسله قاجار بوده است. این خانه سپس محمدتقی  
استاد  مقدم  محسن  دکتر  فرزندش  به  احتساب الملک  خان 
باستان شناس دانشگاه تهران و همسر فرانسوی اش سلما رسید و این 
زوج با ذوق و علاقه ای بی نظیر به کار جمع آوری آثار تاریخی از سراسر 
ایران زمین پرداختند و از آنها در معماری و تزیین خانه خود استفاده 
کردند. در سال ۱۳۵۱ استاد مقدم خانه پدری خود و اشیای گردآوری 

شده در آن را وقف دانشگاه تهران نمود.
2- عمارت مسعودیه

باغ عمارت مسعودیه بادستور مسعود میرزا حاکم اصفهان، ملقب به 
ظل السلطان فرزند ناصرالدین شاه پس از آقامحمد در ۱2۹۵ ق، به 
سرکارگری رضا قلی خان )ملقب به سراج الملک( در زمینی به وسعت 
حدود ۴000 مترمربع و مرکب از بیرونی )دیوان خانه( و اندرونی و دیگر 
ملحقات بنا شده است. در واقع نام این عمارت نیز برگرفته از نام مسعود 

میرزا به مسعودیه شهرت یافته است.
عمارت مسعودیه در طول سالهای عمر خود شاهد وقایع بسیار زیادی 
بود. در جریان جنبش مشروطه با توجه به نزدیکی آن به میدان 
بهارستان و اختلاف ظل السلطان با برادرش مظفر الدین شاه و فرزند 
او، یکی از پایگاه های مشروطه خواهان و مخالفان محمد علی شاه بود. 
در سال ۱2۸۷ در نزدیکی این عمارت بمبی دست ساز زیر کالسکه 
محمد علی شاه منفجر شد که بهانه لازم را برای به توپ بستن مجلس 
دست او داد. پس از واقعه بهارستان، عمارت مسعودیه نیز به همراه خانه 

ظهیرالدوله و سایر مشروطه خواهان به رگبار بسته شد.
3- باغ فردوس

باغ فردوس محله ای از شمیران که در نزدیکی خیابان ولیعصر و میدان 
تجریش واقع شده است. اکنون موزه سینمای ایران در این مکان واقع 

است.
باغ فردوس نه تنها یک قصر تاریخی قجری در شمال تهران است 
بلکه امروز نگینی ماندگار و دیرینه در پیشانی تهران نیز می باشد. 
گچ بری های کم نظیر دوره قاجاریه و توخالی بودن آویزهایی که از 
سقف پایین اومدن، از جذاب ترین بخش های این عمارت زیباست. 
در سال ۱۳۵0 ساختمان موجود در باغ به مرکز فرهنگی و هنری و 
نمایشگاهی تبدیل شد و بعد از انقلاب هم در اختیار وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی قرار گرفت.

دیدنی ها

به  زودتر  که  ای  ساله  چند  و  سی  مردِ 
میانسالی رسیده در طبقه نهم ِ ساختمانی 
در مرکز شهر با ظاهری پریشان روی مبلی 
به فکری عمیق شده . . . پس از چندی به 
بر می خیزد  اش  از جای  و  آید  می  خود 
و جسد ِ زنی جوان را از کنار شومینه ی ِ 
بالکن به سمت اتاق پذیرایی می   ِ نزدیک 
کِشد،از کِشوی یک میز مشمبای ِ مشکی 
را  او   ِ بدن   ِ تا نصف  از سر  را که  بزرگی   ِ
می پوشاند برمی دارد ؛ و مشمبایی دیگر، و 

مشمباهایی دیگر، با همان اندازه...
به نسبت ِ چند دقیقه قبل خونسرد  حالا 

است _ بسیار خونسردتر از قبل!
طنابی را، با دقت ، برای بستن مشمباها با 

کارد می برد ، در حالی که گره زدن ها را 
 ، کند  ادامه می دهد سیگاری روشن می 
دوباره روی مبل می نشیند و بلا فاصله بلند 
می شود ، جسد را تا جلوی درِ ورودی تا آن 
جا که صدای مشمباها ، به رنگِ  سیاهشان ، 

غالب می شوند روی زمین می کشد.
صدای موتورِ ماشین خیال ِ مرد را آسوده 
تر می کند ، ماشین با سرعتی غیرمعمول 
به  رو  دری  سوی  به  را  تاریک  پارکینگِ 
چراغ  مرد،پشتِ  کند.  می  ترک  روشنایی 

قرمز در آینه به موهایش دست می کشد 
، آینه را بالا می زند و با نوعی تمنا به چراغ 
امیدی  که  آنقدرها  نه  اما  نگرد  می  قرمز 
نداشته باشد ؛ چون او خونسردیِ  همیشگی 
اش را کلید حل و فصل و به پایان رسیدن 

این کار می داند...
حالا دیگر به نزدیکی های ورامین رسیده 
بیابان ِ بیکار ِ بیش از ساختمان ها و ماشین 
ها بیش از آدم ها جلوه می کنند ؛ در اتوبان 
کمی آن سو تر پسر جوانی که از دیداری 

عاشقانه باز می گردد ، شاخه ی گلی که 
روی صندلیِ عقبِ ماشین اش گذاشته را بر 
از  اندازد و  بیرون می  از پنجره   ، می دارد 
کنار ماشین مرد ِ میانسال می گذرد ، مرد ِ 
میانسال پس از نگاهی کوتاه دوباره سیگاری 
باید  تا به جایی برسد که  روشن می کند 

می رسید: 
روشناییِ  بی پروایِ  روز ، خورشید ، و بیابانی 
دور . . . جایی که برگزیده از سایه ی جاده ی 
اصلی خبری نیست ، در چاله ای که آن را 
پُر می کند تصویر آینده ای آرام را می بیند ؛ 
نفسی عمیق می کشد ، نفسی بسیار عمیق 
و رستگارانه - وقتی حکمفرماییِ  مشمباهای 
مشکی به آخر می رسد و شلیکِ تیری،که او 

را از پای در می آورد:از دور!

مشمباهای  مشکی  
بابک شاه ویسی

داستان کوتاه
اشتباهات استارت   آپ ها در تولید 

محتوا، بازاریابی و جذب مشتری )2( 

در این ستون و در دو قسمت و حال قسمت آخر، به اشتباهات 
استارت   آپ ها در تولید محتوا، بازاریابی و جذب مشتری می 

پردازیم.

1. محتوای کم کیفیت فراهم آوردن )یا محتوای کافی تولید 
نکردن(

محتوا در واقع نحوه ی تعامل شما با مخاطب است، و اساسا نحوه ی 
شناختی است که مردم به صورت آنلاین از شما دارند. بنابراین، 
با به روز  وقتی پست ها و ویدئوهای شما کسل کننده باشند، 
رسانی های تان نامنظم باشند، ممکن است این تاثیر را در اذهان 
بگذارید که حرفه ای نیستید؛ این امر تاثیر تضعیف کننده ای بر 

کسب و کارتان می گذارد.
در اینجا کمیت و کیفیت هر دو مهم هستند. اما استارت آپ ها 
اغلب کمبود منابع دارند. در این صورت، من پیشنهاد می کنم 
کیفیت را بر کمیت ترجیح بدهید، اما حتی در آن صورت هم، 
اجازه ندهید تعداد به روزرسانی های تان از یک حدی پایین تر بیاید.

اگر به صورت واقع بینانه یک بار در هفته بیشترین تعدادی است 
که می توانید مدیریت کنید، به همین روند ادامه بدهید. شما 
باید بدانید هر چند وقت یک بار می توانید پست بگذارید و یک 
تقویم محتوا درست کنید. چند ابزار تقویم مدیریتی مفید، مثل  
CoSchedule ، وجود دارند، اما اگر کمبود نقدینگی دارید، 
Google Docs گزینه رایگان و مفیدی برای ایجاد تقویم های 

محتوای مشارکتی است.

2. ایجاد محتوای با کیفیت اما بازاریابی نکردن آن
چه کسی به وبلاگ زیبایی که درست کرده اید و روزگارش را در 
خفا می گذراند توجهی خواهد کرد؟ اشتباه استارت   آپ ها این 
است که اغلب آنقدر بر تولید یا ارائه محصول یا خدمات شان تمرکز 
می کنند که فراموش می کنند بازاریابی آن نیز بخش مهمی از 

شغل شان به حساب می آید.
همچنین، مالکان کسب  و کارهای نوپا اغلب با خودارتقائی درگیر 
هستند. به نظر می رسد عده ی بسیاری از حرف زدن درباره ی 
خودشان یک انزجار ذاتی دارند. من قبلا در کسانی که سابقه ی 
فناوری داشتند متوجه این مسئله شده بودم، اما هر کسی موقع 
ارتقاء یک کسب و کار آنلاین ممکن است از خودآگاهی رنج ببرد. 
این امر، متاسفانه، ممکن است پیام کسب و کار را در معرض سوء 

ظن قرار دهد یا تضعیف کند.
بالاخره، هر رسانه ی اجتماعی را باید شخصیتی اداره کند، و داستان 
زندگی شما »اعتبار خیابانی« ]اعتباری که در بین مردم کوچه و 
خیابان دارید[ شما است، پس احتمالا دلتان بخواهد آن را به سرمایه 
تبدیل کنید. آیا مجددا فکر کردن به خودارتقائي کمکی می کند؟ اگر 
مطلقا نمی توانید این کار را انجام دهید، یک بازاریاب حرفه ای و با 
تجربه را استخدام کنید )این کار ارزش سرمایه گذاری کردن را دارد(. 
در مراحل اولیه، بک کسب و کار به توجه تمام و کمال نیاز دارد. این 

موقع وقت مناسبی برای گیج بازی درآوردن نیست!

اقتصاد

6 قدم طلایی برای درمان »فراموشی« 
فراموشی به اختلال به یاد نیاوردن یا از یاد بردن سریع چیزها گفته 
می شود که در این حالت حافظه بلند مدت اطلاعات یا داده هایش 
از بین خواهند رفت یا تغییر پیدا می کنند. روش هایی که در زیر 
آمده، می توانند ظرف یک هفته مؤثر واقع شود. روش ها را ادامه 
دهید، همچنین مغز خود را برای نگهداری اطلاعات در بلند مدت 

پرورش دهید.

 وسایلتان را جاسازی کنید 
ده دقیقه طول می کشد تا جای وسایل )کلید، کیف پول، تلفن 
همراه، عینک و کفش( را که هر روز استفاده می کنید، پیدا کنید. 
با جاسازی وسایل از استرس گشتن به دنبال وسایلتان اجتناب 
می شود. هنگامی که کلید خود را هر روز بر می دارید، این کار 
را به عنوان یک نشانه انجام دهید و از خود بپرسید: همه وسایلی 
را که امروز نیاز دارم، برداشتم؟ برای مثال فلش مموری برای یک 

سخنرانی بزرگ، و کارت پرداخت عوارض جاده ای.

  شصت ثانیه، افراد را در ذهن خود مرور کنید
تمرکز  روش  پس  شوید،  می  آشنا  یک شخص  با  امروز  حتما 
و ساختار را به کار گیرید تا به درستی، اسم شخص را به خاطر 
بسپارید. تمرکز یک یادآوری کننده است، و با بی توجهی که باعث 
فراموش نمودن اسامی در اولین دیدار می شود، مبارزه می کند. 
ساختار یعنی یک تصویر ذهنی فراموش نشدنی از اسم بسازید. این 
روش باعث همکاری هیپوکامپ مغز )بخشی از مغز( با بخش جلویی 

مغز می شود تا اطلاعات را در حافظه ی درازمدت ذخیره کند.

   سریع به هم ربط دهید
 هنگامی که یک واقعیت فراموش شده روی نوک زبان شماست، 
به مواردی فکر کنید که به آن واقعیت مربوط است. اگر اسم یک 
هنرپیشه را فراموش کرده اید، فیلم ها ی مختلف و هم بازی هایش 
را به خاطر آورید. خاطرات در نزدیکی ما هستند، بنابراین یک 
خاطره ی مجاور می تواند جرقه ای برای لغت یا اسمی باشد که 

به دنبال آن هستیم.

 یک قصه خوب بسازید
لیست کارهای روزمره را اینطور به خاطر آورید، با یک داستان تصویری 
خیالی همراه شوید که همه ی آن کارها را به هم ربط می دهد. برای 
مثال، اگر تخم مرغ و تمبر نیاز دارید و لباس ها را باید از خشکشویی 
بگیرید، فرض کنید یک تخم مرغ بزرگ دارید که روی آن یک تمبر 
بزرگ است، و تخم مرغ لیز می خورد و روی شلوارتان می افتد، پس 
باید به خشکشویی بروید. هر چقدر تصاویر خلاقانه باشد، بیشتر به 

خاطر می ماند.

 بازی های معمایی انجام دهید
سودوکو و جدول های متقاطع دیگر کافیست. درعوض، بازی های 
گوشی هوشمند که بر پایه فیزیک است را انجام دهید، مثل بازی 
cut the rope، که در یک تحقیق نشان داده شده تمرکز، مهارت 
های انجام کار و قابلیت انعطاف پذیری در موقعیت های جدید را 

افزایش می دهد.

  نیروی حافظه را به کار گیرید
توجه خود را به پوششی که همسر، فرزند یا همکارتان استفاده می 
کند، متمرکز کنید، پوشش می تواند بلوز، کراوات، ژاکت، جواهرات 
یا کفش باشد. به رنگ، جنس و بافت توجه کنید و حداقل چهار 
جز را یادداشت کنید. شب هنگام، سعی کنید همه ی چهار جز را 
به خاطر آورید و فقط یادداشت های خود را بررسی کنید تا متوجه 

شوید چه اندازه آنها را به خاطر می آورید.

سلامت

شرایط بقا پس از یک حمله قلبی می تواند 
دشوار و منزوی کننده باشد. هر ساله افراد 
بسیاری در سراسر جهان حملات قلبی را  
متخصصان  و  پزشکان  کنند.  می  تجربه 
تغذیه در این زمینه توافق دارند که بهترین 
از حمله قلبی دوم  روش برای پیشگیری 
تغییر در رژیم غذایی، ورزش و عادات دیگر 
است. در ادامه با برخی از مواد غذایی که 
باید پس از تجربه حمله قلبی از آنها پرهیز 

کرد، بیشتر آشنا می شویم.

پاپ کورن کره ای
سلامت  فواید  تواند  می  ساده  کورن  پاپ 
بسیاری نسبت به تنقلات دیگر داشته باشد 
زیرا حاوی فیبر و آنتی اکسیدان ها است. با 
این وجود، بیشتر محصولات تجاری حاوی 
کره و مقدار زیادی نمک هستند که چربی 
و سدیم زیادی را وارد بدن می کنند. اگر به 
تازگی یک حمله قلبی را تجربه کرده اید از 
مصرف پاپ کورن های کره ای پرهیز کنید.

 پنیر
در شرایطی که نیاز نیست برای همیشه از 
مصرف پنیر پرهیز کنند، اما افرادی که به 
تازگی یک حمله قلبی را تجربه کرده اند 
باید نسبت به مصرف این ماده غذایی توجه 
داشته و حد اعتدال را رعایت کنند. غذاهای 
سرشار از چربی های اشباع، مانند پنیر، باید 

به میزان کم مصرف شوند.

 فلفل های چیلی
دوستداران ادویه ممکن است پس از تجربه 
یک حمله قلبی به کاهش میزان مصرف آن 
نیاز داشته باشند. فلفل های چیلی تند به 

واسطه کپسایسین موجود در خود می توانند 
موجب تورم رگ های خونی شوند و از این رو 
فشار خون کاهش یابد. همچنین، آنها سرشار 
از بتا-کاروتن هستند که در زمان مصرف به 
صورت مکمل نشان داده است خطر حملات 

قلبی را افزایش می دهد.

سس خامه ای
سس خامه ای به طور سنتی با استفاده از 
پر چرب  آرد سفید، و شیر  یا روغن،  کره 
یا خامه تهیه می شود. هر یک از آنها در 
فهرست موسسه ملی سلامت آمریکا برای 
غذاهایی که باید به منظور حفظ سلامت 
قلب از آنها پرهیز کرد، جایگاه بالایی دارند. 

نودل های تخم مرغی
رسد  می  نظر  به  مرغی  تخم  های  نودل 

جایگزین های دوستدار قلب برای پاستای 
نشاسته ای هستند، اما مشکل این است که 
آنها حاوی کلسترول تخم مرغ بدون دیگر 
مواد مفید این ماده غذایی مانند پروتئین و 

ویتامین های B هستند.

 غذاهای سرخ شده
پرهیز از غذاهای سرخ شده برای افرادی که 
حمله قلبی را تجربه کرده اند چندان جای 
شگفتی ندارد، اما گاهی اوقات غذاهای سرخ 
شده برچسب سالم را یدک می کشند زیرا 
با استفاده از روغن های سالم تر مانند روغن 
زیتون یا کانولا تهیه شده اند. اما روغن های 
سالم تر نیز باید به میزان کم مصرف شوند و 
حتی سرخ کردن غذا در یک روغن سالم نیز 
می تواند برای کاهش وزن و سلامت قلب 

مضر باشد. 

گریپ فروت
در شرایطی که پس از یک حمله قلبی 
بیشتر  هرچه  شود  می  توصیه  افراد  به 
میوه مصرف کنند، اما بهتر است پیش 
خود  پزشک  با  فروت  گریپ  مصرف  از 
آن  احتمالی  جانبی  عوارض  درباره 
صحبت کنید. گریپ فروت می تواند با 
برخی داروهای قلب، از جمله داروهای 
سیمواستاتین  مانند  کلسترول  کاهنده 

)زوکور( تداخل ایجاد کند.

 کالباس
قابل  سدیم  حاوی  تواند  می  کالباس 
را  قلب  است  ممکن  و  باشد  توجهی 
تضعیف کند. نیترات سدیم اغلب به عنوان 
یک نگهدارنده در کالباس ها استفاده می 
شود و پژوهش صورت گرفته در کلینیک 
مایو نشان داده است که مواد نگهدارنده 
مانند آن می توانند موجب سخت شدن 

سرخرگ های انسان شوند.

 مکمل های غیر لبنی قهوه
تنها به دلیل این که در یک مکمل قهوه از 
شیر استفاده نشده است، به معنای آن نیست 
که برای قلب شما مشکلی ایجاد نمی کند. 
افرادی که به تازگی یک حمله قلبی را تجربه 
کرده اند باید از مصرف چربی های اشباع 
پرهیز کنند. مکمل های قهوه غیرلبنی کم 
چرب می توانند گمراه کننده باشند. به طور 
معمول در هر قاشق چایخوری از آنها یک 
روزانه  اگر  و  دارد  وجود  اشباع  گرم چربی 
قهوه می نوشید ممکن است میزان چربی 
دریافتی شما بیشتر از آن چیزی باشد که 

تصور می کنید.

غذاهای ممنوع پس از حمله قلبی کدامند؟

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )10(

»کفش« و معانی متفاوت 
و واقعی آن در رویا

قوانین مدیریت

»مدیریت«، کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. 
من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از 
قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار 
نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد 

و بازخوانی چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 11:  
محدودیت های آن ها را بپذیرید

همان طور که پیش این هم دیدیم، به کارگیری موثر یک 
تیم با هم یعنی نیاز داشتن به چندین بخش – یا اعضای یک 
تیم. برخی از ما در انجام کارهای خاص تبحر داریم، در حالی 
که دیگری نه. اگر همه ما یکسان بودیم، قادر نبودیم در یک 
تیم با هم به کار مشغول شویم، یا همه ما سرگروه بودیم، یا 
همه دنباله رو بودیم. پس ما به یک ترکیب نیاز داریم. بنابراین 
اگر برخی از اعضای تیم رهبر و سرگروه نیستند، یا دنباله رو 

نیستند، باید آن را بپذیرید. 
کاملا  باید  کنید،  قبول  را  موارد  این  بتوانید  اینکه  برای  و 
را  ها  آن  قوت  و  ضعف  نقاط  بشناسید.  را  خود  کارمندان 
بشناسید، نکات خوب و بد آن ها را بشناسید، وگرنه تا آخر 
کار میخ های گرد را در سوراخ های مربع شکل فرو می برید، 

یعنی کار کاملا »بیهوده ای« انجام می دهید. 
باید بدانید که همه مثل شما باانگیزه، هدفمند، قاطع، هوشیار 
و زیرک نیستند. شاید برخی افراد تیم شما به دلیل شرایطی 
که داشته اند ذهن فعال خود را از دست داده اند و  اگر امیدی 
نیست فکر دیگری بکنید، اما شتابزده عمل نکنید. شاید شما به 
یک تیم بسیار با ذکاوت نیاز نداشته باشید، چون اگر افراد بسیار 
باهوش را برای کاری دعوت کنید که مناسبشان نباشد، آن ها 
به زودی شما را ترک خواهند کرد. فرض کنید تیم شما افرادی 
شامل اپراتور دستگاه یا دستیار مدیر باشند، بنابراین نیازی 
نیست که این افراد خوب دارای مغز انیشتین باشند. اما در این 
زمینه – شما نیاز دارید که آن ها بتوانند ساعت ها در جایی 
باشند و روی بخشی از کار متمرکز باشند و برنامه ریزی کنند. 
پس از آن ها انتظار نداشته باشید که بالهای جادویی و بلندپرواز 
خود را بگشایند و ایده های جدید داشته باشند، نوآوری کنند و 
تکنولوژی های جدید به وجود بیاورند. ابتدا، شما باید محدودیت 
های آن ها را بشناسید و سپس باتوجه به همین محدودیت ها 

آن هارا دوست داشته باشید و از وجودشان بهره ببرید.
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

جوادی عضو مستعفی شورای فنی کشتی 
آزاد با بیان اینکه خادم هم مثل دیگر اعضای 
شورا فقط یک رای داشت و همیشه با روی 
خوش با پیشکسوتان برخورد می کرد گفت: 
و  نمی آییم حیثیت  که  برزگر  و  امثال من 
آبروی ۵0 ساله خود در کشتی را بفروشیم 

و بدون داشتن اختیار کار کنیم.
ابراهیم جوادی  به گزارش »دنیای هوادار«، 
آزاد  کشتی  فنی  شورای  سرانجام  درباره 
و اینکه آیا قرار است این شورا به کار خود 
ادامه دهد یا پس از سال ها فعالیت نقش 
تصمیم گیری خود را از دست بدهد، اظهار 
کرد: شورای فنی که منحل شد و همه ما نیز 

از سمت های خود استعفا دادیم.

نقش  این  از  پیش  فنی  شورای 
تصمیم گیری را داشت

وی درباره تماس حمید بنی تمیم سرپرست 
فدراسیون کشتی با برخی ازاعضای شورای 
فنی درباره انتخاب غلامرضا محمدی گفت: 
شورای فنی پیش از این نقش تصمیم گیری 
را داشت اما الان تماس می گیرند و مشورت 
میکنند. در اینباره هم با من تماس گرفتند 
که آیا صلاح می دانید این آقا را بیاوریم که 
و  است  انتخاب خوبی  اعلام کردم  من هم 
می تواند به نفع کشتی باشد. اما این موضوع 
حاکی از ادامه فعالیت شورا  مثل سابق نیست. 
قبلا شورا تصمیم گیر بود اما الان به عنوان 
پیشکسوت مورد مشورت قرار می گیرند. شما 

هم می توانید با هر فردی که دوست داشته 
باشید و او را صاحب تجربه بدانید مشورت 
کنید اما تصمیم گیری با خود شماست نه او.

دارنده ۴ مدال طلای جهان و برنز المپیک 
اعضای  علیه  شده  ایجاد  هجمه های  درباره 
شورای فنی پس از نتایج ضعیف تیم ملی در 
رقابت های جهانی مجارستان و اینکه برخی 
معتقد بودند این شورا قدرت تصمیم گیری 
نداشته و فقط درخواست های خادم را تایید 
می کرده است، گفت: اول اینکه وقتی خادم 
مورد هجمه قرار گرفت و بدترین انتقادها از 
او شد، خود من اعلام کردم شورای فنی نیز 
در این نتایج سهیم است چرا که ما افراد را 
انتخاب کردیم. ما 6 یا ۷ نفر بودیم که درباره 
مسائل فنی ساعت ها بحث می کردیم و در 
آخر نظر جمع مورد تایید قرار می گرفت. 
همه یک رای داشتیم و رسول خادم نیز فقط 
یک رای داشت نه بیشتر. پس درباره نتایج 
بدست آمده رسول فقط مقصر نبود ما هم 

مقصر بودیم.

من، برزگر و ...که نمی آییم حیثیت خود 
را بفروشیم

وی افزود: من، برزگر و ...که نمی آییم حیثیت 
خود را بفروشیم. مگر بعد از ۵0 سال حضور 
در کشتی قبول می کردیم که هیچ اختیاری 
نداشته باشیم و هر چه خادم بگوید حرف نزنیم 
و قبول کنیم؟ هر وقت بحث کردیم نیتمان 
این بود که حق به حقدار برسد و حقی ضایع 

نشود. خادم خیلی به ما پیشکسوتان احترام 
می گذاشت، هر وقت با نظر او در موضوعی 
هم مخالفت می کردیم با خوشرویی قبول می 
کرد. اگر اینطور نبود الان که استعفا داده و 
رفته می گفتیم همه تصمیمات را خودش می 
گرفت و ما اختیاری نداشتیم و همه تقصیرها 
را گردن او می انداختیم. خادم هم مثل بقیه 
یک رای داشت و پس از بحث و بررسی در 
و  می گذاشت  احترام  جمع  نظر  به  نهایت 
هیچوقت نظرش را تحمیل نکرد، اگر اینچنین 

بود هیچوقت نمی ماندیم.
جوادی خاطرنشان کرد: جمع هیچوقت اشتباه 
نمی کند. ممکن است یک نفر تصمیمی بگیرد 
و اشتباه کند اما تصمیم جمعی شانس بیشتری 
برای موفقیت دارد. ما نفراتی جوان را فرستادیم 
که برای المپیک صاحب تجربه شوند. نفرات 
جوان ما مثل یخکشی تا ۳0 ثانیه مانده به 
پایان از حریف کوبایی که قهرمان جهان بود 
۸ بر 6 پیش بود، پس توانایی بالایی دارد و در 
انتخاب او اشتباه نکردیم. یا مقصودی در وزن 
6۵ کیلوگرم ۷ بر ۳ به قهرمان جهان باخت. 
این ها بار اولشان بود در این رقابت ها کشتی 
گرفتند و اصلا ما انتظاری از آن ها نداشتیم. 
ضمن اینکه ما کشتی گیرانی بهتر از این ها در 

این اوزان نداشتیم.

باید دید رئیس فدراسیون چه کسی می 
شود

وی تصریح کرد: ما شانس کسب ۳ طلا در 

رقابت های جهانی داشتیم. اگر حسن یزدانی 
در کشتی اول به تیلور نمی خورد بدنش راه 
می افتاد و به احتمال ۹0 درصد طلا می گرفت، 
یا پرویز هادی که قهرمانان جهان و المپیک را 
برد اگر مقابل گرجستان دچار اشتباه نمی شد 
حتما طلا می گرفت. کریمی هم اگر به حریف 
آمریکایی نمی خورد به فینال می رفت. درست 
همه  و  است  جهان  قهرمانی  کشتی  است 
خوب های دنیا حضور دارند اما یک وقت حقت 

این است به فینال برسی اما سوم می شوی.
جوادی در پاسخ به این سوال که اگر بار دیگر 
پیشنهاد شود حاضر است در شورای فنی 
حضور پیدا کند یا خیر، گفت: باید ببینیم 
رییس فدراسیون چه کسی می شود و آنوقت 

تصمیم بگیریم.
پایان در پاسخ به این سوال که به  وی در 
نظرش رییس بعدی فدراسیون آیا بهتر است 
یا خیر، خاطرنشان  باشد  از جامعه کشتی 
کرد: رءیس بعدی باید از اهالی کشتی باشد 
تا این رشته و مشکلات آن را بخوبی درک 
فدراسیون  رییس  خرم  یزدانی  زمانی  کند. 
نبود مجبور  از جامعه کشتی  اما چون  بود 
بود با نفراتی دیگر مشورت کند بنابراین اینکه 
تصمیمات او خوب بود یا نه بستگی به این 
داشت که چه کسانی به او مشورت می دادند. 
اگر رییس فدراسیون از جامعه کشتی باشد 
به خوبی با مشکلات کشتی آشنا خواهد بود. 
همانطور که خادم با تمام زیر و بم های کشتی 

آشنا بود.

تکواندو ایران بعد از سپری کردن روزهای آرام و 
نتایج درخور توجه در بازیهای آسیایی و روند رو به 
رشد در رقابتهای گرندپری به آرامی وارد حاشیه 

می شود.
تکواندو  فدراسیون  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تیم  نتایج ضعیف  پی  در  و  اواخر سال گذشته 
ملی در رقابتهای قهرمانی جهان و چهار مرحله 
فنی  کادر  راس  در  تغییر  به  تصمیم  گرندپری 
گرفت و کمیته فنی فدراسیون نیز سکان هدایت 
تیم ملی را به فریبرز عسگری داد و وی نیز علی 
محمد بسحاق را به عنوان کمک خود انتخاب و 

معرفی کرد. 
تیمی که فریبرز عسگری تحویل گرفت به واقع 
باید  نامناسبی داشت و به جرات  شرایط بسیار 
گفت که عسگری اصلا تمایلی نداشت که تیم را 
تحویل بگیرد. در همان زمان بسیار از کارشناسان 
معتقد بودند که پذیرش مسئولیت »این« تیم ملی 
در شرایط فعلی ریسک بزرگی است اما قهرمان با 
اخلاق سالهای نه چندان دور تیم ملی این ریسک 

بزرگ را پذیرفت.
عسگری با اتکا به تجربه دوره نخست حضور خود 
در تیم ملی که به مدال نقره محمدباقری معتمد 
در بازیهای المپیک لندن و مدال نقره رقابتهای 

تیمی 20۱2 قهرمانی جهان ختم شد، به میدان 
آمد تا تکواندویی را احیا کند که بعد از المپیک 
لندن با تمهیدات بی حساب و کتاب فدراسیون 
نشین ها در سراشیبی سقوط گام برمی داشت. 
اوضاع بی سروسامان تکواندو را همه اهالی تکواندو 
دیدند الا وزارت ورزش و اعضای مجمع که رای 

دوباره به حضور سید محمد پولادگر دادند. 
تیم ملی با عسگری روند خوبی را آغاز کرد. روندی 
در تیم ملی طی شد که که اگر با عینک منصفانه 
به آن نگاه کنیم می تواند به روزهای خوبی منتهی 
شود. نگاهی موشکافانه به نتایج رقابتهای قهرمانی 
آسیا، بازیهای آسیایی و چهار مرحله حضور در 
رقابتهای گرندپری به خوبی ثابت می کند، روند 
مناسبی است. تیم ملی تکواندو سال گذشته در 
چهار مرحله گرندپری دو نقره و سه برنز بدست 
آورد و در سال ۹۷ پس از یک مرحله غیبت، در 
و  تایوان، منچستر  دوره مسابقات مسکو،  چهار 
فجیره یک طلا، دو نقره و سه برنز را در کارنامه 

خود ثبت کرده است. 
این تنها مقایسه ای کوچک بود از نتایج تیم ملی و 
روند خوبی که البته با شیب ملایم طی می کند، اما 
انتقادات از این تیم که قبل از اعزام به فجیره آغاز 
شد و همچنان ادامه پیدا می کند، نشان از دست 

هایی دارد که به دنبال تخریب تیم ملی و شخص 
عسگری  کار  به  چند  هر  هستند.  آن  سرمربی 
انتقاداتی وارد است که در برخی تصمیمات و کارها 
اشتباهاتی داشته است ولی معتقدیم در شرایط 

فعلی نباید آن چنان مورد تاخت و تاز قرار گیرد.
نتیجه  ملی  تیم  خواهند  نمی  ها  برخی  شاید 
بگیرد و یا نمی خواهند نتایج به اصطلاح خوب 
تیم ملی در زمان آنها تکرار شود. اینکه از حجب 
و حیایی سرمربی سوء استفاده کرده و در یک 
برنامه تلویزیونی او را در گوشه رینگ قرار داده، از 
مجری کم اطلاع تا مشاور فنی رئیس فدراسیون 
و سرگروه سابق تیم ملی آن چنان به وی بتازند، 

منطقی و روالی عادی به نظر نمی رسد!
سئوال اصلی اینجاست که چرا رئیس فدراسیون 
در این شرایط سکوت کرده است؟ اینکه پروسه 
تخریب تیم ملی از صفر تا ...  از داخل فدراسیون 
هدایت می شود برهمه اهالی تکواندو روشن است 
و پولادگر با چشمانی باز نظاره گر اجرای پروژه ای 
است که بعد از لندن 20۱2 نیز گریبان عسگری 
را گرفت و بدون مجال کافی از تیم ملی دورش 

کردند. 
در روزهایی که کارشناسان و پیشکسوتان همیشه 
منتقد فدراسیون برای حمایت از تیم ملی سکوت 

کرده اند، نزدیکان و حامیان مدیریت فدراسیون، 
در قامت منتقد ظاهر شده و از تیم ملی انتقاد می 

کنند هم خود جای تعجب دارد؟ 
مگر عسگری چند ماه است که سکان رهبری تیم 
ملی را برعهده گرفته که انتظار معجزه از تیمی 
داریم که پیش از او از هم پاشیده بود! کادر فنی 
تیم ملی برای اجرای برنامه های خود مانند هر 
مربی دیگری نیاز به زمان دارد و باید فرصت لازم 

در اختیار او قرار داده شود تا تفکراتش را در تیم 
تحت هدایت خود پیاده کند و بعید است مربی 
پیدا شود که در هشت ماه بتواند نتیجه لازم را 
کسب کند. در پایان باید عنوان کنیم که سازمان 
تیم های ملی همچنان در فدراسیون یک نام و 
یک صندلی است در اختیار کسی که در اندازه آن 
نیست چرا که اگر بود اکنون تیم ملی تحت فشاور 

افراد نزدیک به فدراسیون قرار نمی گرفت!

تخریب سرمربی تیم ملی تکواندو با کدام هدف؟

سکوت معنادار پولادگر

مدیرفنی تیم فوتبال برق آرای البرز:
دو بازی سرنوشت ساز در انتظار

 تیم »برق آرا« است
حامد گلشن از برگزاری دو بازی سرنوشت ساز برای صعود این تیم 
به مرحله بعد لیگ دسته ۳ فوتبال خبرداد و گفت: در این برهه 
حساس که دو بازی دشوار پیش روی برق آرا است انتظار حمایت 

بیشتری را از سوی مسئولین استان داریم.
به گزارش »دنیای هوادار«، حامد گلشن مدیرفنی تیم فوتبال برق 
آرای البرز گفت: تیم های آرش ری و سرخپوشان تبریز حریف 
های پایانی ما هستند که از تیم جوان و یکدستی برخوردار هستند 
این در حالی است که برق آرا نیز در حال حاضر در رتبه دوم بوده و 

انگیزه کافی برای صعود به دور بعد لیگ دسته ۳ را دارد.
وی با بیان این که مدیریت باشگاه مایل است با مردم البرز تعامل 
بیشتری داشته باشد گفت: در حال حاضر ۴ بازیکن البرزی در تیم 
برق آرا حضور دارند این در حالی است که از ظرفیت موجود در 
البرز آگاهی داریم و بدون شک در آینده از آن ها استفاده بیشتری 

خواهیم داشت.
مدیر فنی تیم فوتبال برق آرا تصریح کرد: بدون شک این تیم از 
آن مردم البرز است و برق آرا در ادامه فعالیت خود حمایت های 

مسئولین و مردم کرج را نیاز دارد.

با برگزاری مجمع انتخاباتی
رئیس جدید هیئت بوکس استان 

البرز انتخاب شد
با رأی اعضای مجمع هیئت بوکس استان البرز، پژمان بختیاریان 
به عنوان رئیس جدید این هیئت برای مدت ۴ سال انتخاب شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مجمع انتخاباتی هیئت بوکس استان البرز 
صبح امروز باحضور ثوری رئیس فدراسیون، غفرانی مدیرکل ورزش و 
جوانان استان البرز، کولیوند معاون توسعه امور ورزش اداره کل و اعضای 

مجمع در سالن اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان البرز برگزار شد.
هوشنگ امینی، پژمان بختیاریان و امیر رحمانی ۳ کاندیدای احراز 
پست ریاست هیئت بودند که پیش از برگزاری فرایند انتخابات، امینی 

کتبا انصراف خود را از ادامه حضور به عنوان کاندید اعلام کرد.
با  با برگزاری مراسم رأی گیری، پژمان بختیاریان  ادامه و  در 
کسب ۱6 رأی برای مدت ۴ سال به عنوان رئیس جدید هیئت 

بوکس استان البرز انتخاب و معرفی شد.
مجمع  در  باحضور  بوکس  فدراسیون  رئیس  ثوری  حسین 
با  امیدورایم  کرد:  اظهار  البرز  استان  بوکس  هیئت  انتخاباتی 
انتخاب رئیس جدید هیئت و ثبات گرفتن این رشته در البرز، 

شاهد روزهای پر فروغ این رشته در استان و کشور باشیم.
وی افزود: متاسفانه در سطح کشور تاکنون آن طور که باید و 
شایسته است به رشته بوکس توجه نشده و این رشته حقیقتا 

نیازمند نگاه ویژه و توجه بیشتری از سوی مسئولان است.

اخبار استان

استوکس به تراکتورسازی برنمی  گردد
در روزهای گذشته برخی از رسانه ها خبر از احتمال بازگشت 
دوباره استوکس به تراکتورسازی را داده اند، اما این بازیکن قرار 
نیست دیگر به تبریز برگردد. استوکس دیگر قصد بازگشت به 
از  را در یکی  ندارد و می خواهد فوتبال خود  را  تراکتورسازی 
کشورهای اروپایی ادامه بدهد. گفته می شود استوکس پس از 
ترک ایران هم مذاکراتی با یک تیم یونانی انجام داده و می خواهد 
به عضویت این تیم دربیاید. البته این بازیکن قرارداد خود را با 
باشگاه تراکتورسازی فسخ نکرده و برای پیوستن به هر تیمی باید 

رضایت نامه باشگاه تبریزی را در اختیار داشته باشد.

نگاه هوادار

دبیر هیئت جودوی استان البرز:
نبود خانه جودو به شدت جودوی 

البرز را آزار می دهد
اینکه تیم  بیان  با  البرز  نورمحمدی دبیر هیئت جودو استان 
اعزامی نونهالان البرز به المپیاد استعدادهای کشور انتظارات را 
باید دلایل این ناکامی مورد بررسی قرار  برآورده نکرد گفت: 

بگیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مجید نورمحمدی دبیر هیئت جودو 
استان البرز اظهار کرد: تیم پسران ما در مسابقات استعدادهای 
برتر کشور فقط یک مقام سومی داشت و دیگر نفرات نتوانستند 

به نتیجه لازم برسند.
وی ادامه داد: علل این اتفاق قطعا مورد بررسی قرارخواهد گرفت 
اما معتقدم زمان اندک آماده سازی تیم و برگزار نشدن لیگ پایه 

استان در 2 سال اخیر در این ناکامی موثر بوده است.
نورمحمدی با بیان اینکه جودوی البرز دچار مشکلات سخت 
افزاری است و نبود خانه جودو به شدت این ورزش را آزار می 
دهد، گفت: پیگیری ها برای به ثمر رسیدن خانه جودو تا به 
امروز بی نتیجه بوده است و امیدوارم با توجه مدیرکل ورزش 
البرز وفدراسیون جودو بتوانیم این مساله را به سرانجام برسانیم.

این  انتخابات ریاست  البرز برگزاری  دبیر هیئت جودو استان 
هیئت را مورد اشاره قرار داد و گفت: قرار بود انتخابات در ماه 
گذشته برگزار شود اما تغییرات صورت گرفته در راس فدراسیون 
این  این حال گفته شده  با  تاخیر روبرو کرده  با  را  جودو آن 

انتخابات حداکثر تا ۱۵ روز آینده برگزار خواهد شد.
وی کسب عنوان سوم تیم جوانان در کشور را یکی از اتفاقات 
خوب جودو در مدت اخیر عنوان کرد و گفت: ظرفیت های 
از جمله  مختلف  به دلایل  که  داریم  رشته جودو  در  بالایی 
نبود سالن اختصاص ومحل مناسب برای برپایی اردوها به ثمر 

نمی رسد.
نورمحمدی تصریح کرد: البته اشکالات و ایراداتی هم در روند آماده 

سازی تیم ها داشته ایم که باید در جهت رفع آن تلاش کنیم.

خبر

نام یک قطری هم مطرح است؛
پروژه سعودی - اماراتی

 برای ریاست فوتبال آسیا!
برای  از پیش تعیین شده  برنامه  با یک  امارات  عربستان و 
اقدامات  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  ریاست  صندلی  گرفتن 
خود را آغاز کرده اند. این در حالی است که فدراسیون ایران 

درگیر بحث های داخلی است.
کنفدراسیون  ریاست  انتخابات  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
طبق  و  شود  می  برگزار  فروردین ۱۳۹۸   ۱۷ آسیا  فوتبال 
اعلام رسانه های کشورهای عربی، اسامی نامزدهای ریاست 

این کنفدراسیون مشخص شده است.
بر این اساس علاوه بر شیخ سلمان رئیس فعلی AFC، سعود 
المهندی از قطر و محمد الرمیثی از امارات برای رسیدن به 
اند و  صندلی ریاست کنفدراسیون فوتبال آسیا نامزد شده 

اسامی آنها مورد تایید قرار گرفته است.
پیشین  رئیس  عزت  عادل  است  این  توجه  جالب  نکته 
گرفتن  برای  زیاد  باوجود تلاش  عربستان  فوتبال  فدراسیون 
صندلی ریاست AFC، در میان نامزدهای انتخابات قرار ندارد.
پروژه  از  گزارشی  در  عربستان  الاوسط«  »الشرق  روزنامه 
پرده   AFC ریاست  برای  اماراتی   - سعودی  هماهنگی  و 
برداشته و تاکید کرده است غیبت عزت در این انتخابات، در 

راستای همین پروژه است.
سعود  و  اماراتی  الرمیثی  »محمد  نوشت:  الاوسط  الشرق 
المهندی قطری برای ریاست کنفدراسیون فوتبال آسیا با شیخ 
سلمان بحرینی رئیس فعلی رقابت خواهند کرد. عادل عزت 
هیات  رئیس  الرمیثی  است.  غایب  لیست  این  در  عربستانی 
عمومی ورزش امارات و همچنین رئیس پلیس ابوظبی است.«
این روزنامه عربستانی در ادامه آورده است: »حضور الرمیثی 
برای انتخابات ریاست AFC کاملا غیر منتظره بود بخصوص 
اینکه عادل عزت رئیس پیشین فدراسیون عربستان از این 
سمت خود برای انتخابات کنفدراسیون آسیا استعفا کرده بود. 
با این حال نام عزت در میان گزینه های نهایی وجود ندارد. 
یک منبع آگاه در این خصوص گفت که غیبت عزت نتیجه 

هماهنگی سعودی - اماراتی برای ریاست AFC است.«
به گزارش الشرق الاوسط افراد دیگری از عربستان برای گرفتن 
دیگر سمت ها در AFC اقدام کرده اند از جمله قصی الفواز 
نایب رئیس فدراسیون فوتبال عربستان که رقیب خالد الثبیتی 
هموطن خود برای پست نایب رئیسی AFC است. طبق ادعای 
انتخابات نایب رئیسی  یا باخت فواز در  این روزنامه، پیروزی 
AFC برای عربستان یک بازی دو سر برد است چرا که این 

پست در هر صورت در اختیار عربستانی ها باقی می ماند.
کنفدراسیون  های  پست  دیگر  برای  شرایطی  در  عربستان 
فوتبال آسیا هم برنامه دارد که فدراسیون فوتبال ایران این 
روزها درگیر بحث بازنشسته ها است و تنها پست تاثیرگذار 
ایران در AFC هم در معرض خطر است. علی کفاشیان عضو 
کمیته  ریاست  و  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  اجرایی  کمیته 
رفتن کفاشیان  کنار  است که در صورت  نهاد  این  فوتسال 
از فدراسیون فوتبال ایران، وضعیت این پست هم نامشخص 

باقی می ماند.

سوژه روز

پس از به اجرا درآمدن قانون منع به کار گیری بازنشستگان، تلاش های زیادی انجام شد تا مدیران بازنشسته درصورت کسب مجوز به کار خود ادامه دهند اما با توجه به اینکه روز 
گذشته، فرصت پایانی بر کسب این مجوز بود و مدیران باشگاه پرسپولیس هم نتوانستند مجوز لازم را اخذ کنند، از سمت خود کنارگیری کردند. به گزارش »دنیای هوادار«، محمد 
رضا حاجی بیگی و ابوالفضل روغنی گلپایگانی به همراه حمیدرضا گرشاسبی شب گذشته نامه استعفای خود را به وزیر ورزش و جوانان دادند تا کنارگیری خود را رسماً اعلام کنند.

مدیرعامل  پرسپولیس از سمت خود کناره گیری کرد

تهران  سایپا  والیبال  تیم  سرمربی 
برخی  در  حضورش  عدم  درباره 
زمان  در  خبری  های  کنفرانس  از 
شکست تیمش گفت: امکان دارد در 
زمان عصبانیت حرف هایی بزنم که 

شامل محرومیت و جریمه شود.
پیمان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سه  سخت  پیروزی  از  پس  اکبری 
تبریز  شهرداری  برابر  سایپا  یک  بر 
والیبال  برتر  لیگ  یازدهم  هفته  در 
درباره این دیدار اظهار کرد: به هر دو 
تیم به خاطر انجام این بازی دیدنی 
خسته نباشید می گویم و مخصوصا 
به بازیکنانم به خاطر جنگنده ایشان 
خوشبختانه  گویم.  می  تبریک 
خوبی  به  بازی  سخت  لحظات  در 
جنگیدیم و به پیروزی رسیدیم. باید 
بگویم امروز شهرداری تبریز عملکرد 
فوق العاده ای داشت و برای آن ها در 

آینده آرزوی موفقیت می کنم.
از  گفت:  ادامه صحبت هایش  در  او 
تبریز  شهرداری  از  برتر  فنی  نظر 

توپ های  و در چندین مورد  بودیم 
نمی  اما  می آمد  ما  زمین  به  ساده 
کنیم.  استفاده  خوبی  به  توانستیم 
مطمئناً اگر از شرایط بهتر استفاده 
می کردیم باید زودتر در ست چهارم 
در  امروز  می رسیدیم.  پیروزی  به 
دفاع روی تور دو برابر حریف امتیاز 
گرفتیم و در خط حمله و دریافت 

نیز عملکرد بهتری داشتیم.
تهران  سایپا  والیبال  تیم  سرمربی 
به  زرینی  حمزه  نبود  خصوص  در 
هفته  گفت:  نیز  محرومیت  دلیل 
پیام  برابر  را  سختی  بازی  گذشته 
کمی  و  گذاشتیم  سر  پشت  مشهد 
بازیکنانم خسته بودند اما نبود حمزه 
تاثیر  های  مهره  از  یکی  که  زرینی 
سخت  را  کارمان  است  سایپا  گذار 
که  شاکرم  را  خدا  ولی  بود  کرده 

برنده شدیم.
اعتراضات  درباره  اکبری  پیمان 
بازیکنان  و  بناکار  عادل  زیاد 
گفت:  داوری  به  تبریز  شهرداری 

من در جایگاهی نیستم که درباره 
داوری صحبت کنم. در هر بازی دو 
ناظر وجود دارد و در بازی امروز، 
ناظر  ناظر سازمان لیگ و هم  هم 
کمیته داوران هر دو داور بودند. ما 
هم در جاهایی اعتراض داشتیم. به 
تبریزی  اعتراضات  از  برخی  نظرم 
ها وارد بود اما خیلی از آنها درست 

نبود.
سرمربی تیم والیبال سایپای تهران 
سوال  این  به  پاسخ  در  پایان  در 
پس  و  مواقع  برخی  در  چرا  که 
کنفرانس  در  تیمش  شکست  از 
مطبوعاتی حاضر نمی شود، گفت: 
هفته گذشته که به مشهد باختیم 
به  مواقع  بعضی  کردم.  مصاحبه 
دارد  احتمال  که  مشکلاتی  خاطر 
کنم.  نمی  صحبت  بیاید  پیش 
که  حرف هایی  با  ندارم  دوست 
گاهی  برود.  حاشیه  به  تیم  می زنم 
اگر در عصبانیت حرفی بزنم احتمال 
دارد دچار محرومیت و جریمه شوم.

اکبری: غیبت زرینی بر روند سایپا
تاثیر گذاشت

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم زهرا یزدیان حسین آبادی دارای شناسنامه شماره ۱6۴۴ به شرح دادخواست به کلاسه ۹۷06۳/0۷/2 از این شورا درخواست گواهی حصر 
وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان حسن یزدیان حسین آبادی بشناسنامه شماره ۷ در تاریخ ۱۳۹۷/۷/2۳ اقامتگاه دائمی خود بدرود 

زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱- قاسم یزدیان حسین آبادی متولد ۱۳۵۷ ش ش 2۷6۱ فرزند حسن نسبت پسر متوفی 

2- زهرا یازدیان حسین آبادی متولد ۱۳۴۴ ش ش ۱6۴۸۴ فرزند حسن نسبت دختر متوفی 
۳- کبری جوکار متولد ۱۳۱۷ ش ش ۱2 فرزند اسمعیل نسبت همسر متوفی 

۴- طاهره یزدیان حسین آبادی متولد ۱۳۵2 ش ش ۴۸۱ فرزند حسن نسبت دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 

تاریخ نشر نخستین اگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/25532/ف

رئیس شعبه شورای 2 حل اختلاف کرج مرکزی

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم معصومه میرزاعلی دارای شناسنامه شماره ۹۸۵ به شرح دادخواست به کلاسه ۹۷0۱۱۴۹/۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده 
و چنین توضیح داده که شادروان باقر میرزاعلی بشناسنامه شماره ۵۴ در تاریخ ۱۳۹۷/۷/۱۷ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین 

الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱-حمیدرضا میرزاعلی متولد ۱۳۴6/۸/6 ش ش ۳2۱6 فرزند باقر نسبت پسر متوفی 

2-معصومه میرزاعلی متولد ۱۳۴۷/۱۱/۳ ش ش ۹۸۵ فرزند باقر دختر متوفی 
۳-لیلی میرزاعلی متولد ۱۳۵2/۴/2۳ ش ش ۵020 فرزند باقر نسبت دختر متوفی 

۴-فاطمه احمد آبادی تک متولد ۱۳26/۱۱/2 ش ش ۱۳ فرزند حسن نسبت همسر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 

تاریخ نشر نخستین اگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/2553۴/ف

از طرف رئیس شعبه 7 شورای حل اختلاف کرج

گفتگو با پیشکسوت کشتی البرز: 

به فدراسیون مشورت می دهیم اما تصمیم گیر نیستیم
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

مدعیان، یکی یکی در تبریز
 زمین گیر می شوند

تیم فوتبال شهرداری تبریز توانست یکی دیگر از مدعیان جدی 
صعود به لیگ برتر را در خانه زمین گیر کرده و رتبه تک رقمی 

خود را بازپس بگیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، هفته پانزدهم رقابت های فوتبال لیگ 
دسته اول باشگاه های کشور شاهد هنرنمایی شاگردان حیدر 
جعفری در تیم شهرداری تبریز بود. دیداری که طرف دیگر آن، 
تیم مس کرمان قرار داشت و خود را به عنوان یکی از مدعیان 

جدی صعود به لیگ برتر مطرح کرده است.
این دیدار با شروع خوب میزبان همراه شد و این تیم توانست با 
گل دقیقه ۳۸ محمدرضا زینال خیری از حریف پیش بیفتد اما سه 
دقیقه بعد تیم مس موفق شد گل تساوی را به ثمر برساند. در نیمه 
دوم بازهم این تیم شهرداری تبریز بود که توانست با گلزنی فرشاد 
بیابانی جوان ۱۹ ساله خود در دقیقه ۵0، برتری خود را به حریف 
دیکته کند اما این برتری تا دقیقه ۸۹ دوام داشت و در همین 
لحظات پایانی بازی بود که اشتباه در یارگیری مدافعان شهرداری 

باعث شد تا گل مساوی مس در این دقایق به ثبت برسد.
این تساوی خانگی اگرچه می توانست رنگ پیروزی برای شهرداری 
تبریز داشته باشد اما کسب یک امتیاز از تیمی همچون مس که از 
هر لحاظ شرایط خوبی نسبت به تیم تبریزی دارد، می تواند نمره 
ای قابل قبول برای جعفری و شاگردانش تلقی شود. کما اینکه با 
این یک امتیاز، شهرداری تبریز توانست از رده دهم جدول یک پله 

صعود کرده و با ۱۴ امتیاز رتبه تک رقمی خود را بازپس گیرد.

دستیار اول وینگو رفتنی شد
مرتضی یکه بعد از بازی فجرسپاسی که با تنش های فراوانی همراه 
بود در تمرینات گل گهر حضور نداشته تا ابهامات بیشتری در اطراف 

این تیم به وجود بیاید.
نتوانست  سیرجان  گهر  گل  تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سه امتیاز حساس خانگی را به حساب خود واریز کند و برای 
چهارمین هفته متوالی به مساوی رضایت داد. هواداران گل گهر 
اما به صبوری خود در مقابل نتایج ضعیف تیمشان پایان دادند و 
شعارهای اعتراض آمیز آنها منجر به واکنش تند مرتضی یکه، 
دستیار اول وینگو بگوویچ شد. اما این تساوی ترکش های بیشتری 
را نیز به دنبال داشت و محمد جواهری با حالتی شبیه به قهر از 
بازیکنان گل گهر در رختکن خداحافظی کرد و هنوز در باشگاه 
حضور پیدا نکرده است تا تیم وینگو بگوویچ روزهای ناآرامی را 

سپری کند.
اما غیبت ها در گل گهر تنها به مدیرعامل باشگاه خلاصه نمی شود 
و مرتضی یکه هم در دو روز اخیر در تمرینات تیمش غایب بوده و 
شایعاتی در خصوص احتمال قطع همکاری دستیار اول بگوویچ با 
گل گهر به وجود آمده که اختلاف شدیدی هم با حمزه مظفری 

پیدا کرده بود.

اخبار لیگ 1

مصوبه یک فوریتی شورای شهر شیراز که 
برای کمک به باشگاه فوتبال فجر و قشقایی 
در لیگ دسته اول کشور نظر گرفته شده 
بود به دلیل عدم هماهنگی اعضای شورای 

شهراجرایی نشد
به گزارش »دنیای هوادار«، شهر شیراز همیشه 
جزو شهرهای کلان   کشور بوده و در رشته های 
ورزشی به خصوص فوتبال همیشه حرفهای 
زیادی برای گفتن داشته و در عرصه بازیکن سازی 
پیشتاز و  تا به امروز بازیکنان و مربیان همچون 
کنونی  )سرمربی  ناظم الشریعه  سیدمحمد 
تیم ملی فوتسال(، افشین پیروانی مدیر سابق 
مهدی  پرسپولیس،  مربی  و  ملی  تیم های 
رحمتی، امید روانخواه، مهدی رجب زاده و... به 

فوتبال کشور معرفی کرده است.
زیادی  استعدادهای  همیشه  استان  این  در 
وجود دارد اما متأسفانه سال هاست به دلیل 

عدم توجه به این استعدادها و همچنین شرایط 
بد اقتصادی باشگاههای فوتبال، شیرازی ها از 
حضور در لیگ برتر محروم هستند. در حال 
حاضر دو تیم فجر شهید سپاسی و قشقایی در 
لیگ دسته اول کشور حضور دارند. از ابتدای 
فصل این دو باشگاه همیشه  به دلیل مشکلات 
اقتصادی و عدم حمایت مدیریت ورزشی و 

شهری شیراز گله مند بودند.
شورای شهر شیراز حدوداً یک ماه پیش در 
طرح یک فوریتی جهت کمک به دو باشگاه 
قشقایی و فجر شهید سپاسی رسماً در رسانه 
ملی، )شبکه فارس( و رسانه های دیگر اعلام 
کردند که این شورا مبلغ یکصد میلیارد ریال 
برای کمک به دو باشگاه فجر و قشقایی در 
نظر گرفته و  در این مصوبه همچنین مبلغ 
یکصد میلیون ریال برای هر پیروزی در هر 

بازی برای هر دو تیم در نظر گرفته اند.

این  از  یکی  مسئول  مقام  یک  از  نقل  به   
باشگاهها به دلیل عدم هماهنگی  اعضای 
فوریتی  یک  طرح  شیراز  شهر  شورای 
متأسفانه اجرایی نمی شود و این موضوع می 
تواند مشکلات جدی اقتصادی برای این دو 

باشگاه به وجود آورد.
نمی  وقتی  آنها  دانم  نمی  من  گفت:  وی 
اقتصادی کنند چرا مصوبه  خواهند کمک 
یک فوریتی در صحن شورا  مطرح و تایید 
می کنند  و چرا با احساسات هوداران و افکار 
عمومی بازی می کنند من فکر می کنم در 
و  حمایت   برای  جدی  عزم  فارس  استان 
کمک به باشگاه های فجر و قشقایی نباشد 
و مطمئن باشید تا زمانی که همه مسئولان 
در  دست  شهری  مسئولین  و  ورزشی 
دست هم ندهند ما نمی توانیم با توجه به 
استحقاق های فراوانی که در این استان وجود 

دارد در لیگ برتر حضور داشته باشیم.
 هفته گذشته در استان بوشهر بعد از اعلام 
استعفای سرمربی تیم شاهین شهرداری این 
استان  شورای شهر بوشهر در یک اقدامی 
مبلغ یک میلیارد تومان به باشگاه شهرداری  
بوشهر تزریق کردند که این تیم همچنان 
کشور  اول  دسته  لیگ  در  قدرت  با  بتواند 
ادامه دهند. اما متأسفانه شورای شهر شیراز 
یک  مصوبه  اجرا شدن  بر  اصراری  تنها  نه 
فوریتی ندارند بلکه به دلیل عدم هماهنگی 
اعضای این شورای از اجرای مصوبه  کمک 
آوردند  بعمل  جلوگیری  باشگاه  دو  این  به 
مطمئن باشید اگر حمایتی از این باشگاه ها 
نشود هیچ وقت تیم های شیرازی در لیگ برتر 
حضور پیدا نخواهند کرد و همچنان  حسرت  
لیگ برتری شدن در دل هوداران شیرازی 

باقی خواهد ماند.

راز های صدر نشینی
میلاد رئیسی - شاهین شهرداری بوشهر با محمود فکری در صدر 
جدول لیگ دسته اول تکیه زده اند که در این مطلب سعی داریم به 

حضور موفقیت آمیز این تیم در نیم فصل اول بپردازیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، با گذشت پانزده هفته از لیگ یک تیم 
شاهین بوشهر توانسته با عملکردی مطلوب خود را به عنوان یک 
مدعی جدی صعود مطرح نماید.محمود فکری با تجربه صعود سال 
گذشته با تیم نفت مسجد سلیمان،در فکر دبل در قهرمانی و پرواز 

با شاهین میباشد.
در این مطلب تیم شاهین را زیر ذره بین آنالیز مسائل فنی میبریم و 

جز به جز با این تیم آشنا خواهیم شد.
استراتژی،سیستم،پرس و قانون »۵«ثانیه،ضربات ایستگاهی و آنالیز 
مهم ترین دلایل موفقیت تیم شاهین بوشهر تا بدین جای کار بوده 

است.
تیم امسال شاهین با شعار »همه برای پرواز شاهین میجنگیم« 
شکل گرفته است و فلسفه ی القا شده به تیم جنگیدن است.القای 
این فلسفه با حمایت پر شور هواداران انجام شده است.از نظر فنی 
استراتژی مالکیت توپ یکی از ارکان اصلی این تیم میباشد و در اکثر 
بازی ها تیم شاهین به دنبال مالکیت توپ و گردش آن در طول و 

عرض زمین میباشد.
پس القای یک فلسفه ی انگیزشی به کمک هواداران و استراتژی مالکیت 
توپ و گردش آن در طول و عرض زمین اولین سلاح تیم بوشهری ها 

میباشد و برای مقابله با آن باید با تدابیر خاصی وارد زمین شد.
شاید جذابترین بخش تیم شاهین سیستم هایی میباشد که این 
تیم استفاده میکند.این تیم از سه سیستم در سه حالت)سیستم 

پایه،زمان مالکیت حریف و زمان مالکیت خودی( استفاده میکند:
الف-سیستم پایه:سیستم پایه این تیم ۴-2-۳-۱ میباشد و بازیکنان 
عقب زمین قد بلند و فیزیکی و بازیکنان جلوی تیم سرعتی و 
تکنیکی هستند.دلیل انتخاب این سیستم شکل پذیری و انعطاف 

زیاد این سیستم میباشد.
ب-سیستم در زمان مالکیت توپ توسط حریف:زمانی که تیم 
حریف صاحب توپ میباشد تیم شاهین به ۴-۴-۱-۱ تغییر شکل 
یا تغییر سیستم میدهد و مهاجم و هافبک طراح این تیم پرس را 

آغاز میکنند.
یکی از دلایل موفقیت تیم شاهین دوندگی بالا و عجیب و غریب 
این تیم هست که بعدا به دلایل آن میپردازیم اما همین دوندگی 
بالا یکی از دلایل مهم پرس های شدید تیم بوشهری هاست و 
با پوشش دادن طول و عرض زمین در کمترین زمان کار را برای 

حریفان سخت میکنند.
آنالیز بخش مهمی از موفقیت یک تیم را تشکیل میدهد و کادر فنی 
تیم شاهین بوشهر نیز با شناخت کامل از رقبا وارد میدان میشوند و 

ریز حرکات رقبا را میشناسند.
نتیجه گیری:  محمود فکری تیم قابل احترامی بر اساس تفکرات 
تاکتیکی اش ساخته که آن را به طور کامل مورد بررسی قرار دادیم.
حال باید دید واکنش شاهینی ها به این مطلب چیست و در ادامه 
کار آیا آنها روند خود را عوض میکنند یا با همین تفکرات که بواسطه 
این مطلب دیگر برای سایر تیم ها ناشناخته نیست وارد زمین می 

شوند؟ نظر شما چیست؟

آنالیز

وینکو بگوویچ سرمربی تیم دسته یکی گل گهر سیرجان گفت: تیم فوتبال گل گهر سیرجان که یکی از مدعیان 
صعود به لیگ برتر است در دوبازی اخیر نتوانسته است انتظارات مردم را به جا بیاورد و این امید را داریم در 

ادامه فصل این روند را ادامه دهیم.

گل گهر مدعی صعود است

آگهی ابلاغ وقت  
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به خانم البنین شکیبائی کشه فرزند 

رضا
خواهان آقای/خانم علیرضا زندیه دادخواستی به طرفیت خوانده آقای رسول و ناصر و 
منصور و محمود و ام البنین و فاطمه و علی همگی شکیبائی کشه به خواسته الزام 
به تنظیم سند رسمی ملک مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 
۹۷0۹۹۸26۱۱006۷۹ شعبه ۱0 دادگاه عمومی حقوقی کرج ثبت و وقت رسیدگی 
مورخ ۱۳۹۷/۱0/۳0 ساعت ۱0:00 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع 
ماده ۷۳ قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست 
خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف 
یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل 
خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی 

در دادگاه حاضر گردد.  97/25516/ف
منشی دادگاه حقوقی شعبه 10 دادگاه عمومی حقوقی کرج - آرزو تاثیری - 
کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نبوت - پلاک 120-12۴

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم زهره پورزادی دارای شناسنامه شماره 2۳۳۵۳ به شرح دادخواست به کلاسه 
۹۹۸۳۹۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان محسن پورزادی بشناسنامه شماره ۱۱ در تاریخ ۱۳۹۷/۸/۱۴ اقامتگاه دائمی 

خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱- فاطمه خالقی کسبی - فرزند نصراله - ش ش 22 - متولد ۱۳2۳/۷/۱۵ - همسر متوفی
2- افسر پیرزادی - فرزند محسن - ش ش ۷۹۴۸ - متولد ۱۳۴۱/6/۱ - دختر متوفی

۳- مرضیه پیرزادی - فرزند محسن - ش ش ۱۱62 - متولد ۱۳۴۳/۳/۱6 - دختر 
متوفی

۴- معصومه پیرزادی - فرزند محسن - ش ش ۱۹۸2۹ - متولد ۱۳۴۸/۱۱/۱۷ - دختر 
متوفی

۵- زهره پورزادی - فرزند محسن - ش ش 2۳۳۵۳ - متولد ۱۳۵6/6/2۵ - دختر 
متوفی

6- مهدی پورزادی - فرزند محسن - ش ش ۷۱6۹ - متولد ۱۳۵۸/۴/2۳ - پسر 
متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م  97/25523/ف
کرامت رئیس شعبه 3 شوای حل اختلاف کرج

آگهی مزایده اموال غیر منقول  
به موجب پرونده کلاسه ۹۷0۹۵۷ صادره از شعبه ۱ دادگاه خانواده کرج لها: شبنم 
سراجی فرزند محمودعلیه سعیدقالیبافی فرزند محمود محکوم علیه محکوم است 
به پرداخت تعداد ۱۱0 عدد سکه تمام بهار آزادی در حق محکوم لها و مبلغ پنج 
درصد بابت نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ 
شده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی، سه دانگ پلاک ثبتی 
۱۷2/۵0۱۸ متعلق به محکوم علیه از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس 
رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در مورخ 
۹۷/۱0/۱ از ساعت ۸ الی ۹ صبح در محل اجرای احکام مجتمع خانواده کرج 
از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت ۱/۱00/000/000 ریال شروع 
می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید 
فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک 
بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و 
پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل 
خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد 
کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت 
خواهد شد طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام 
مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه 
مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده 
می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید 
نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و 

مکان برگزار خواهد شد.
آدرس ملک مورد مزایده و بهای آن سه دنگ ملک؛ کیانمهر- بوستان2- بلوک۴۴0- 

ورودی 2- ط۱- واحد ۳- مبلغ ۵۵0/000/000 ریال
تشریح وضعیت: براساس تصویر سند مالکیت ارائه شده به شماره سریال ۷۹۴۳6۱ 
)ج-۹۳( که ذیل ثبت به شماره 2226۷ از صفحه ۳6۵ دفتر املاک شماره ۱۷۳ در 
تاریخ بیست و هشتم اردیبهشت نود و چهار بنام خانم سمانه هوشیارفرد ثبت و صادر 
گردیده است؛ مربوط به ششدانگ عرصه و اعیان یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع 
در سمت شمال غربی طبقه یک به مساحت 60/۷۱ متر مربع با پلاک ثبتی شماره 
۵0۱۸ فرعی از ۱۷2 اصلی قطعه ۱۷ تفکیکی مفروز و مجزی شده از ۱0۳۷۳ فرعی 
از اصلی مذکور؛ بانضمام انباری قطعه ۱۷ تفکیکی به مساحت ۵/۷6 متر مربع واقع 
در زیرزمین یک با قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک 
آپارتمانها و آیین نامه اجرایی آن میباشد. این سند در تاریخ ۹0/06/2۷ و بموجب 
انتقال قطعی شماره ۱۹0۳ به نام مالک متن صادر گردیده و سپس براساس صلح 
نامه شماره ۷۷۷۵ مورخ ۱۳۹۴/0۴/06 به خانم شبنم سراجی و آقای سعید قالیبافی 
مصالحه می گردد. این واحد جزیی از یک ساختمان مسکونی دوازده واحدی می 
باشد که در چهار طبقه شامل یک طبقه زیرزمین با کاربری موتورخانه و انباری و 
سه طبقه مسکونی در بالای آن احداث گردیده است که هر طبقه بصورت دو واحد 
مسکونی می باشد. قابل ذکر است هر ساختمان از دو بلوک بهم چسبیده تشکیل 
گردیده که هر بلوک بصورت شش واحد مسکونی میباشد. این ساختمان با قدمتی 
بیش از ۱۵ سال دارای نمای سیمان شسته؛ بدنه داخلی پارکینگ و راه پله تا ارتفاع 
پوشش گچ و نقاشی؛ فاقد آسانسور و سایر تجهیزات اضافی بوده که واحد مورد نظر 
نیز دارای یک خواب، هال و پذیرایی با کف سرامیک و سرویس بهداشتی می باشد. 
آشپزخانه نیز دارای کابینت MDF سیستم گرمایش موتورخانه و شوفاژ و سیستم 
سرمایشی کولر آبی بوده که آپارتمان مذکور در زمان بازدید در تصرف مستاجر 
بوده است همچنین واحد مذکور دارای اشتراک برق مجزی و آب و گاز مشترک 

می باشد. 
ارزیابی قیمت: آپارتمان مسکونی مورد نظر؛ براساس توضیحات مندرج در سند 
مالکیت دارای محدودیت رهنی بشماره ۱۹0۴ مورخ ۱۳۹0/06/2۷ بنفع بانک 
مسکن میباشد که این ارزیابی بدون لحاظ آن صورت پذیرفته است. همچنین 
براساس ادعای مستاجر واحد مسکونی فوق؛ این واحد در قبال بیست و یک میلیون 
تومان ودیعه به ایشان واگذار گردیده که این مبلغ نیز در ارزیابی واحد فوق لحاظ 
نگردیده است و در صورت وثوق از بهای ساختمان کسر میگردد. لذا باتوجه شرایط 
یادشده در فوق، آپارتمان مورد نظر بصورت ششدانگ و تخلیه بدون در نظر گرفتن 
هرگونه دیون متصوره و با احتساب ارزش قدرالسهم از عرصه و مشاعات و انشعابات 
و مشترکات برابر قانون تملک آپارتمانها و آیین نامه اجرایی آن و فارغ از تایید اصالت 
سند مجموعا برابر ۱/۱00/000/000 معادل یکصد و ده میلیون تومان ارزیابی و 

قیمت گذاری می گردد. 
97/25520/ف

مدیر اجرای احکام مجتمع خانواده کرج- حسین مهدی نژاد

آگهی مزایده مال غیر منقول مرحله اول   
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۷066۴ ورای صادره از شعبه ۳ دادگاه خانواده کرج له 
خانم سیده زهرا میر حسینی و علیه رضا صادقیان محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
۱۱۴ عدد سکه تمام بهار آزادی به عنوان اصل خواسته و ۵ درصد ارزش محکوم به بابت 
نیم عشر دولتی در حق صندوق دولت چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را 
اجرا نکرده حسب تقاضای محکوم له ۳۵درصد سرقفلی یک باب مغازه به پلاک ثبتی 
۳۷6۱ و ۳۷62 فرعی از ۱۵۷ اصلی در بخش ثبتی کرج به شرح ذیل به وسیله این 
اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی گردیده است و مقرر گردیده از طریق مزایده در 
تاریخ ۹۷/۱0/۸ از ساعت ۹ الی ۱0 صبح در محل اجرای احکام خانواده کرج به فروش 
برسد مزایده از قیمت ۱/۸۹0/000/000 ریال شروع میشود و مال متعلق به کسی 
است که بالاترین قیمت را پیشنهاد دهد ده درصد از قیمت مزایده به صورت وجه نقد 
یا چک بانکی تضمینی )بانک ملی( في المجلس از برنده مزایده دریافت میشودو الباقي 
وجه مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجرا تعیین میگردد و حداکثر یک ماه از 
تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرداز خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در 
صورتیکه برنده مزایده در موعد مقرر بقیه اموال را نپردازد سپرده وی پس از کسر هزینه 
مزایده به نفع دولت ضبط، و مزایده تجدید خواهد شد شکایت راجع به تخلف از مقررات 
مزایده ظرف یک هفته از تاریخ فروش به دادگاه ارسال میشود و قبل از انقضای مهلت 
مذکور یا قبل از اتخاذ تصمیم دادگاه و در صورت وصول شکایت مال به خریدار تسلیم 
نخواهد شد. ضمنا طالبین میتوانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده به دفتر اجرا مراجعه و با 
هماهنگی اجرا از اموال بازدید نمایند مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس 
بدین شرح است ملک موصوف به آدرس کرج میدان شهدا خیابان مظاهری جنب 
مسجد حضرت ولیعصر موبایل قائم بصورت یک باب مغازه تجاری بوده که طبق قرارداد 
اجاره سرقفلی تجاری سازمان اوقاف و امور خیریه به شماره سریال ۳۱0۱0000026۵۹ 
مورخ ۹6/۴/20 به، پلاک ثبتی ۳۷6۱و۳۷62 فرعی از ۱۵۷ اصلی در بخش ثبتی کرج 
دارای مغازه به مساحت ۱6 متر مربع و ۱0 متر مربع بالکن و حدود اربعه آن به شرح 
ذیل میباشد شمالا ۵ متر مربع به راهروی ورودی شرقا: ۳/۵0 متر به خیابان مظاهری 
جنوبا: ۴/۱0 متر مغازه مجاور غربا: ۳/۷0 متر باقیمانده. مطابق قرارداد مذکور مدت اجاره 
۳6 ماه و ازتاریخ ۹6/۱/۱ به مبلغ کل اجاره بها ۹/۳60/000 ریال به منظور استفاده لوازم 
یدکی بوده و مستاجرین به نسبت درصد سهم هر یک به شرح ذیل میباشد ۱۔ خانم 
طاهره صادقیان به نسبت ۱2/۵ درصد، به خانم رضوان صادقیان به نسبت ۱۷/۵ درصد.
۳- آقای رضا صادقیان به نسبت ۳۵ درصد ۴- امیر صادقیان به نسبت ۳۵ درصد یوم 
بازدید مشاهده شد مغازه تجاری موصوف به صورت فروشگاه موبایل بوده و طی چند 
مرحله بازدید بسته بوده است و ارزیابی بدون بازدید از داخل مغازه تجاری و مطابق عرف 
محلی انجام شد که در صورت صلاحدید مقام محترم قضایی و طی مراحل، لازم جهت 
بازگشایی درب و مشاهده داخل مغازه اقدام خواهد گردید. نظریه کارشناسی: با توجه به 
مراتب فوق الذکر و موقعیت مکانی ملک و ابعاد و میزان مساحت راههای دسترسی به 
شبکه معابر شهری و بالحاظ نمودن جمیع جهات موثر در ارزیابی ششدانگ سرقفلی 
یک باب تجاری به پلاک ثبتی ۳۷6۱ و ۱۵۷/۳۷62 مشتمل بر مغازه به مساحت 
۱6 متر مربع و بالکن تجاری به مساحت ۱0 متر مربع صرفنظر از دیون احتمالی به 
اشخاص حقیقی و حقوقی )بشرط بلامعارض بودن( و قرار نگرفتن در طرح تعریض 
مبلغ ۵/۴00/000/000 ریال معادل پانصد و چهل میلیون تومان برآورد و اعلام میگردد.

ضمنا این ارزیابی با توجه به شرایط متلاطم روز بازار مسکن اعلام گردیده است و این 
کارشناسی مسئولیتی بعهده نخواهد گرفت.  97/25521/ف

دادورز شعبه 7 اجرای احکام دادگاه خانواده کرج - فروزش

رونوشت آگهی حصر وراثت  
خانم مهناز فاطمه مطبوع صالح دارای شناسنامه شماره ۱۱0۵ به شرح دادخواست 
به کلاسه ۴0۵۱۳۹۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان مبارکه بردبار کوچصفهانی بشناسنامه شماره ۱202 در تاریخ 
۱۳۹۷/6/2۹ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
۱- عطاءالله مطبوع صالح شماره شناسنامه ۸۱2 متولد ۱۳۳0/۳/۱۵ فرزند مهدی 

نسبت فرزند متوفی
2- هوشنگ مطبوع صالح شماره شناسنامه 22۸۴ متولد ۱۳۳۱/۱0/۱۹ فرزند مهدی 

نسبت فرزند متوفی
۳- ایرج مطبوع صالح شماره شناسنامه ۵۷6 متولد ۱۳۳۵/۱/۱ فرزند مهدی نسبت 

فرزند متوفی
۴- امیر مطبوع صالح شماره شناسنامه 66۴ متولد ۱۳۴2/۱۱/22 فرزند مهدی نسبت 

فرزند متوفی
۵- مهناز فاطمه مطبوع صالح شماره شناسنامه ۱۱0۵ متولد ۱۳۳۷/۱۱/۷ فرزند 

مهدی نسبت فرزند متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین اگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/25529/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف 13

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای بهمن کرانی اله مرادخانی دارای شناسنامه شماره 26۱۳ به شرح دادخواست به 
کلاسه ۹6۷۳۹۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان خسرو کرانی الهمرادخانی بشناسنامه شماره ۱0۳6 در تاریخ 
۱۳۹۷/۸/۱۳ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
۱- زبیده عباسی دون - فرزند حسین - ش ش ۳0۳ - متولد ۱۳06/۷/۳ - همسر 

متوفی 
2- بهمن کرانی اله مرادخانی - فرزند خسرو - ش ش 26۱۳ - متولد ۱۳۴۵/۴/2 

- پسر متوفی 
۳- هما کرای الهمرادخانی - فرزند خسرو - ش ش ۱۹۱۱ - متولد ۱۳۴2/۴/20 - 

دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می 
نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ 
گواهی صادر  والا  دارد  تقدیم  به شورا  ماه  اگهی ظرف یک  نخستین  نشر 

خواهد شد%م
97/25530/ف

کرامت رئیس شعبه 3 شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای سید بابک ستاری دارای شناسنامه شماره ۱0۷ به شرح دادخواست به 
کلاسه ۹۷0۹22/2/۹۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان نازلو حبیبی خطبه سرا بشناسنامه شماره ۳2 در تاریخ 
۱۳۹۷/۷/22 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
۱- سید بابک ستاری متولد ۱۳۴2 ش ش ۱0۷ فرزند میرعلی نسبت پسر متوفی 

2- سیده نازیلا ستاری متولد ۱۳۵۸ ش ش ۱۸۸۱2 فرزند میرعلی نسبت دختر 
متوفی 

۳- سیده مریم ستاری متولد ۱۳۴6 ش ش ۷6 فرزند میرعلی نسبت دختر متوفی 
۴- سیده فاطمه ستاری متولد ۱۳۴۳ ش ش ۱۱۳ فرزند میرعلی نسبت دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می 
نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ 
گواهی صادر  والا  دارد  تقدیم  به شورا  ماه  اگهی ظرف یک  نخستین  نشر 

خواهد شد%م
97/25531/ف

رئیس شعبه شورای 2 حل اختلاف کرج مرکزی

آگهی ابلاغ اجرائیه  
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه ۹۷0۱۱20 وفق ماده ۱۸ آیین نامه اجرا

آقای مهدی کاوسی تکان تپه: به نشانی کرج، ملارد، خیابان پیک، کوچه نسترن، پلاک ۳۸۵
کارن کاوسی تکاب به ولایت مهدی کاوسی تکان تپه: به نشانی کرج، ملارد، خیابان 

پیک، کوچه نسترن، پلاک ۳۸۵
خانم رقیه عباسی: به نشانی کرج، ملارد، خیابان پیک، کوچه نسترن، پلاک ۳۸۵

خانم منصوره یحیائی: به نشانی تهران، خیابان اشرفی اصفهانی، خیابان باهنر، خیابان 
صفا، کوی اول باغ ملی، پلاک ۳2، واحد ۱0 همگی وراث مرحوم محمد کاوسی تکاب
بدینوسیله به آقای وراث مرحوم محمد کاوسی بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر 
گزارش مامور ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ می گردد که برابر ۷ فقره چک 
برگشتی به شماره های ۹۵2۸/۴22۷۳۷ و ۴22۷۳6 و ۴22۷۳۵ و ۴22۷26 و 
۴22۷۳۴ و ۴22۷۳۳ و ۴22۷۳۸ مورخ ۱۳۹۷/0۱/0۵ - ۹6/۱2/0۱ - ۹6/۱۱/0۱ 
- ۹۷/02/0۱ - ۹6/0۹/0۱ - ۹6/۱0/0۱ - ۹6/02/۱۵ مبلغ 6۱6/000/000 ریال 
بدهکار می باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده 
پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجرا مطرح می باشد لذا 
طبق ماده ۱۸/۱۹ آئین نامه اجرا به شما ابلاغ می گردد. پس از ده روز از تاریخ انتشار 
این آگهی اجرائیه ابلاغ شده محسوب و فقط یک نوبت در روزنامه کثیر الانتشار درج 
و منتشر میگردد. ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این 
صورت پس از گذشت مدت مذکور نیم عشر دولتی نیز تعلق می گیرد بدون انتشار 

آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.
97/2551۴/ف

رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج - مریم ایرانی بجندی

فوتبال  تیم  هافبک  ایمانی  هادی 
سرخ پوشان پاکدشت تاکید کرد که تیمش 
به عنوان قهرمان لیگ دسته اول به لیگ 

برتر صعود خواهد کرد.
در  ایمانی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شرایط  خصوص  در  فرتاک  با  مصاحبه 
تیم خوبی  امسال  ما  گفت:  تیمش  فعلی 
داریم، تیمی که از باتجربه های با اخلاق و 
جوان های سخت کوش شکل گرفته است. 
تیم ما کارش را دیر شروع کرد و دو هفته 

مانده با شروع بازی ها تشکیل شد، اگر هم 
تا الان خوب نتیجه گرفتیم باید بگویم که 
فنی  کادر  که  نکاتی  درصد   ۴0 به  فقط 
می گوید عمل کرده ایم. اگر به نکات فنی 
فرهاد کاظمی بیشتر توجه می کردیم الان 
صدر  در  زیاد  خیلی  امتیازی  اختلاف  با 

جدول قرار داشتیم.
بوشهر  شاهین  با  بازی  خصوص  در  وی 
خواهد  می  که  تیمی  برای  کرد:  تصریح 
لیگ برتری شود فرقی ندارد که برابر کدام 

تیم قرار می گیرد. ما در هر بازی فقط با 
بازی  و هر  وارد زمین می شویم  برد  نیت 
که تمام می شود بلافاصله به بازی بعدی 
فکر می کنیم. ما باید همه تیم ها را ببریم 
و توجهی داریم که این هفته قرار است با 

کدام تیم بازی کنیم.
ایمانی در خصوص شانس صعود تیمش به 
لیگ برتر تاکید کرد: من به بازیکنان تیم 
اعتماد  و  ایمان  فنی  کادر  به  بو  خودمان 
دارم. اگر به گفته های فنی آقای کاظمی 

گوش کنیم خیلی راحت صعود می کنیم، 
ما  بالاسر  که  مربی  این  از  باید  واقعا  ما 
از ۱2 سال  بعد  استفاده کنیم.  دارد  قرار 
بازی در رده بزرگسالان، قسمت شده که 
از  زیادی  چیزهای  و  باشم  ایشان  شاگرد 
لحاظ اخلاقی و فنی از ایشان یاد گرفتم. 
یاد  تشنه  من  مثل  بچه ها  همه  امیدوارم 
گرفتن از این مربی باشند، ما با توکل بر 
خدا قهرمان می شویم و به عنون تیم اول 

به لیگ برتر صعود می کنیم.

هافبک سرخ پوشان:

خیلی راحت به لیگ برتر می رویم

آیا حسرت حضور در لیگ برتر ادامه دارد؟

اوضاع باشگاه های شیرازی تعریفی ندارد 

ابلاغیه  
آقای علی رستمی فرزند ولی اله مجهول المکان در خصوص دعوی مصطفی مسروری 
گیلاکجانی در پرونده بایگانی شعبه ۹۷0۷۳۴ به طرفیت شما مبنی بر مطالبه خسارت 
تاخیر تادیه و مطالبه وجه بابت ... و مطالبه خسارت دادرسی در وقت مقرر فوق ساعت 

۱0 صبح مورخ ۱۳۹۷/۱0/۱۵ جهت رسیدگی در این شعبه حاضر شوید.
این ابلاغنامه برای شما به سامانه ابلاغ ارسال گردیده است.

• به سامانه ابلاغ مراجعه کنید و با استفاده از شناسه و رمز کاربری خود، اطلاعات این 
ابلاغیه و پیوستهای آن را از قسمت »دریافت با شماره« با وارد نمودن شماره و تاریخ 

صدور ابلاغیه دریافت و مشاهده کنید.
• چنانچه جهت ورود به سامانه، حساب کاربری )شناسه و رمز( دریافت ننموده اید 
جهت ثبت نام، به یکی از دفاتر خدمات الکترونیک قضائی و در صورت عدم دسترسی، 

به نزدیکترین واحد قضائی مراجعه نمایید.
• عدم مراجعه به منزله استنکاف از قبول اوراق قضائی بوده و ابلاغ محسوب می شود.
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دوری 6 هفته ای مدافع لیورپول از میادین
باشگاه لیورپول اعلام کرده جو گومز به دلیل شکستگی پا در جریان بازی گذشته 

مقابل برنلی حدود 6 هفته دور از میادین خواهد بود.  بدین ترتیب انتظار می رود ۱0 
بازی آینده تیمش را از دست بدهد. گومز در این فصل در اکثر بازی ها در ترکیب 

ابتدایی این تیم حضور داشته است.

وداع شیری با پیکانی ها
مهدی شیری بازیکن تیم فوتبال پیکان پس از بازی امروز تیمش مقابل نساجی 

مازندران با هم تیمی ها خود وداع کرد. شیری در ادامه فصل و با پایان محرومیت 
باشگاه پرسپولیس به این تیم می پیوندد. پیکانی ها یک پیراهن تیم را که در آن 

تمامی بازیکنان و کادر فنی امضا کرده بودند به شیری هدیه دادند.

تمرینات نساجی 10 روز تعطیل شد
جواد نکونام بعد از آخرین بازی تیمش در نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر 

تمرینات تیمش را به مدت ۱0 روز تعطیل کرد. قرار است بازیکنان نساجی بعد از 
۱0 روز استراحت برای نیم فصل دوم آماده شوند. این تیم در آخرین دیدار خود 

در نیم فصل اول مقابل پیکان به پیروزی یک هیچ رسید.

سردار آزمون در جمع ده مهاجم خطرناک جام ملت ها
AFC در خصوص مهاجم تیم ملی کشورمان نوشت: سال ها به او پسر طلایی ایران 

گفتند، آزمون پیش از آغاز رقابت های آسیایی 2۴ ساله می شود و زمان آن است که 
وی خود را در میان بهترین ها نشان دهد. وی رکورد گلزنی فوق العاده برای ایران دارد 

و در جام ملت های قبلی نیز 2 گل به ثمر رساند.

پاریسن ژرمن در یک قدمی جذب ستاره فوتبال هلند
فرانکی دی یونگ بنا بر ادعای نشریه تلگراف هلند در تابستان پیشرو به پاریسن 

ژرمن ملحق خواهد شد.  این نشریه معتبر ادعا کرده که پاریسن ژرمن در کورس 
خرید این هافبک 2۱ ساله توانسته از بارسا و سیتی پیشی بگیرد و با ۷۵ میلیون 

یورو دی یونگ را به خدمت خواهد گرفت.

ورود کشوری جدید به جغرافیای لیگ برتر
هازن هوتل دیروز رسما کار خود را در سنت مری آغاز کرد. او دویست و سی و 

ششمین سرمربی تاریخ لیگ برتر و نخستین سرمربی اتریشی تاریخ این رقابت ها 
خواهد بود. اتریش اکنون در کنار کشورهایی نظیر برزیل، شیلی، دانمارک، صربستان، 

سوئیس و ... قرار می گیرد که یک سرمربی در تاریخ لیگ برتر داشته اند.

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

نیمار: شاید روزی در لیگ برتر انگلستان بازی کنم
نیمار ستاره پاریسن ژرمن معتقد است که تمام بازیکنان بزرگ دنیا روزی در 

لیگ جزیره بازی می کردند. »لیگ جزیره یکی از بزرگ ترین و مهیج ترین رقابت 
هاست. نمی دانیم فردا چه اتفاقی رخ خواهد داد، اما ایمان دارم که تمام بازیکنان 

بزرگ دنیا، یک روزی باید در لیگ برتر انگلیس بازی کنند.«

دوری 10-15 روزه بازیکن بارسلونا از میادین
مالکوم مهاجم برزیلی بارسلونا به دلیل مصدومیت از ناحیه قوزک پا که در 

بازی جام حذفی مقابل لئونسا به آن دچار شد، حدود ۱0 تا ۱۵ روز خانه نشین 
خواهد بود. مالکوم در دقیقه ۸۹ دیگر نتوانست بازی را ادامه دهد. مالکوم به دلیل 

کشیدگی عضله قوزک پا چند روزی خانه نشین خواهد شد.

سردبیر - هفته پانزدهم لیگ جزیره با تساوی 2-2 
اولدترافورد  ورزشگاه  در  آرسنال  و  منچستریونایتد 
به پایان رسید. دیداری پر هیجان و البته سراسر از 
گاف های سریالی بازیکنان. نکات حائز اهمیت زیادی 
را می توان از این دیدار استخراج کرد. دیداری که 
برای هر دو تیم، به ویژه شاگردان مورینیو اهمیت 
بسزایی به جهت خروج از بحران داشت. یونایتد پس 
از شکست در دربی منچستر و سه تساوی پشت سر 
هم - کریستال پالاس، ساوتهمپتون و آرسنال- چهار 
هفته متوالی است که بدون کسب سه امتیاز سپری 
می کند و این بیش از هرچیزی برای هواداران پرشمار 
این تیم پرافتخار و محبوب آزار دهنده است. از طرفی، 
فصل جاری از همه ابعاد - چه فنی و چه به لحاظ 
امتیاز - ضعیف ترین فصل مورینیو در منچستریونایتد 
بوده است. در این میان، حمایت همه جانبه هواداران 
از خوزه به ویژه در برخی بازی های فصل جاری - با 
وجود شکست مقابل تاتنهام در اولدترافورد - مدیران 
باشگاه را هم مجبور به حمایت - شاید علیرغم میل 
باطنی شان - از او کرده است. به نوعی یونایتد و 
»سندرم  با  مبارزه  حال  در  جاری  سال  مورینیوی 
فصل سوم« هستند. به همین جهت، »دنیای هوادار« 
در چند قسمت به بررسی برخی عوامل، فاکتورها و 
گزینه های پیش روی مدیران این باشگاه برای مقابله 
با بحران پیش آمده می پردازد. بحرانی که گویی پس 
از بازنشستگی سرمربی افسانه ای آن ها، »سرآلکس 
فرگوسن« حالا حالاها خیال رها کردن آن ها را ندارد. 

منچستر-مورینیو؛ 
بازگشت به صحنه »سکوی پرتاب«

بازنشستگی  خبر  شدن  ای  رسانه  از  پس  درست 

سرآلکس فرگوسن بود که گمانه زنی ها برای اعلام 
و »گواردیولا«  از »مورینیو«  آغاز شد.  او  جانشین 
بودند  اسامی جذابی  و حتی »گیگز«  تا »کلوپ« 
که همگان منتظر شنیدن نام یکی از این افراد در 
رسانه های معتبر بودند که ناگهان خبر آمد: »دیوید 
عنوان  به  فرگوسن  سرآلکس  سوی  از  مویس« 
جانشین وی برای نیمکت داغ اولدترافورد انتخاب 
شده است. نقل شده که این گزاره به قدری برای 
مورینیو غیرقابل باور و ناراحت کننده بوده که حتی 

اشک وی را در آن زمان درآورده است!
دیری نپایید که به جهت انتخاب فرگوسن به مویس 
لقب »آقای برگزیده« دادند. اما اوضاع به آن شکل هم 
که آقای برگزیده در ذهن داشت بر وفق مراد پیش 
نرفت. هوداران یونایتد خیلی سریع تر از حد انتظار 
متوجه شدند تیمشان با رفتن فرگوسن مانند کودکی 
است که یتیم شده و باید دوران سختی را بگذراند. 
حقیقتا، این دوره گذار و سخت از ابتدا هم قابل پیش 
بینی بود اما شاید بدبین ترین هوادار یونایتد هم فکر 
نمی کرد که مویس بیاید و برود و حتی فان خال و تا 
به امروز مورینیو هم زورشان به سایه سنگین بهترین 
سرمربی تاریخ فوتبال نرسد و آن ها همچنان روزهای 

سختی را سپری کنند!
و اما پس از مویس و فان خال، خوزه به جایی برگشته 
بود که ۱2 سال قبل، سکوی پرتاب موفقیتش در 
همان جا رقم خورده بود؛ »تئاتر رویاها«. درست در 
همان دیداری که گل سالم یونایتدی ها به اشتباه 
شاگردان  که  شرایطی  در  و  شد  گرفته  آفساید 
فرگوسن تنها چند دقیقه تا صعود به مرحله بعدی 
لیگ قهرمانان مقابل پورتو فاصله داشتند، یکی از 
جذاب ترین، پرشورترین و احساسی ترین لحظات 

فوتبالی در قرن اخیر روی داد. این لحظه جذاب و 
پرشور را دوربین های کنار زمین، به خوبی پوشش 
دادند. نابغه جوانِ »پورتو« عرض زمین را تا محل 
شادی بازیکنان تیمش دیوانه وار می دوید و »آقای 

خاص« در همان جا متولد شد.  
»ژوزه مورینیو« پس از خروج از »اینترمیلان« رفته 
رفته به دوران افت و بحران کاری اش نزدیک شده 
بود. او پس از اخراج از رئال و بازگشت به چلسی - 
پس از یک فصل قهرمانی در لیگ برتر- در سال 
سوم، مانند حضورش در مادرید دچار »سندرم فصل 
سوم« شد و به علت کسب نتایج ضعیف از کار در 
چلسی برکنار شد. وی آنچه که خود به سبب »خیانت 
بازیکنان« می نامید را علت اصلی نتایج ضعیف اش در 
فصل سوم دوره دوم حضورش در چلسی عنوان کرد. 
سرانجام طولی نکشید تا پس از پایان فصل و قطع 
همکاری سران منچستریونایتد با »لوییس فان خال« 
طبق انتظارات؛ 2۷ می 20۱6 آقای خاص، هدایت 
یونایتد را عهده دار شد. اولین سخنان مورینیو به 
هنگام پیوستنش به یونایتد را به یاد دارید؟ »بزرگترین 
باشگاهی است که در آن کار کرده ام.«، »دوران اوج 
کاری من در منچستریونایتد خواهد بود.« و احترام 
های همیشگی او به فرگوسن و منچستریونایتد در 
سالیان قبل همگی نشان از به سرانجام رسیدن رابطه 

عاشقانه مخفیانه او و یونایتد داشت. 

فصل اول؛
کسب اولین جام اروپایی »پسافرگوسن«

با  یونایتد  در  مورینیو  حضور  فصل  نخستین 
ریخت و پاش در نقل و انتقالات تابستانی همراه 
هزینه  پوند  میلیون  به 200  نزدیک  ها  آن  بود. 
صرف بازیکنانی چون »پل پوگبا« )۱00 میلیون(، 
 ۳۵( »میختاریان«  میلیون(،   ۳0( بایی«  »اریک 
و  کردند  و...  ایبراهیموویچ«  »زلاتان  و  میلیون( 
گرچه فصل اول حضور آقای خاص در اولدترافورد 
انتهای  و  میانه  اما  نداشت  خوبی  چندان  شروع 
قهرمانی  با  را  ابتدا فصل  ها  آن  شیرینی داشت. 
»جام خیریه« آغاز و در اواسط فصل با فتح »جام 
با نخستین قهرمانی  نهایت  ادامه و در  اتحادیه« 
اتمام  به  اروپا«  »لیگ  در  منچستریونایتد  تاریخ 
رساندند که این آخری، تا حد بسیار زیادی رتبه 
را  ششم-  رتبه   - برتر  لیگ  در  ها  آن  ضعیف 
ها  آن  دوباره  حضور  جواز  نوعی  به  که  پوشانید 
اروپا و  از لیگ قهرمانان  از چندسال دوری  پس 
»پسافرگوسن«  دوران  اروپایی  جام  نخستین 
این  ادامه  در  آمد.  می  شمار  به  ها  یونایتدی 
دوم  فصل  به  آن،  بعدی  های  قسمت  و  گزارش 
در  خاص  آقای  حضور   - جاری  فصل   - سوم  و 
اولدترافورد و بایدها و نبایدهای او و دیگر مشکلات 

منچستریونایتد خواهیم پرداخت...

به این جمله عادت کرده ایم که می گویند 
فوتبال«  از  بخشی  داوری  »اشتباهات 

است، اما متاسفیم که اقرار کنیم برخی از 
باشگاه ها و مربیان ما با استفاده از حربه 
ات  تفکر  بر  »ناداوری« سعی می کنند 
نادرست خود سرپوش بگذارند و به نوعی 
با مقصر جلوه دادن داور، از مواجه شدن با 

نقد های جورواجور فرار کنند.
نه تنها در فوتبال ما بلکه در چهارگوشه 
دنیا که تنور مسابقات لیگ باشگاهی و 
ملی داغ است، بحث داوری همیشه نقل 

محافل است اما این دلیل نمی شود که 
آیتم قضاوت همه چیز  را تحت الشعاع 

قرار دهد.
فناوری var در جام جهانی  از  استفاده 
اخیر بخوبی جواب داد و اکنون در برخی از 
لیگ های معتبر قابل اجراست و بی گمان 
تواند  می  تکنولوژی  این  از  گیری  بهره 
کمک شایانی به لیگ برتر و حتی لیگ 
دسته یک ما کند و به غائله های موجود 

خط بطلان بکشد.
در  ها  باشگاه  بیانیه  سیل  روزها  این 
عادت  به یک  داوران  قضاوت  خصوص 
درآمده بطوریکه صدای اعتراض برخی 
را  فعانی  علیرضا  جلمه  از  داوران  از 

درآورده است.
این داور نام آشنای کشورمان تصریح کرده 
که همکارانش نباید به این بیانیه ها توجه 
کنند زیرا تمرکزشان را از دست می دهند.
اما جدای از حرف منطقی فعانی باید اذعان 
داشت که تداوم این بیانیه ها که بعضا برای 
پشت دیوار قائم شدن ها نوشته می شود، 
بیش از پیش تنش و حاشیه تخریبی در 

لیگ برتر را مضاعف خواهد کرد.
به نظر می رسد که مدیران باشگاه ها باید 

نسبت به این مساله عنایت داشته باشند 
و تحت القائات کادرفنی قرار نگیرند، البته 
این را می پذیریم که اشتباهات محرزی 
این  اما  اخیر دیده شد  طی هفته های 
دلیل نمی شود که تمامی کاسه کوزه ها 
را بر سرداوران بشکنند و لیگ برتر را  به 
چالش بکشند و اوضاع را شکننده تر از 

همیشه کنند.
از سویی دیگر بر ای پایان دادن به این 
گذاشتن  کنار  و  ها  سواری  موج  نوع 
فدراسیون  اعتمادی،  بی  غلیظ  ابرهای 
»وار«  فناوری  از  استفاده  برای  فوتبال 
جدا وارد عمل شود تا برخی از مربیان 
با مقصر شناختن داوران، کاستی ها خود 

را استتار نکنند.

وقتی »ناداوری« حربه ای برای فرار از نقد است...

 قلم قرمز بر یک »عادت بد«

باج خواهي یا توطئه؟
دوباره پرسپولیس فروشي شد!؟

دیوان محاسبات سالهاست به هزینه 
دولت و به ویژه وزارت ورزش نسبت 
به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 

ایراد دارد.
درواقع از روزي که حسب قانون 
انجام  از  اجرایي  هاي  دستگاه 
منع  اي  حرفه  ورزش  در  هزینه 
این نظر مورد سوال قرار  از  شدند وزارت ورزش نیز همواره 
گرفته و بنابر دلایلي که ذکر آن در این مقال نمي گنجد با 
دور زدن قانون تا به امروز به اداره این دو باشگاه پرداخته که 
اکنون متاثر از فشارهاي وارده مجاب گردیده تا مجدد بحث 
فروش سهام آن را در راستاي اصل ۴۴ و از طریق سازمان 

خصوصي سازي واگذار نماید.
راهي که در گذشته هم طي شد و لاکن مقفول باقي ماند و 
تردیدی نیست بازهم به همان راهي خواهد رفت که دفعه قبل 

رفت و با دستور ملغي شد.
تا اینجاي قضیه فعلا از آن گذر مي کنم اما نکته اي که مجاب 
به تحریر آن شدم، زمزمه واگذاري و آغاز تمرین تیم پیشکسوتان 
این تیم که بسیار قابل تعمق است؛ زیرا جمع شدن قدیمي 
هاي این تیم درکنار یکدیگر همان میزان که از یکسو زیبنده 
است اما اهدافي که در پس آن نهفته، موضوعي است که وزیر 
محترم ورزش، رییس دیوان محاسبات و رییس محترم مجلس 
شوراي اسلامي که اخیرا در نشست با رسانه هاي گروهي اعلام 
کرد:»مسایلي را که مي بینید و مي شنوید عینا بازگو کنید« راقم 
این سطور نیز بصراحت عرض مي کنم. گردهمایي پیشکسوتان  
پرسپولیس کاملا بودار است و متعجبیم چرا امثال جعفرخان 

کاشاني و حمید استیلی وارد این کارزار شده اند!؟
اینکه بعضي از سودجویان و فرصت طلبان  همواره منتظر چنین 
موقعیت هایي هستند تا از این نمد کلاهي براي خود بدوزند و 
همیشه نگاهي کاملا منفعت طلبانه به پرسپولیس داشته و دارند 
واضح و مبرهن است که اکنون بدلیل اعتبار و شهرتي که دارند 
قدیمي ها تا به بهانه سهامدار کردن گرد میاورند تا بظاهر به نام 
آن ها به کام خود دست یابند که البته خاطرات چندین سال 
پیش همین اتفاق را بیاد داریم و همچنان صحبت هاي اساتید 
دانشگاهي و مدیران کارکشته نظیر رضا وطنخواه، مرحوم بهزادي، 
هادي طاووسي، مرحوم سید علیخاني، عباس انصاریفرد و... را در 
دفتر عابر بانک پرسپولیس)که اولین اشکال به برگزاري جلسه در 
دفتر عابر بانک بود( بخاطر میاورند. نیک مي دانند بزرگترهایي 
که داراي اعتباري هم هستند حق استفاده ابزاري از بازیکنان این 
تیم ندارند و اگر تمرین پیشکسوتان تعطیل نشود و اگر نشست 
فرصت طلبان با وزیر ورزش انجام شود و او را مجاب نمایند که 
در واگذاري پرسپولیس باید سهم قدیمي هاي این تیم لحاظ 
گردد، آنگاه ناگزیر خواهم بود پرده از واقعیت چهل سال فساد 
و پولشویي در پرسپولیس آن هم توسط افرادي که عوام آن ها را 

ناجي می دانند، بردارم.

یادداشت

نگاهی به تکامل کریستیانو رونالدو در یوونتوس
رونالدوی یووه اثرگذار تر از رئال مادرید؟

در  گل  ده  فصل  این  در  رونالدو 
سری آ به ثمر رسانده که بیش از 
هر بازیکن دیگری در فوتبال ایتالیا 
است. اما این تعداد گل بیانگر همه 
چیز درباره اوست؟ یا رونالدو نسبت 
به گذشته تغییر کرده است؟ رونالدو 
هفته گذشته با گلی که در مقابل 
فیورنتینا زد، بدل به اولین بازیکن 
یوونتوس در طی بیش از ۵0 سال 

اخیر شد که می تواند در ۱۴ بازی نخستش در لیگ، ده گل بزند. 
اما برای بازیکنی که در ۴۳۸ بازی برای مادریدی ها موفق به زدن 

۴۵۱ گل شد، این آمار خیلی جای تعجب ندارد.
آن چه که در اینجا جای بحث است، عملکرد کلی رونالدو در 
یوونتوس است. رونالدو در یوونتوس دستاوردهای دیگری هم 
داشته است که متفاوت با دوران نه ساله حضور او در رئال 
رئال  راهی  وینگر گلزن  به عنوان یک  رونالدو  است.  مادرید 
مادرید شد و به تدریج از وینگر به یک مهاجم قهار و تمام 

کننده بدل شد.
رونالدو اغلب در رئال مادرید به خاطر برخی رفتارهایش در زمین 
بازی مورد انتقاد قرار می گرفت، بعضی مواقع عطش بیش از حد 
او در گلزنی باعث می شد موقعیت از یاران خودی گرفته شد و 
بعضی اوقات هم دیده می شد که او توجهی به بازی تیمی نمی 
کند. خواه این انتقادات درست باشد یا غلط. داستان رونالدو در 

یوونتوس متفاوت است.
در این فصل رونالدو علاوه بر گلزنی، نقش های مهم دیگری را 
هم در ترکیب تیم آلگری ایفا کرده است. در یوونتوس تنها پیانیچ 
آمار بهتری از نظر میانگین پاس کلیدی در هر بازی، نسبت به 
رونالدو دارد. به نظر می رسد عدم حضور رونالدو در تیم ملی 
پرتغال بعد از جام جهانی، به او کمک کرده تا بیشتر و بهتر با هم 

تیمی هایش در تورین آشنا شود.
رونالدو تا به اینجا توانسته ۵ پاس گل ارسال کند که بیش از هر 
بازیکن دیگری در یوونتوس است و در رده پاسورهای لیگ نیز 
دوم است. جالب اینجاست رونالدو در فصل اخر حضورش در رئال 
مادرید در 2۷ مسابقه لالیگایی، ۵ پاس گل ثبت کرد و در فصل 

قبل آن نیز در مجموع فقط 6 پاس گل ثبت کرد.
موقعیت  رونالدو 2۵  آ،  سری  فصل  این  مسابقه  این ۱۴  در 
خطرناک خلق کرده است. اگر او با همین میانگین تا پایان فصل 
با بهترین آمارش در فصل 20۱۴-20۱۵ برابری  پیش برود، 
می کند. رونالدو در این فصل به طور متوسط هر ۵0 دقیقه 
یک موقعیت خطرناک خلق کرده است. به طور مثال، در فصل 
20۱6-20۱۷ او تقریباً به طور متوسط در هر بازی )۹0 دقیقه( 

یک موقعیت خلق می کرد.
جالب تر اینکه دیگر اصرار همیشگی رونالدو برای زدن تمام 
ضربات آزاد وجود ندارد. او در یوونتوس خیلی از ضربات را به 

دیبالا و پیانیچ واگذار می کند.

یادداشت

باز  با دست  را که  از قدیم گفتند »گرهی 
می شود، با دندان نباید باز کرد«. اما مدتی 
به جان  دندان  و  با چنگ  آقایان  است که 
این قانون جدید و انشالله کار آمد »منع به 
هر طور  و  افتادند  بازنشستگان«  کارگیری 
شده می خواهند خودشان را در پست های 
مدیریتی ابقا کنند. اولین و ساده ترین راه 
برای فرار از جرایم این مشمولیت، »استعفاء« 
از آغاز رسمی  از تا پیش  اتفاقی که  است. 
اجرای این قانون، مدیران دولتی یکی پس از 
دیگری آن را عملی کردند و کنار رفتند به جز 
چند نفری که آخرین تیر های ترکش خود را 

شلیک می کنند.
»مهدی تاج«، رئیس فدراسیون فوتبال ایران، 
یکی از مشمولین این قانون که تا به حال نه تنها 
استعفا نداده است، بلکه در اولین روز اجرای این 
قانون نیز به محل کار خود نرفته است! زلزله های 
این قانون، دست راست وی یعنی »محمد رضا 
ساکت« را از سمت دبیر کلی فدراسیون به خانه 
فرستاد، اما کماکان »تاج و تخت« جناب رئیس 
لرزشی را احساس نکرده و تازه با حاضر نشدن 
در محل کار، عملا خط و نشان کشیدن را آغاز 
کرده و سایه شوم »تعلیق« فوتبال ایران را بیش 

از پیش بر سر فوتبال ایران حاکم کرده است.

دوگانه تاج و سلطانی فر
اخیرا ماجراهای مهدی تاج با وزارت ورزش کمی 
پیچیده هم شده است؛ جناب رئیس در شرایطی 
که اجماع کاملی بر ادامه کار او در فدراسیون 
وجود دارد، در پایان روز کاری سه شنبه به همراه 
اعضای هیات رئیسه نامه ای را به وزارت ورزش 
ارسال کرده و خواستار تعیین تکلیف قطعی در 
مورد مساله قبل از بازنشستگی و عدم تطابق آن 
با قوانین فیفا شده بود که این نامه از سوی وزیر 
ورزش پاسخی داده نشده و حالا با دلخوری تاج 
از بی پاسخ ماندن این نامه رسمی او در محل 
کار خود در فدراسیون فوتبال حاضر نشده تا 
چالشی جدید را پیش روی وزارتخانه ورزش 
قرار بدهد. این اتفاقی است که البته در یک 
فدراسیون دیگر نیز در حال رخ دادن و ممکن 
است شرایط فدراسیون والیبال نیز مثل فوتبال 

به همین سمت برود.
قضاییه  قوه  و  مجلس  از  حال  عین  در 
کارگیری  به  منع  قانون  که  رسد  می  خبر 
بازنشستگان با حساسیت و سختگیری در 
حال نظارت است و کسانی که تن به اجرای 
قرار خواهند  تنبیه جدی  ندهند، مورد  آن 
گرفت. از این رو بخشی از احتیاط های وزارت 
ورزش و سکوت وزیر در روزهای گذشته به 
همین دلیل است. چرا که او نمی خواهد با 
این مساله حقوقی درگیری جدی پیدا کند، به 
ویژه که با شرایط فدراسیون و انتخاب افراد آن 
قدرها هم به نظر او نزدیک نیست و شاید وزیر 

در ذهن خود تصور می کند حفظ اعضای 
هیات رئیسه فدراسیون ارزش درگیری با مقام 

های بالادستی و مسائل بعدی را ندارد.
اما در عین حال، در شرایطی که مهدی تاج 
مجوز ادامه کار در فدراسیون را دارد، اگر باز 
هم نخواهد در محل کار خود حاضر شود، 
تیز خواهد  ایران  فوتبال  برای  تعلیق  تیغ 
شد. آنچه مسلم است فیفا حرکات و اتفاقات 
فوتبال ایران را به دقت زیرنظر دارد و همین 
مساله می تواند اتفاقی ناگوار را برای ورزش 
اول ایران رقم بزند، اتفاقی که مورد پسند 
ایران  در  قانونگذاری  و  سیاسی  فرد  هیچ 
نیست،اما مسیر طی شده آن را پیش روی 
ما قرار می دهد مگر آنکه با اتفاقاتی که در 
۴۸ ساعت آینده رقم بخورد، هیات رئیسه و 
تاج راضی به اجرای سناریوی  مدنظر وزارت 

ورزش و هیات رئیسه بشوند.

چرا فدراسیون فوتبال در اجرای این قانون 
تعلل دارد؟

آنها باتوجه به دولتی نبودن فدراسیون فوتبال 
خود را مشمول قانون بازنشستگی نمی دانند 
اما تفسیری وجود دارد که می گوید باتوجه به 
استفاده فدراسیون از بودجه دولتی نیروهای این 
نهاد نیز مشمول قانون منع بازنشستگان هستند. 
این گره سخت و ترساننده هیچ راهی برای باز 
شدن ندارد مگر آنکه یکی از طرفین رضایت 
بدهد و میدان را به نفع دیگری خالی کند والا 
روند فعلی هرگز به سود فوتبال ایران نخواهد 
بود.امروز شیعی مدیر پیکان به عنوان یکی از 

اعضای هیات رئیسه عنوان کرد تعلیق خط قرمز 
او و هیات رئیسه فدراسیون است و آنها اجازه 
نخواهند داد چنین اتفاقی برای فوتبال رخ بدهد 
اما از سوی دیگر فعلا اوضاع چندان امیدبخش 
به نظر نمی آید و این نظر همه اعضای هیئت 

رییسه نیست.
اینکه فدراسیون نشینان خودشان را »دولتی« 
نمی دانند مصداق بارز همان ضرب المثل »نمک 
اینکه  است.  دان شکستند«  نمک  و  خوردند 
فدراسیون فوتبال دولتی نیست، قانونی است که 
فیفا به فدراسیون های فوتبال تمام دنیا تحمیل 
کرده است و آقایان همین که بابت تمام کمک 
ها و امکاناتی که از دولت می گیرند، تا به حال 
جریمه، محروم و حتی تعلیق نشده اند خودش 
گام بسیار بزرگی است که قطعا بدون همکاری 
دولت امکان پذیر نبود. فدراسیون فوتبال ما یک 
»ساختمان« خشک و خالی هم از خود ندارد که 

حرف از خصوصی بودن می زند!

کلام آخر
گرفتن  نظر  در  با  و  شرایط  این  در  کاش 
مصلحت، اعضایی مثل اصفهانیان، طالقانی و 
بهاروند که مقبولیت چندانی هم در فوتبال 
ایران ندارند، سرنوشت و آینده فوتبال ایران را 
با خود گره نزنند اگرچه قانونا حق با آنهاست و 
فدراسیون باید مستقل از دولت باشد. به هرحال 
با توجه به اصرار مجلس، انتشار یک بیانیه و 
خداحافظی از پست فعلی آرامش را به فوتبال 
ایران باز می گرداند و این انتظاری است که از 

این افراد می رود.

محمدحسین سیفی

احسان بیگلری
مجید  سعیدی

رضا میرزائیان

»دنیای هوادار« از سایه شوم »تعلیق« بر سر فوتبال ایران گزارش می دهد؛

بازی »تاج«  و »تخت«  فدراسیون نشینان

گزارش »دنیای هوادار« وضعیت اسفناک شیاطین سرخ )1(؛

یونایتد و مورینیو ؛  سال مبارزره
 با »سندرم فصل سوم«!


